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سرهنگ آدینه لو با اعلام این خبر اظهار داشت: چندی پیش در پی 
وقوع یک قتل در خیابان توحید بلافاصله عوامل پلیس آگاهی به 

محل اعزام شدند. وی افزود: برابر گزارش کارآگاهان... ��ح ا�تان ز�جانروز��
 استاندار زنجان گفت: رشد علم در کشور در مرحله  بذر پاشی 
است.  داده  رخ  خوبی  اتفاقات  بخش ها  بعضی  در  البته  است 
بیست وچهارمین  کار  به  آغاز  حاشیه  در  افشارچی  محسن 

نمایشگاه دستاوردهای پژوهش، فناوری و فن...

روند رشد علم در استان زنجان
 مثبت است

قاتل متواری در زنجان
 دستگیر شد

گزارش

ماجرای پرداخت یک بدهی!

مدیر عامل شرکت مخابرات استان زنجان در گفت و گو با صدای زنجان »پرداخت 

معوقات بازنشستگان« را مشروط به فروش ملک این مجموعه دانست؛

صفحه  ۲ صفحه  3

  

  مصرف کنندگان: قیمت کپسول گاز مایع در بازار آزاد 13 تا 14 برابر نرخ دولتی است! چرا کپسول 11 کیلویی 28 هزار تومانی باید به 400 هزار تومان برسد؟
 مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه زنجان: 4 شرکت توزیع کننده زنجان اخطاریه دریافت کردند! 

 مصرف کنندگان برای دریافت کپسول گاز مایع به نرخ مصوب در سامانه »سدف« ثبت نام کنند

صدای زنجان از تداوم گرانی ها در بازار کپسول و پیک نیک گاز مایع 
با وجود لغو مصوبه »افزایش چند برابری قیمت گاز مایع غیریارانه ای« گزارش می دهد؛

بازار گرمِ تخلفبازار گرمِ تخلف

داخلی

مجلس  اخیر  مصوبه  به  انتقاد  شرق/ 
بازنشستگی که  افزایش سن  درخصوص 
سوی  از  توسعه  هفتم  برنامه  لایحه  در 
دولت به مجلس ارسال و توسط مجلسی ها 

تصویب شده، رو به افزایش است.
نمایندگان  توسط  مصوبه  این  اگرچه 
تصویب شده اما این طور که به نظر می رسد 
در بین اهالی خانه ملت هم منتقدان و 
مخالفانی دارد که یا از اول مخالف تصویب 
خلاف  اعتقادی  اکنون  یا  بوده اند،  آن 
از  جمعی  نامه  از  پس  دارند.  سابق  نظر 
نمایندگان مجلس به شورای نگهبان، برای 
رد و بازگرداندن مصوبه اخیر مجلس درباره 
سن بازنشستگی، رئیس مجمع تشخیص 
مصلحت نیز نسبت به این مصوبه انتقاد 
کرد و آن را غیر کارشناسی دانست و افزود 
نگرفته  صورت  باره  این  در  لازم  تدبیر 
است. بنابراین با توجه به انتقادات گسترده 
جامعه کارگری و افکار عمومی و همچنین 
مخالفت های برخی نمایندگان مجلس و 
از جامعه درباره  البته درخواست بخشی 
رد  برای  نگهبان  شورای  از  موضوع  این 
این مصوبه مجلس، ممکن است شورای 
نظری خلاف  مصوبه  این  درباره  نگهبان 
خواست دولت و رأی مجلس داشته باشد. 
ماده  این  حذف  احتمال  صورت  این  در 
در مجلس زیاد خواهد بود. ناگفته نماند 
که حتی در صورت تأیید این مصوبه از 
سوی شورای نگهبان، این امید همچنان 
درخواست  به  توجه  با  که  دارد  وجود 
بخشی از جامعه کارگری از آملی لاریجانی، 
رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام، به 
منظور رد و مخالفت با خواست دولت و 
شود،  لغو  مصوبه  این  مجلس،  مصوبه 
چراکه به بهانه حل ناترازی صندوق های 
آنچه  هزینه  است  قرار  بازنشستگی، 
برخی آن را سوء مدیریت در صندوق های 
در  کارنابلد  مدیران  توسط  بازنشستگی 
طول سالیان مختلف توصیف کرده اند، به 
اجبار این هزینه به زندگی مردم تحمیل 
شود. در ادامه انتقادات و اعتراضات به این 
عضو  الهویردی دهقانی،  مجلس  مصوبه 
در  مجلس  معادن  و  صنایع  کمیسیون 
گفت وگویی با انتقاد از مصوبه افزایش سن 
بیان کرد: »مصوبه مجلس  بازنشستگی، 

از  بازنشستگی  سن  افزایش  درخصوص 
اساس مشکل دارد. نمی دانم در کمیسیون 
تلفیق برنامه هفتم با چه منطقی به مصوبه 
شد.  داده  رأی  بازنشستگی  افزایش سن 
اولا قانون برنامه، پنج ساله است و قوانین 
و  عادی  قوانین  بازنشستگی  سن  برای 
دائمی است. بنابراین نمی توانیم با قانون 

پنج ساله قوانین عادی را تغییر دهیم«.
نماینده مردم ورزقان در مجلس یازدهم 
تأکید کرد: »افزایش سن بازنشستگی ایراد 
دارد و نباید مصوب می شد. اگر مجلس 
افزایش  را  بازنشستگی  سن  می خواست 
دهد به هر دلیل و توجیهی که داشتند 
اختیاری  را  موضوع  این  می توانستند 
کنند.  انتقاد کارگران از یک مصوبه  

مجلس
منتقد  مجلس  نماینده  این  بر  علاوه 
کارگران  برخی  آذرماه   8 فوق،  مصوبه 
تهرانی نسبت به افزایش سن بازنشستگی 
از شورای نگهبان  طوماری امضا کرده و 
شدند.  مجلس  مصوبه  این  رد  خواستار 
هماهنگی  کانون  دبیر  حبیبی،  حسین 
در  تهران،  استان  کار  اسلامی  شوراهای 
اینکه مصوبه مجلس،  بیان  با  رابطه  این 
می اندازد  مخاطره  به  را  کارگران  آینده 
از  را  بی دغدغه  بازنشستگی  یک  حق  و 
داریم  »انتظار  گفت:  می کند؛  آنها سلب 
شوراهای اسلامی کار واحدهای مختلف از 
کارگران آن واحدها امضا بگیرند؛ کارگران 
باید متحدانه از شورای نگهبان درخواست 
کنند که افزایش سن و سابقه بازنشستگی 

و  تأیید  مصوبه  این  اگر  نکنند.  تأیید  را 
تبدیل به قانونِ لازم الاجرا شود، دیگر قابل 
بازگشت نیست«. او اضافه کرد: »به عقیده 
ما کارگران، نمایندگان  مجلس و دولت با 
تصویب افزایش سن و سابقه بازنشستگی 
و سایر مواد مورد مناقشه دولت و مجلس 
با کارگران،  در حق کارگران جفا کرده اند«. 
او افزود: »کارگران و تشکل های کارگری 
کانون  کرده اند؛  اعتراض  مصوبه  این  به 
استان  کار  اسلامی  شوراهای  هماهنگی 
در  کار  اسلامی  شوراهای  از  نیز  تهران 
خواسته  مختلف  کارخانه های  و  واحدها 
است با امضای طوماری خطاب به شورای 
و  سن  افزایش  الغای  خواستار  نگهبان، 

سابقه بازنشستگی شوند«. 
 درخواست کاربران فضای مجازی: 
افزایش  را  بازنشستگی  سن  لطفا 
افزایش  به  اعتراضات  ادامه  در  ندهید! 
کاربران  از  تعدادی  بازنشستگی،  سن 
فضای مجازی با راه اندازی کمپین هایی 
سن  افزایش  مصوبه  به  واکنش  در 
متعددی  پویش های  در  بازنشستگی، 
درخواست  نگهبان  شورای  و  مجلس  از 
کردند »سن بازنشستگی افزایش نیابد«. 
مردمی،  پویش های  این  از  یکی  در 
افزایش  »طرح  نوشته اند:  بازنشستگان 

سن بازنشستگی لغو شود«. 
نویسندگان این کمپین چندهزار امضایی 
در  کرده اند  تأکید  من«  »فارس  در 
از  جوانان  از  زیادی  بخش  که  شرایطی 
بی کاری رنج می برند و بخشی نیز حاضر 

به کار در شرکت ها به دلیل عدم تناسب 
حقوق و درآمد با تخصص و زحمات آنها 
نیستند، افزایش سن بازنشستگی موجب 

ناامیدی در جامعه خواهد شد.
جامعه  از  توجهی  قابل  بخش  اگرچه 
بازنشستگی  سن  افزایش  به  نسبت 
در  ظاهرا  اما  دارند،  انتقاد  و  اعتراض 
و  می چرخد  پاشنه  همان  بر  در  دولت 
علاوه بر علی بهادری جهرمی، سخنگوی 
با »شرق« همه  در گفت وگو  که  دولت 
مسئولیت سوء مدیریت ها در صندوق های 
بازنشستگی و ناترازی در این صندوق ها 
را متوجه دولت های قبل دانست و گفت 
که این دولت همت کرده و سعی دارد 
ناترازی خارج کند،  از  این صندوق ها را 
صولت مرتضوی، وزیر کار، تعاون و رفاه 
هیئت  جلسه  حاشیه  در  هم  اجتماعی 
دولت، در پاسخ به انتقاد جامعه نسبت 
برخی  که  بازنشستگی  سن  افزایش  به 
آن را غیرشرعی و غیرقانونی دانسته اند، 
و  برخی  نظر  »اظهار  گفت:  به »شرق« 
آحاد مختلف و صاحب نظران آزاد است، 
اما ملاک شرعی بودن و غیرشرعی بودن، 
قانون  غیر قانونی بودن،  یا  قانونی بودن 
است«. وزیر کار، تعاون و رفاه اجتماعی 
ادامه داد: »بنابراین اگر قانونی در مجلس 
تصویب شود و به تأیید شورای نگهبان 
برسد، این قانون هم شرعی است و هم 
همگی  برای  لازم الاجرا  هم  و  قانونی 

خواهد بود«. 
اینکه  به  پاسخ  در  همچنین  مرتضوی 
حتی اگر این قانون تحمیل هزینه بیشتر 
بیان  باشد؟  مردم  زندگی  و  جیب  به 
کرد: »شما خودتان نکته ای را در ذهن 
پرسش  عنوان  به  سپس  و  می پرورانید 

مطرح می کنید. 
مردم  جیب  به  هزینه  تحمیل  بحث 
نیست؛ بحث ناپایداری صندوق هاست که 
یک صندوق بین  نسلی است و در تمام 
گرفته  صورت  سنجه ای  اصلاحات  دنیا 

است«.
او اضافه کرد: »از آنجایی که این موضوع 
در همه دنیا در حال اجراست، در ایران 
پایداری صندوق ها،  راه های  از  یکی  هم 

همین اصلاحات سنجه ای است«.

وزیر کار:

افزایش سن بازنشستگی اصلاحاتی است که در همه دنیا اجرا می شود
 افزایش سن بازنشستگی از سوی شورای نگهبان تأیید شود، هم شرعی است و هم قانونی

مدیر عامل شرکت مخابرات استان زنجان با اشاره 
به اینکه در مورد پرداخت معوقات بازنشستگان 
مخابرات با اشاره به اینکه تلاش داشتیم با فروش 
ملک این شرکت در منطقه دانشسرا این معوقات 
پرداخت شود، گفت: به دلیل نوع کاربری این 
مجموعه به قیمت واقعی به فروش نمی رسید 
که با همکاری استاندار و معاون وی و همچنین 
شهردار زنجان نوع کاربری آن تغییر یافت تا این 
زمین با قیمت واقعی و مناسب به فروش برسد 
و امیدواریم به زودی با این اتفاق شاهد فروش 

و پرداخت معوقات بازنشستگان گرامی باشیم.
حبیب الله شبستانی مدیر عامل شرکت مخابرات 
صدای  خبرنگار  با  گفت و گو  در  زنجان  استان 

زنجان به ارائه عملکرد و گزارشی از فعالیت های 
این مجموعه برای ارائه خدمات بیشتر پرداخت 
و همچنین به برخی مشکلات موجود در این 
بخش اشاره کرد. مدیر عامل مخابرات منطقه 
زنجان با اشاره به اینکه طبق آمار سال 1395 
هزار   57 و  میلیون  یک  دارای  زنجان  استان 
جمعیت  تعداد  این  از  که  است  جمعیت  نفر 
711 هزار نفر شهری و 346 هزار نفر روستایی 
هستند، اظهار کرد: زنجان دارای تعداد 21 شهر 
و 926 روستا است که از این تعداد 891 روستا 
دارای ارتباط است. وی با اشاره به اینکه تعداد 
شماره های تلفن ثابت در استان زنجان 320 هزار 

و 688 شماره با ضریب نفوذ آن ...

   حبیب الله شبستانی: تلاش داشتیم با فروش ملک این شرکت در منطقه دانشسرا 
معوقات را بپردازیم اما به دلیل نوع کاربری این مجموعه به قیمت واقعی به فروش نمی رسید 

که با همکاری استانداری و شهرداری این مهم محقق شد

نیاز 10 میلیارد تومانی پروژه 
پل جدید طارم- منجیل 

شایسته سالاری و شایسته گزینی

 و اهمیت آن  در انتخابات مجلس 
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را  افراد  تاشایسته ترین  درتلاشند  سازمان ها  امروزه 
شناسایی و جذب کنند. وضعیّت سازماندهی و معضل 
به  وهرچیزی  هرکسی  از  می کند  ایجاب  برآن  حاکم 
 . شود  استفاده  بیشترین  باموقعیّت  مناسب  و  درستی 
انرژی  از  بهره گیری  گزینی  وشایسته  سالاری  شایسته 
خلّاق افراد نخبه و برگزیده اجتماع در امر مدیریتّ وقانون 
گذاری است. درهمین راستا امیرالمؤمنین امام علی علیه 
السلام توان، لیاقت و شایستگی افراد را جزئی از عدالت 
می دانند و این اصل را مهمّ ترین اصل اداره جوامع قرار 

داده وسفارش فرموده اندکه: »هرپستی که...

پروژه  طارم،به  شهرستان  شهرسازی  و  راه  اداره  رئیس 
ساخت »پل جدید طارم منجیل درشهرستان طارم«اشاره 
کرد و گفت: برای اتمام این پروژه نیز ۱۰ میلیارد تومان 
اعتبار نیاز است.  سید غفور شفیعی به پروژه  ساخت»پل 
و  کرد  اشاره  طارم«  در شهرستان  منجیل  طارم  جدید 
گفت: این پل قدیمی در سال ۱۳۳۷ ساخته شده است.  

وی با بیان اینکه عملیات اجرایی شروع ساخت پل جدید 
پروژه  این  برای  تاکنون  بوده است،اظهار کرد:  سال ۹۹ 
بیش  از ۱۵ میلیارد تومان اعتبار هزینه شده و بیش از ۸۴ 

درصد پیشرفت فیزیکی دارد.  رئیس اداره راه...

داخلی

بدینوسیله از اعضای محترم خانه مطبوعات و رسانه های استان زنجان دعوت به عمل می آید 
تا در جلسه مجمع عمومی این خانه که به صورت الکترونیک در تاریخ سه شنبه ۲۸ آذرماه ۱۴۰۲ 

از ساعت ۹لغایت ۱۲ برگزار می گردد شرکت فرمایند.

دستور جلسه:
۱. انتخاب هیات مدیره برای مدت ۳ سال

۲. انتخاب بازرسان برای مدت ۱ سال

بر این اساس اعضای اصلی خانه مطبوعات و رسانه های استان زنجان که برای انتخابات هیات مدیره و بازرسان کاندیدا 

هستند از روز سه شنبه مورخ ۱۴ آذرماه ۱۴۰۲ تا روز چهارشنبه مورخ ۲۲ آذرماه ۱۴۰۲ مهلت دارند با مراجعه به سایت 

خانه مطبوعات به نشانی www.khanehmatbooat.ir و ورود با نام کاربری خود برای ثبت درخواست نامزدی 

اقدام نمایند.

ثبت آرای اعضا نیز از طریق سایت مذکور در تاریخ یاد شده با استفاده از نام کاربری و رمز عبور قابل انجام است.

آگهی دعوت به مجمع عمومی عادی سالیانه آگهی دعوت به مجمع عمومی عادی سالیانه 
خانه مطبوعات و رسانه های استان زنجان خانه مطبوعات و رسانه های استان زنجان 

خانه مطبوعات و رسانه های استان زنجان

به شماره ثبت ۱۳۵ 

شناسه ملی ۱۰۴۶۰۰۱۱۰۶۵

نوبت اول
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] جامعه [

صدای زنجان از تداوم گرانی ها در بازار کپسول و پیک نیک گاز مایع، با وجود لغو مصوبه »افزایش چند برابری قیمت گاز مایع غیریارانه ای«گزارش می دهد؛خبر

بازار گرمِ تخلف
 مصرف کنندگان: قیمت کپسول گاز مایع در بازار آزاد 13 تا 14 برابر نرخ دولتی است! چرا کپسول 11 کیلویی 28 هزار تومانی باید به 400 هزار تومان برسد؟

 مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه زنجان: 4 شرکت توزیع کننده زنجان اخطاریه دریافت کردند! 
مصرف کنندگان برای دریافت کپسول گاز مایع به نرخ مصوب در سامانه »سدف« ثبت نام کنند

صدای زنجان/ لیلا محمدی: گزارش های دریافتی از خرید 
و فروش کپسول گاز مایع )سیلندر 11 کیلویی( 27 هزار 
و 900 هزار تومانی به 13 تا 14 برابر نرخ مصوب دولتی؛ 
یعنی بیش از 350 هزار تا 400 هزار تومان حکایت دارد. 
طبق اظهارات شهروندان زنجان هزینه پر کردن پیک نیک 
که نهایتا باید 80 هزار تومان )نرخ آزاد( باشد نیز به 150 تا 

200 هزار تومان رسیده است.
با آغاز فصل سرد سال نیاز به کپسول گاز مایع بیشتر از 
قبل شده است و ضروری است مسئولان اجراییف در کنار 
تامین گاز مایع موردنیاز مناطق فاقد گاز طبیعی، برای تامین 
نیازهای شغل های مختلف و کسب و کارها و خانوارها فکری 

کنند.
هم اکنون 250 روستا به تعداد 12 هزار و 800 خانوار در 
سطح استان زنجان شناسایی شده اند که از گاز مایع استفاده 
می کنند، اقدامات لازم برای ثبت نام این خانوارها در سامانه 
»سدف« جهت توزیع سوخت به نرخ دولتی صورت گرفته 

است.
پخش  ملی  شرکت  مدیرعامل  حبیبی،  حمید  گفته  به 
فرآورده های نفتی منطقه زنجان، هر ماه 4 کپسول گاز مایع 
11 کیلویی در اختیارشان گذاشته می شود و ظاهرا مشکلی 

در این زمینه نیز ندارند.
 افزایش 13 تا 14 برابری قیمت کپسول گاز مایع

برابری   14 تا   13 افزایش  حالی  در  گاز  سیلندر  قیمت 
فرآورده های  پخش  ملی  شرکت  مسئولان  که  کرده  پیدا 
نفتی منطقه زنجان می گویند: »هیچ افزایش نرخی برای 
مشمولان طرح توزیع الکترونیکی گازمایع در مناطقی که 
از نعمت گاز طبیعی بهره مند نیستند، رخ نداده است. این 
مشکل مربوط به بازار آزاد است که برخی فرصت طلبان با 
فروش کپسول های گاز مایع 11 کیلویی به نرخ های بالای 
350 هزار تومانی، بازار سیاه راه انداخته اند که مراتب توسط 
این مجموعه و ارگان های نظارتی پیگیری و با توزیع کنندگان 

متخلف برخورد خواهد شد.«
گفتنی است؛ جعفر سالاری نسب مدیرعامل شرکت پخش و 
پالایش فرآورده های نفتی )11 آذرماه 1402( از لغو مصوبه 
افزایش چند برابری قیمت گاز مایع غیریارانه ای به اندازه 

قیمت فوب خلیج فارس خبر داد.
وی با بیان اینکه هر کپسول گاز مایع یارانه ای باید بدون 
تغییر قیمت، 27900 تومان به مردم عرضه شود، می گوید: 
با توجه به مشکلات برخی مردم که هنوز نتوانسته اند در 
سامانه ثبت نام کنند،  برای کلیه مصرف کنندگان خرد، نرخ 
غیر یارانه ای فقط 10 درصد افزایش می یابد و افزایش قیمت 

به اندازه فوب خلیج فارس نخواهد بود.
می گوید:  زنجان  صدای  به  زنجانی  شهروندان  از  یکی  اما 
»برای هر کپسول گاز مایع، نرخ مصوب سهمیه بندی بین 
28 تا 30 هزار تومان و نرخ آزاد، 355 تا 400 هزار تومان 
را شرکت  آزاد  نرخ  قیمت  دارم  اطلاع  که  تا جایی  است. 
پخش فرآورده های نفتی مشخص کرده که با احتساب کرایه 
حمل و نقل و شارژ و غیره 350 تا 370 هزار تومان باید به 

دست مردم برسد.«
این شهروند ضمن انتقاد از نبود نظارت کافی در بازار فروش 
کپسول 11 کیلویی گاز مایع عنوان می کند: با توجه به فصل 
سرد سال، بسیاری از شاغلان در فعالیت های مختلف به این 
کپسول ها نیاز دارند که باید مسئولان پیش از شروع فصل 
بعد  اینکه  نه  بازار می کشیدند  به روی  سرد سال، دستی 
از اینکه صدای مردم درآمد یادشان بیفتد که باید نظارت 

می کردند!
 قیمت هر کپسول گاز مایع 11 کیلویی 27 هزار و 900 

تومان و پیک نیک 8 هزار تومان!
حمید حبیبی، مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه زنجان در گفت وگو با صدای زنجان با اشاره به 
مصوبه مجلس در خصوص دسترسی آسان مصرف کنندگان 
واقعی به گاز مایع عنوان می کند: مجلس شورای اسلامی 
مصوب کرده است تا مصرف کننده واقعی گاز مایع شناسایی 

بر  آید  عمل  به  جلوگیری  فرآورده  این  قاجاق  از  و  شده 
این اساس نیز سامانه »سدف« توسط شرکت ملی پخش 

فرآورده های نفتی ایران راه اندازی شد.
ثبت نام  سامانه  این  در  که  کسانی  اینکه  بیان  با  حبیبی 
کرده اند کپسول 11 کیلویی )سیلندر 11 کیلویی( را به نرخ 
مصوب دریافت می کنند، یادآور می شود: پس از راه اندازی 
ثبت نام  مایع  گاز  از مصرف کنندگان  بسیاری  این سامانه، 
کردند اما تعدادی نیز معتقد بودند که گاز مایع را حداکثر 
با قیمت 2 الی 3 هزار تومان بالاتر از نرخ مصوب دریافت 

می کنند، نیازی به ثبت نام در این سامانه ندیدند. 
منطقه  نفتی  فرآورده های  پخش  ملی  شرکت  مدیرعامل 
زنجان نرخ مصوب کپسول گاز مایع 11 کیلویی را 27 هزار 
و 900 تومان و پیک نیک را 8 هزار تومان عنوان کرده و 
می گوید: هم اکنون کپسول 11 کیلویی و پیک نیک در بازار 
آزاد به ترتیب به 370 هزار تومان و 80 هزار تومان رسیده 

است.
تامین  بازار  در  متخلفان  از  تعدادی  سوء استفاده  حبیبی 
و می گوید:  نکرده  رد  را  کیلویی  گاز طبیعی 11  کپسول 
دونرخی شدن این کالا سبب شد تا در کل کشور و به تبع 
آن استان زنجان، بازار سیاه ایجاد شود به طوری که در یک 

هفته اخیر کپسول ها به نرخ های بالا و گران فروخته شد.
این مسئول با بیان اینکه در حال حاضر هیچ محدودیتی 

برای ثبت نام جهت دریافت کپسول 11 کیلویی وجود ندارد، 
تاکید می کند: هر ایرانی می تواند پس از ثبت نام در سامانه 
»سدف« کپسول 11 کیلویی به نرخ 27 هزار و 900 تومان 

را بدون محدودیت دریافت کند. 
حبیبی در پاسخ به گلایه تعدادی از شهروندان زنجانی که 
هر کپسول گاز مایع 11 کیلویی را به قیمت 355 تا 400 
بازار تهیه کرده اند، عنوان می کند: به علت  از  هزار تومان 
ناهماهنگی صورت گرفته بین شرکت های توزیع کننده گاز 
مایع و مصرف کنندگان، تعدادی از شرکت ها متوهم شدند و 
این کالا را به نرخ 350 هزار تومان در بازار عرضه کردند در 
حالی که سامانه سدف برای کلیه ایرانیان طراحی شده و هر 
شهروندی می تواند با هر میزان مصرف و شغلی که دارد، پس 
از ثبت نام در »سدف« کپسول 11 کیلویی را دریافت کند. 

هر  زنجانی،  شهروندان  ارسالی  گزارش های  اساس  بر 
پیک نیک به قیمت 150 تا 200 هزار تومان پر می شود که 

قانونی نیست.
منطقه  نفتی  فرآورده های  پخش  ملی  شرکت  مدیرعامل 
می توان  کیلویی   11 کپسول  هر  با  اینکه  بیان  با  زنجان 
تا حدود 5 پیک نیک را پر کرد، می گوید: قیمت آزاد هر 
پیک نیک 80 هزار تومان است در حالی که نرخ مصوب آن 
در سامانه »سدف« 8 هزار تومان می باشد اگر شهروندان و 
مصرف کنندگان در سامانه »سدف« ثبت نام کنند در اسرع 
وقت می توانند این کالا را به نرخ مصوب و نه گران، دریافت 

کنند.
  مصرف کنندگان برای دریافت کپسول گاز مایع به 

نرخ مصوب در سامانه »سدف« ثبت نام کنند
وی تصریح می کند: همه شرکت های توزیع گاز مایع موظف 
هستند این قیمت را رعایت کنند و مصرف کنندگان نیز 
می توانند در صورت مشاهده عرضه گاز مایع با نرخ متفاوت با 
مناطق و نواحی شرکت پخش تماس بگیرند و بی شک با این 
موضوع برخورد خواهد شد. مدیرعامل شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی منطقه زنجان از صدور اخطار به 4 شرکت 
موزع و توزیع کننده گاز مایع خبر داده و عنوان می کند: به 
این شرکت ها تذکر دادیم که باید هر کپسول 11 کیلویی را 
به نرخ 27 هزار و 900 هزار تومان و پیک نیک را به نرخ 8 
هزار تومان به دست مصرف کنندگان برسد. متخلفان در نظر 
داشته باشند که در صورت سرپیچی از قانون، قطعا مراتب 
به تعزیرات حکومتی معرفی خواهند شد. حبیبی از مردم 
می خواهد تا در صورت مشاهده هر گونه تخلف در خصوص 
فرآورده های نفتی و به صورت ویژه گاز مایع موضوع را از 

طریق سامانه 09627 پیگیری کنند.

برابر رای هیات قانون صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای خیبر شعبانی فرزند قربانعلی نسبت به ششدانگ 4 قطعه زمین مزروعی بالسویه در 
پلاک 22 اصلی روستای شکورآباد بخش 7 زنجان خریداری از آقای قربانعلی شعبانی به شرح ذیل محرز گردید. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد. 1-پلاک 1127 فرعی به مساحت 3924/18  مترمربع 2-پلاک 1128 فرعی به مساحت 3248/88  مترمربع
3-پلاک 1126 فرعی به مساحت 2339/22  مترمربع
4-پلاک 1125 فرعی به مساحت 3981/63  مترمربع

تاریخ انتشار نوبت اول:1402/09/13
تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/09/28

برابر رای هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای جلیل شعبانی فرزند مالک اشتری نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
مزروعی به مساحت 284/47  مترمربع پلاک 945 فرعی از 22 اصلی واقع در روستای شکورآباد بخش 7 زنجان خریداری 
از آقای مالک اشترشعبانی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول:1402/09/13
تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/09/28

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

برابر رای هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای عباس رستمی  فرزند علی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 
6905/17  مترمربع پلاک 1656 فرعی از 81 اصلی واقع در روستای ارمغانخانه بخش 7 زنجان خریداری از آقایان علی افشاری-شعبان 
افشاری-ولی اله افشاری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 

نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول:1402/09/13
تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/09/28

برابر رای هیات قانون صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای رزاق شعبانی فرزند رمضان نسبت به ششدانگ دو قطعه زمین مزروعی 
بالسویه در پلاک 22 اصلی روستای شکورآباد بخش 7 زنجان خریداری از آقای دوستعلی دوست محمدی به شرح ذیل محرز گردید. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول 

اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
1-پلاک 1193 فرعی به مساحت 9093/25  مترمربع
2-پلاک 1194 فرعی به مساحت 12736/61 مترمربع

تاریخ انتشار نوبت اول:1402/09/13
تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/09/28

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

 صدای زنجان / علی محمد نادرخانی اظهار کرد: ایجاد خط انتقال شمال شهر خرمدره به طول ۴ 
کیلومتر و طرح آبرسانی به این شهر با اعتبار ۵۰۰ میلیارد ریال از جمله این طرح ها است.  

 وی افزود: این طرح همچنین شامل احداث دو باب مخزن با حجم ۹۰۰۰ متر مکعب و اعتباری معادل 
۶۰ میلیارد ریال است که با بهره برداری از آن شمال و مرکز شهر خرمدره تحت پوشش خدمات پایدار 

آب قرار می گیرند. 
سرپرست شرکت آبفا استان زنجان بیان کرد: آبرسانی به مساکن ملی شهر خرمدره نیز به تعداد ۱۲۶ 
واحد و با اعتبار ۷۰ میلیارد ریال از دیگر طرح های در دست اقدام در شهر خرمدره است که تا پایان 

سال جاری به بهره برداری می رسد.
وی گفت: آبگیری از چاه های شماره ۱۴ و ۱۵ خرمدره نیز با دبی ۵۵ لیتر بر ثانیه و اعتبار ۶۰ میلیارد 

ریال از دیگر طرح های آبرسانی در شهر خرمدره است که در دست اجرا قرار دارد. 
این مسئول خاطر نشان کرد: طرح آبرسانی به فاز ۳ شهرک گلدشت خرمدره و سایت اداری این شهر 

نیز به تعداد ۱۴۰۰ قطعه و با اعتبار ۹۰ میلیارد ریال در دست اقدام است. 
نادرخانی به نصب و راه اندازی ۱۰ دستگاه شیر فشارشکن هوشمند در سطح شهر خرمدره نیز اشاره 
کرده و گقت: این طرح با هدف ایجاد توازن در تقاضا و توزیع عادلانه آب در خرمدره اجرا شد که موجب 

کاهش هدر رفت آب و همینطور کاهش حوادث و اتفاقات آب در خرمدره می شود. 
وی گفت: پیاده سازی سامانه DMA در شبکه توزیع آب خرمدره نیز دیگر طرحی است که در دستور 
کار قرار داشته و با اجرای این طرح بررسی میزان آب بدون درآمد، پیشگیری از هدر رفت آب و حفظ 

منابع آبی محقق خواهد شد. 
 وی تاکید کرد: با اجرای این طرح شناسایی، ارزیابی نشت های موجود و تعیین مولفه های آب بدون 

درآمد در تخمین میزان هدر رفت نیز محقق میشود.

سرپرست شرکت آبفا استان زنجان خبر داد:

اجرای ۷ طرح آبرسانی در شهرستان خرمدره

صدای زنجان /سرهنگ محرمعلی قاسمی اظهارداشت: مأموران پلیس آگاهی شهرستان با همکاری 
پاسگاه انتظامی گیلوان در محور موصلاتی طارم - منجیل یک دستگاه کامیون حمل طیور را متوقف 
و در بازرسی از آن  تعداد یک هزار و ۷۵۰ قطعه طیور زنده قاچاق را کشف و به یگان انتظامی انتقال 

دادند.
وی با اشاره به ارزش تقریبی ۳ میلیارد  ریالی این تعداد مرغ زنده افزود: تعزیرات حکومتی شهرستان 

طارم  طیور تو قیفی را فاقد مجوز و حمل آن را غیرقانونی اعلام کرد.
فرماندهی انتظامی شهرستان افزود: در این رابطه یک نفر دستگیر و متهم به همراه پرونده تشکیل شده 

برای انجام مراحل قانونی تحویل مرجع قضائی شد.
سرهنگ سعید محمدی خاطرنشان کرد: شهروندان می توانند هرگونه گزارشات خود را از طریق سامانه 

۱۱۰ مرکز فوریت های پلیسی و یا از طریق سامانه ۱۹۷ دفتر نظارت همگانی اعلام کنند.

فرمانده انتطامی شهرستان طارم خبر داد: 

کشف بیش از هزار قطعه مرغ زنده فاقد مجوز

صدای زنجان / رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان طارم،به پروژه ساخت »پل جدید طارم 
منجیل درشهرستان طارم«اشاره کرد و گفت: برای اتمام این پروژه نیز ۱۰ میلیارد تومان اعتبار 

نیاز است. 
سید غفور شفیعی به پروژه  ساخت»پل جدید طارم منجیل در شهرستان طارم« اشاره کرد و 

گفت: این پل قدیمی در سال ۱۳۳۷ ساخته شده است.  
وی با بیان اینکه عملیات اجرایی شروع ساخت پل جدید سال ۹۹ بوده است،اظهار کرد: تاکنون 
برای این پروژه بیش  از ۱۵ میلیارد تومان اعتبار هزینه شده و بیش از ۸۴ درصد پیشرفت فیزیکی 
دارد.  رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان طارم، با بیان اینکه با تخصیص اعتبار به این پروژه تا 
پایان سال به اتمام می رسد،تاکید کرد: برای اتمام این پروژه نیز۱۰ میلیارد تومان اعتبار نیاز است.   
شفیعی ،به مشخصات فنی این پروژه اشاره کرد و بیان داشت: این پروژه به عرض ۶.۸۰ متر و به 

طول ۹۰ متر بوده و مجموع وزن این پل ۱۸۰ تن می باشد.  
وی با اشاره به اینکه » پل جدید طارم منجیل« در حوزه استحفاظی استان گیلان محدوده 
سدسفیدرود است،ابراز کرد: با بازگشایی مسیر احداث راه اصلی» کلور – درام« و »بناب - منجیل 
« نیز مسافران استانهای شمال غرب زنجان،کردستان،کرمانشاه،همدان نیز به این پل منتهی می 
شود.  رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان طارم،گفت: کامیون های سنگین و سبک نسبت به 
حمل و نقل بار  کالا،مسافر ومحصولات کشاورزی به استانهای تهران،البرز،گیلان،مازندران،از این 

پل تردد می کنند.

رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان طارم:

نیاز 10 میلیارد تومانی پروژه
 »پل جدید طارم- منجیل درشهرستان طارم« 

دولت انضباط مالی را تکلیف نمی داند
ایلنا/ یک کارشناس اقتصادی گفت: ندیده ایم که دولت پایه های 
مالیاتی را افزایش دهد و تنها با نرخ های مالیاتی بازی  می کند، 
به  بیشتر  که  کشور  اقتصاد  از  توجهی  قابل  بخش  بنابراین 
اشخاص برمی گردد، خارج از چتر مالیاتی قرار دارند و همینطور 
به فعالیت خود ادامه می دهند و این بخش در ذات اقتصادی 
می تواند فسادآفرین باشد. در این شرایط چرا دولت در ساختار 
بودجه ۱۴۰۳ در اخذ مالیات به توسعه و گسترش پایه مالیاتی 

نپرداخته است که این یک ایراد بسیار بزرگ تلقی می شود.
علیرضا حیدری درباره افزایش ۴۹ درصدی مالیات در بودجه 
۱۴۰۳ و افزایش درآمدهای مالیاتی نسبت به درآمدهای بودجه 
اظهار داشت: دیدیم که علیرغم اینکه دولت اعلام کرد به لحاظ 
کمی، بیشتر از حد انتظار توانستیم نفت و فرآورده های نفتی 
را صادر کنیم اما منابعی که دولت در بودجه ۱۴۰۲ دیده بود، 
عملا محقق نشد. واقعیت این است که تامین مالی مالیاتی 
بودجه امسال بنا بر اظهار سازمان امور مالیاتی تقریبا بیشتر 

از اعداد بودجه محقق شد اما سایر بخش ها تحقق پیدا نکرد.

وی ادامه داد: در این شرایط طبیعتا کسری بودجه بدنه دولت 
را تحت فشار قرار داده و دولت از طریق نظام پولی به بانک 
مرکزی و بانک های تجاری و از طریق نظام مالی از مسیر بازار و 
از داخل اقتصاد مشخصا از بورس تامین مالی می کند و بخشی 
از آن آثار آنی تورمی دارد که امروز با آن مواجه هستیم. بخشی 
دیگر هم آثار تورم آتی دارد. این کارشناس اقتصادی افزود: اگر 
بخواهیم تورم سال گذشته و امسال و سال آینده و سال های بعد 
را تقسیم بندی کنیم، بخشی از تورم ناشی از سیاست های مالی 
است که آثار آتی دارد و بخشی هم سیاست های پولی است که 
امروز شاهد این اثر هستیم. از آنجایی که بخشی از این تورم 
ناشی از سیاست های مالی دولت های گذشته تا به امروز  بوده 
اساسا امکان کنترل آن وجود ندارد به همین دلیل حتی اگر از 
طریق سیاست های انقباضی پولی نسبت به کنترل نقدینگی 
اقدام شود، آثار سیاست های مالی همچنان کشور را در روند 

تورمی مزمن قرار می دهد.
حیدری با بیان اینکه با این پیش فرض، دولت می خواهد در 

درآمدی  اصلی  دو بخش  درآمدی که  منابع  دو  سال ۱۴۰۳ 
با  نفت  صادرات  از  ناشی  درآمد  می شود  محسوب  دولت 
درآمدهای مالیات را جابه جا کند، گفت: موضوعی که در بودجه 
امسال و سال آینده مستتر است این بوده که دولت به هیچ وجه 
قادر نیست انضباط مالی را برای خود یک تکلیف بداند. منظور 
از انضباط مالی این است که بتوان در تراز درآمدها، هزینه ها را 

تنظیم کرد که این هزینه ها می تواند از هر بخشی باشد.
وی ادامه داد: البته به نظر می رسد نمی توان با بخش تکالیف 
حاکمیتی دولت در بودجه کاری کرد برای مثال حوزه های دفاع 
و امنیت یا در بخش های عمومی مانند بهداشت و درمان و 
این حوزه ها به ویژه درمان و  آموزش، گرچه سهم دولت در 
آموزش به دلیل مشکلات تامین مالی کاهش پیدا کرده که این 
ضعف بودجه محسوب می شود و به هر حال این اقدامات جزو 
وظایف حاکمیتی دولت است. اما عدد بودجه در بخش هایی 
بسیار قابل توجه و معنی دار است و درسالهای گذشته روند 
بخش ها  این  از  برخی  که  می دهد  نشان  بخش ها  این  رشد 

از نقطه صفر حرکت کرده و امروز به بخش قابل توجهی از 
هزینه های دولت را به خود اختصاص داده اند و هر سال هم 

بودجه بیشتری به دولت تحمیل می کنند.  
این کارشناس اقتصادی تاکید کرد: باید نگاه جامع داشته باشیم 
و دولت باید به سمت انضباط مالی پیش برود و برای هر ریالی 
که هزینه می کند، باید اثربخشی آن در حوزه ها اثبات شود و 
اگر اثربخشی نیست یا اثر منفی دارد، باید آن حوزه ها را در 
محدودیت های بودجه ای قرار دهد چراکه در ذات این دولت 
کسری نهفته است. وی با تاکید بر اینکه فراموش نکنیم کسری 
بودجه از هر راهی تامین شود، مفهوم آن تورم و افزایش قیمت  
تمام خدمات و کالاهاست، گفت: باید توجه داشت که تورم 
مالیاتی است که فقرا آن را می پردازند، با همین نگاه باید دید 
آیا در کشوری که رشد اقتصادی آن بدون نفت بی معنی است 
و در سال های گذشته بعضا منفی بوده، می توان چنین درآمد 
از  مالیات  این کسب  اساسا  و کسب کرد؟  استخراج  مالیاتی 
چنین اقتصادی منطقی نیست و شاید هم امکانپذیر هم نباشد.

و  کم کاری  گذشته  سال  است: طی ۱۰  معتقد  کشور  جایگاهداران  / سخنگوی صنف  ایسنا 
بی توجهی به تعویض و از رده خارج کردن خودروهای فرسوده علاوه بر کاهش ایمنی و افزایش 

کشته ها در تصادفات، موجب شد مصرف بنزین بیش از حد افزایش یابد.
 رضا نواز با بیان اینکه حداقل ۳۰ درصد مصرف فعلی بنزین به دلیل وجود خودروهای فرسوده در 
کشور است و هیچ طرح یا اقدامی توان توقف این رشد مصرف را ندارد، اظهار کرد: علی رغم اینکه 
افزایش مصرف موجب رشد درآمد برای جایگاهداران می شود ولی دغدغه ملی هر ایرانی امروز 
کاهش آلودگی هوا و کاهش آمار تصادفات جاده ای است و این امر ممکن نیست مگر با تعویض 

خودروهای فرسوده که کاهش مصرف سوخت را نیز به دنبال خواهد داشت.
وی افزود: مردم کمترین قصور را در افزایش مصرف بنزین دارند چراکه خودروی آنها فرسوده یا 

پرمصرف است و چاره ای ندارند و لازم است که در این مورد تدبیر صورت گیرد.
سخنگوی صنف جایگاهداران کشور با بیان اینکه کشور ما به لحاظ مصرف روزانه بنزین و تعداد 
خودروهای فرسوده در بالاترین رتبه های جهانی قرار دارد، اظهار کرد: دولت که قصد اقدام در 
این باره دارد، مطمئن باشد که مردم برای مقابله با تعارض منافع و انحصارطلبی ها در کنار دولت 
هستند، اگر طی دو سال آینده اولویت تخصیص خودروهای نو به تعویض خودروهای فرسوده 

اختصاص یابد، برکات و محاسن آن کاملا عیان خواهد شد.
به گفته نواز بسیاری از کارشناسان به اقدامات دولت طی امسال امیدوارند و همچنین منتظر 

تصویب تعویض خودروهای فرسوده در قانون بودجه امسال توسط مجلس هم هستیم.

بی توجهی به تعویض خودروهای فرسوده مصرف بنزین 
را افزایش داد
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صدای زنجان/ سمیه محرمی: مدیر عامل شرکت مخابرات 
پرداخت معوقات  اینکه در مورد  به  اشاره  با  زنجان  استان 
با  داشتیم  تلاش  اینکه  به  اشاره  با  مخابرات  بازنشستگان 
معوقات  این  دانشسرا  منطقه  در  این شرکت  ملک  فروش 
پرداخت شود، گفت: به دلیل نوع کاربری این مجموعه به 
قیمت واقعی به فروش نمی رسید که با همکاری استاندار و 
معاون وی و همچنین شهردار زنجان نوع کاربری آن تغییر 
یافت تا این زمین با قیمت واقعی و مناسب به فروش برسد 
و امیدواریم به زودی با این اتفاق شاهد فروش و پرداخت 

معوقات بازنشستگان گرامی باشیم.
استان  مخابرات  شرکت  عامل  مدیر  شبستانی  حبیب الله 
زنجان در گفت و گو با خبرنگار صدای زنجان به ارائه عملکرد و 
گزارشی از فعالیت های این مجموعه برای ارائه خدمات بیشتر 
پرداخت و همچنین به برخی مشکلات موجود در این بخش 

اشاره کرد.
مدیر عامل مخابرات منطقه زنجان با اشاره به اینکه طبق آمار 
سال 1395 استان زنجان دارای یک میلیون و 57 هزار نفر 
جمعیت است که از این تعداد جمعیت 711 هزار نفر شهری 
و 346 هزار نفر روستایی هستند، اظهار کرد: زنجان دارای 
از این تعداد 891  تعداد 21 شهر و 926 روستا است که 

روستا دارای ارتباط است.
وی با اشاره به اینکه تعداد شماره های تلفن ثابت در استان 
 30 آن  نفوذ  ضریب  با  شماره   688 و  هزار   320 زنجان 
در  ثابت  تلفن  مرکز  تعداد 178  کرد:  اضافه  است،  درصد 
استان زنجان دایر بوده و همچنین 33 مرکز تلفن ثابت در 

روستاهای کوچک دایر است.
شبستانی با اشاره به اینکه تعداد پورت منصوبه اینترنت در 
استان زنجان 81 هزار و 376 پورت است، خاطر نشان کرد: 
پورت مشغول به کار استان 67 هزار و 901 پورت با ضریب 

نفوذ 21 درصد است.
مدیر عامل مخابرات منطقه زنجان با اشاره به اینکه تعداد 
مشترکان همراه اول استان یک میلیون و 600 هزار شماره 
را  شماره ها  این  که  سایت هایی  کرد:  اضافه  است،  همراه 

پشتیبانی می کنند 580 فقره است.
وی با اشاره به اینکه تعداد پورت های تجاری موجود در استان 
زنجان یک هزار و 787 پورت است، اضافه کرد: کل ادارات 
در داخل استان از طریق فیبرنوری به هم وصل شده و شبکه 

دولت نیز از طریق این فیبر دایر است.
شبستانی با بیان اینکه در سال 1402 برای توسعه سایت ها، 
در نظر گرفته شده است 28 با تکنولوژی TD-LTE ایجاد 
شود، گفت: از این تعداد 12 سایت اجرا شده است و بقیه تا 

پایان سال 1402 اجرا می شود.
مدیر عامل مخابرات منطقه زنجان با اشاره به اینکه 127 
سایت 2G و 178 سایت 4G و 3G و 236 سایت دارای 
تکنولوژی 2G و 3G و 4G در استان فعال است، گفت: 
سایت های دارای 2G توان پشتیبانی اینترنت را ندارند و فقط 
برای تماس صوتی است که تا پایان سال 1402 این سایت ها 

دارای تکنولوژی 3G و 4G خواهند شد.
که  زنجان  روستا  در  18   uso تکنولوژی  افزایش  از  وی 
اعتبارات آن از طریق وزارت ارتباطات تامین شده و در حال 

اجرا است، خبر داد و افزود: همچنین 6 ماهه گذشته سافت 
سوئیچ استانی نصب و راه اندازی شده است.

مدیر عامل  مخابرات  منطقه زنجان گفت: در شهرک انصاریه 
نقاط  برخی  در  که  داشت  وجود  اینترنت  سرعت  کندی 
شهرک انصاریه تجهیزات جدید  فیبر نوری نصب شده و 

کندی سرعت حل  شده است.
در  دولت  اجرایی  پروژه های  به  فیبرکشی   

شهرستان ها
موسسه  جمله  از  نقطه  پنجاه  به  فیبررسانی  افزود:  وی 
دوربین های  به  فیبررسانی  سلطانیه،  بنیانی  سلول های 
خرم دره، فیبررسانی به اداره تبلیغات اسلامی و ساختمان های 
اطراف آن، فیبررسانی به دادگستری بزینه رود، ستاد دیه و 
شهریاری،  شهید  صنعتی  شهرک  تربیت،  و  اصلاح  کانون 
خدابنده،  ابهر،  فاضلاب  و  آب  شرکت  هیدج،  و  سلطانیه 
خرم دره،  ابهر،  منطقه ای  آب  ماهنشان،  و  طارم  خرم دره، 
خدابنده، طارم، ماهنشان، ایجرود و دندی و ...در دست اقدام 

است. 
وی افزود: همچنین با توجه به اجرای طرح نهضت جهادی 
فیبر نوری )نجما( در استان، پروژه نهضت مسکن ملی کوی 
برکت، کوی رضائیه فیبرکشی شده در این طرح انجام شده 
و در حال واگذاری تلفن و اینترنت نوری منازل FTTH به 

این نقاط هستیم.
اینکه  به  اشاره  با  زنجان  منطقه  مخابرات  عامل   مدیر 
فیبرکشی در فاز 6 گلشهر از سال گذشته آغاز شده است، 
گفت: با توجه به پیگیری های لازم افرادی که نمی توانستند 
از تلفن ثابت استفاده کنند می توانند از خط ثابت و اینترنت 

ثابت در بستر فیبر نوری بهره مند شوند.
گلشهر  و 8  فاز 7  ساوالان،  کوی  در  زودی  به  افزود:  وی 
و  تلفن  زنگان  و  فرهنگیان  ثمین،  زیتون،  کوی  کاظمیه، 

اینترنت در بستر فیبر نوری واگذار خواهد شد.
شبستانی با بیان اینکه پروژه بعدی که در دست اقدام است 
فیبررسانی از نیک پی به شهر ماهنشان خواهد بود که کار 
آن آغاز شده است ، اضافه کرد: در این مسیر 120 کیلومتر 
فیبررسانی انجام شده و در این مسیر به 13سایت همراه اول 

روستاها فیبرکشی خواهد شد.
مدیر عامل مخابرات منطقه زنجان گفت: مسیر بعدی که 
انجام شود محور زرین رود و خدابنده است که  باید  حتما 
در این مسیر به روستای غلام ویس نیز فیبررسانی انجام 

می شود.
وی با اشاره به اینکه برنامه بعدی شرکت مخابرات فیبررسانی 
از دندی به تعدادی از روستاهای اطراف است، بیان کرد: این 
طرح زیرمجموعه ماهنشان و انگوران خواهد بود و به میزان 

30 کیلومتر است.
شبستانی اضافه کرد: فیبرکشی از مرکز سهرین تا روستای 
لگاهی در دست اقدام است تا اهالی این روستا از اینترنت با 
سرعت استفاده کنند، همچنین تعدادی از روستاهای دیگر 

استان در دستور کار برای افزایش تکنولوژی قرار دارد.
وی با بیان اینکه برای ارائه تلفن به مردم از طریق فیبر نوری 
خواهد بود تا آنجایی که امکان دارد، خدمات ارائه خواهیم 
داد، افزود: مثلا در فاز 6 گلشهر که  تلفن ثابتی وجود نداشت 
از این پس از طریق فیبر نوری خدمات دریافت خواهند کرد.
 زنجان کمترین شکایت نسبت به قطعی تلفن را دارد
شبستانی با بیان اینکه آن محل هایی از شهر که امکانات 
دارند که هیچ ولی آن دسته از مکان هایی که فاقد فیبر نوری 
یا تلفن ثابت هستند مردم درخواست می کنند و با 20195 
تماس می گیرند در اولویت برنامه قرار خواهند داشت، افزود: 
سعی  و  می شود  ثبت  سامانه  در  متقاضیان  این  اطلاعات 

می کنیم در اسرع وقت درخواست آنها را بررسی کنیم.

مدیر عامل مخابرات منطقه زنجان در پاسخ به سئوالی در 
مورد میزان شکایات نسبت به قطعی تلفن ها در زنجان با 
بیان اینکه در مورد میزان تماس ها و اعتراض نسبت به قطعی 
شمالغرب،  منطقه  مقررات  تنظیم  سازمان  بررسی   طبق 
زنجان کمترین قطعی را داشته و در داخل شهر کمترین 
شکایت را نسبت به سایر استان ها داریم، گفت: در روستاها 
نیز به محض اطلاع سریع برای رفع مشکل اقدام شده است.

شبستانی همچنین در پاسخ به سئوالی در مورد مدت زمان 
درخواست تا دریافت خط تلفن گفت: ما سعی می کنیم که 
ظرف سه روز این اطلاعات ثبت شود و در 48 ساعت تحویل 
داده شود مگر اینکه امکانات در منطقه نداشته باشیم. الان 
در فاز 6 گلشهر با پایان عملیات عمرانی بنر نصب خواهد شد 

تا مردم برای دریافت تلفن ثبت نام کنند.
مدیر عامل مخابرات منطقه زنجان در پاسخ به سئوالی در 
مورد واگذاری خط تلفن در مناطق شهری چون فرودگاه 
و امجدیه عنوان کرد: طرح های مخابراتی برحسب خانه های 
ویلایی انجام شده که یک یا دو خط نیاز داشتند که هم اکنون 
انجام گرفته و یک واحد  در بعضی مناطق ساخت و ساز 
تبدیل به 12 واحد شده است. افزایش ظرفیت با کابل مسی 
گران تمام می شود و اولویت ما استفاده از فیبرنوری بوده و 
فعالیت های عمرانی در دست اقدام است و اولویت با افرادی 

خواهد بود که با شماره 20195 تماس می گیرند.
  قوانین مصوب باید پشتیبانی مالی داشته باشد

شبستانی در پاسخ به سئوال صدای زنجان در مورد میزان 
درآمد کارگزاران ادامه داد: کارگزاران روستایی حداقل 8 تا 

12 میلیون تومان دریافت می کنند.
وی در پاسخ به سئوال صدای زنجان در مورد تفاوت نیروهای 
شهری و روستایی و انتقادات به تبعیض بین این دو گروه 
بیان کرد: هر قانونی که تصویب می شود باید منابع مالی آن 
مشخص شود و قانون های بدون پیش بینی منابع مالی فاقد 
توان اجرایی است در مورد یکسان سازی حقوق این نیروها 

نیز باید منابع مالی به شرکت مخابرات معرفی شود.
 تغییر کاربری زمین مخابرات و فروش برای پرداخت 

معوقات بازنشستگان
مدیر عامل مخابرات منطقه زنجان همچنین در مورد پرداخت 
معوقات بازنشستگان مخابرات با اشاره به اینکه تلاش داشتیم 
با فروش ملک این شرکت در منطقه دانشسرا این معوقات 
پرداخت شود، افزود: به دلیل نوع کاربری این مجموعه به 
قیمت واقعی به فروش نمی رسید که با همکاری استاندار و 
معاون وی و شهردار همچنین زنجان نوع کاربری آن تغییر 
یافت تا این زمین با قیمت واقعی و مناسب به فروش برسد 
و امیدواریم به زودی با این اتفاق شاهد فروش و پرداخت 

معوقات بازنشستگان گرامی باشیم.
وی در پاسخ به سئوالی در مورد آینده مخابرات و احساس 
نیاز برای برنامه ریزی بیشتر برای این شرکت گفت: شاهد 
هستید افزایش تعرفه در سایر شرکت های خدماتی به صورت 
این موضوع در شرکت  اتفاق می افتد که  پلکانی  و  سالانه 
مخابرات رخ نمی دهد و همین موضوع موجب شده است این 
شرکت زیان ده باشد و باید دولت در این حوزه چاره اندیشی 

کند.

خبر مدیر عامل شرکت مخابرات استان زنجان در گفت و گو با صدای زنجان »پرداخت معوقات بازنشستگان« را مشروط به فروش ملک این مجموعه دانست؛

ماجرای پرداخت یک بدهی!
 حبیب الله شبستانی: تلاش داشتیم با فروش ملک این شرکت در منطقه دانشسرا معوقات را بپردازیم اما به دلیل نوع کاربری این مجموعه به قیمت واقعی به فروش نمی رسید که با همکاری استانداری و شهرداری این مهم محقق شد

به مناسبت روز جهانی معلولین؛

مناسب سازی معابر؛ از آمار تا عمل
مناسب سازی  هماهنگی  و  پیگیری  دبیرخانه  رئیس  ایرنا/ 
با دستگاه های کم کار در زمینه  قانونی  برخورد  از  کشور 
مناسب سازی خبر داد و گفت: سازمان بازرسی کل کشور 
مدیرمسئول  با  و  ورود  زمینه  این  در  نیز  گذشته  سال 
و کم  فعل  ترک  مناسب سازی  در حوزه  که  دستگاه هایی 

کاری کرده بودند، برخورد کرد.
غلامرضا رضایی فر افزود: سازمان بازرسی کل کشور سال 
گذشته وارد شد و گزارشی از عملکرد دستگاه ها در رابطه با 
مناسب سازی گرفت و با مدیرمسئول دستگاه هایی که ترک 
فعل و کم کاری کرده بودند، برخورد کرد و چهار نفر از آنان 
به دادگاه معرفی شدند که برای برخی از آنها رای صادر شده 

و برخی دیگر هنوز در دست اقدام است.
وی تاکید کرد: هنگامی که دستگاه های نظارتی وارد شدند، 
بسیار تاثیرگذار بود و دستگاه ها توجه بیشتری به مناسب 

سازی نشان دادند.
وی خاطرنشان کرد: در رابطه با معابر سال گذشته گفته شد 
۲۰۰ کیلومتر از معابر مناسب سازی شده است و تا پایان 
سال نیز ۵۰۰ کیلومتر از معابر در تهران مناسب سازی می 

شود. ما شفاها و کتبا در جلسات مناسب سازی از شهرداری 
درخواست کردیم که این ۵۰۰ کیلومتر را به ما اعلام کنند تا 
همکاران ستاد مناسب سازی، راستی آزمایی کنند و ببینند 
چه نوع مناسب سازی انجام شده است و مبنای نقشه اولویت 
بندی مناسب سازی را اعلام کنند که هنوز اطلاعات این 

مناسب سازی به ما داده نشده است. 
را داریم که  درصورتی که ما مصوبه ستاد مناسب سازی 
شهرداری این اطلاعات را به ما بدهد اما به رغم مکاتبات این 

اطلاعات هنوز به ما داده نشده است.
 دستگاه ها به وظیفه خود در زمینه مناسب سازی 

عمل نکرده اند
رئیس دبیرخانه پیگیری و هماهنگی مناسب سازی کشور 
با بیان اینکه افراد سالم هم ممکن است دچار آسیب شوند، 
گفت: دستگاه ها در مناسب سازی معابر به وظایف خود 
عمل نکرده اند. طی دو سال اخیر اقدامات بهتری در زمینه 
در  سازی  مناسب  پیگیری  و  گرفته  انجام  سازی  مناسب 

سطح کلان نیز در حال انجام شدن است.
با  خانم  یک  آیا  که  کرد  مطرح  را  سئوال  این  فر  رضایی 

کالسکه بچه می تواند در معابر تردد کند،ادامه داد: یک زوج 
جوان همراه کالسکه بچه نمی توانند از سیستم حمل و نقل 
عمومی استفاده کنند. ما در این زمینه کمبود قانون نداریم. 
ماده ۱۰ آیین نامه اجرایی ماده ۳ قانون حمایت از حقوق 
افراد دارای معلولیت توسط هیات وزیران تصویب شده، ۶ 
از آن  وظیفه را برای شهرداری ها تعریف کرده است که 
جمله مناسب سازی معابر و نص صریح قانون است. مناسب 
سازی ایستگاه ها و پایانه ها، سیستم حمل و نقل و سایت 
های اطلاع رسانی از دیگر وظایف شهرداری ها در این قانون 

است که هیچکدام از آنها انجام نشده است.
وی خاطرنشان کرد: طی دو سال اخیر اقدامات بهتری در 

زمینه مناسب سازی انجام گرفته است. 
را  سازی  مناسب  جلسه  چند  شخصا  جمهوری  ریاست 

شرکت کرده اند که تابحال سابقه نداشته است. 
معاون اول رئیس جمهور نیز تاکنون پنج جلسه در رابطه با 
قانون حمایت از حقوق افراد دارای معلولیت شرکت کرده اند 
و خوشبختانه پیگیری مناسب سازی در سطح کلان در حال 

انجام شدن است.

سال ها طول می کشد تا معابر مناسب سازی شود
رئیس دبیرخانه پیگیری و هماهنگی مناسب سازی کشور 
با اشاره به اینکه ۱۲ هزار کیلومتر معابر در تهران داریم، 
گفت: شهرداری می گوید برنامه ما این است که سالی ۵۰۰ 

کیلومتر را مناسب سازی کنیم. 
اگر معابر ما توسعه پیدا نکند و با همین سرعت پیش برویم 

سال ها طول می کشد تا معابر ما مناسب سازی شود.
رضایی فر اظهارداشت: بنابراین کار جهادی تری لازم است و 

به نظر می رسد باید اولویت بندی های خاصی شود. 
به طور مثال جاهایی که مردم بیشتر تردد می کنند، در نظر 
گرفته شود چون مناسب سازی فقط برای معلول، جانباز و 

سالمند نیست.
وی با بیان اینکه ما جامعه ۹ تا ۱۰ میلیون نفری سالمند 
داریم که به این مناسب سازی ها نیاز دارند، ادامه داد: بحث 
مناسب سازی و دسترس پذیری از حقوق شهروندی است. 
یکی از اصول اصلی مبلمان شهری، بحث دسترس پذیری 
است.  این مسئول گفت:اصلا ما نباید روی مناسب سازی 

بحث کنیم.

شایسته سالاری و شایسته گزینی و اهمیت آن 
در انتخابات مجلس 

صدای زنجان/ امروزه سازمان ها درتلاشند تاشایسته ترین افراد 
را شناسایی و جذب کنند. وضعیّت سازماندهی و معضل حاکم 
برآن ایجاب می کند از هرکسی وهرچیزی به درستی و مناسب 

باموقعیّت بیشترین استفاده شود .
شایسته سالاری وشایسته گزینی بهره گیری از انرژی خلّاق 
افراد نخبه و برگزیده اجتماع در امر مدیریتّ وقانون گذاری 
است. درهمین راستا امیرالمؤمنین امام علی علیه السلام توان، 
لیاقت و شایستگی افراد را جزئی از عدالت می دانند و این اصل 
را مهمّ ترین اصل اداره جوامع قرار داده وسفارش فرموده اندکه: 
»هرپستی که به تناسب توان،  خلاقیّت ،شایستگی وتخصّص نیاز دارد جایز نیست افراد هرکدام 

درجای دیگری قرارگیرند.«
انتخابات مهمّ و سرنوشت ساز مجلس دوازدهم ششمین دوره مجلس  آنجایی که  از  بنابراین 
خبرگان رهبری را پیش رو داریم نگارنده به مطالبی چند پیرامون این مهمّ )شایسته سالاری 

وشایسته گزینی (می پردازد .
شایسته سالاری به شیوه ای از مدیریت اطلاق می شود که در آن دست اندرکاران برپایه توانایی و 
شایستگی شان برگزیده و انتخاب می شوند، نه بر پایه قدرت مالی یا موقعیّت اجتماعی، جناحی و 
فامیلی و غیره!  امروزه به دلیل فنّ آوریهای نوین وگسترش تحوّلات فنّی نیاز به نیروی متخصّص 
به ویژه در امر قانون گذاری  بیش از پیش احساس می شود. درجوامع شایسته سالار نگرش 
های خویشاوند سالاری، قبیله گرایی، حزب سالاری و غیره مطرود است ولی متاسفانه در جامعه 
امروزی ما بعضاً مشاهده می شود که برعکس  این مؤلفه ها جایگزین شایسته  سالاری شده است.

نظام شایسته سالاری نظامی است که درآن افراد مناسب درمکان و زمان مناسب منصوب شده 
واز ایشان استفاده بهینه در راستای اهداف ملّی، سازمانی واجتماعی به عمل آید.سایسته سالاري 
روش وفاکتوری  در جهت انتصاب و انتخاب افراد برای مشاغل و مناصب مختلف است لذا در 
جوامعی که مشی شایسته سالاری وشایسته گزینی درآن حاکم باشد درصد بیشتری به موفقیّت 

وپیشرفت نزدیک تراست.
با شکوفایی  استعدادها همراه  بروز خلاقیّت ها،شناسایي  رعایت اصل شایسته سالاری موجب 

وگردش  نخبگان می شود .
یکی از معضلات جامعه امروزی ما رعایت نکردن همین اصل اساسی وعدم توجّه به شایسته  
سالاری درانتخاب مدیران وکارگزاران ونمایندگان پارلمان می باشد که موجب بروز مشکلات 
عدیده درقانون گذاری ونظارت برحسن اجرای قوانین ونیز اعمال مدیریتّ وارائه خدمات می شود 
باید توجّه داشت که شایسته سالاری نه یک حکومت بلکه یک ایدئولوژی می باشد ولی  غالباً یک 
نوع حکومت تلقّی می گردد. این درحالیست که شایسته سالاری درحقیقت یک پارامتر و فاکتوری 

جهت  انتخاب اشخاص درمناصب نمایندگی ملتّ وحکومتی محسوب  می گردد.
ازاین نکته نباید غافل شد که نطام شایسته سالاری نظامی است که درآن بهترین افراد دربهترین 
جایگاه بابالاترین بازده کار انجام می دهند و در این رابطه درسیستم شایسته  سالار افراد براساس 
معیارهای متغیّری از شایستگی مورد سنجش قرار می گیرند و این معیارها می توانند زمینه هاي 
گسترده ای ازهوش گرفته تاپایبندی به اخلاقیّات را در بر بگیرند. جایگاه و اهمیّت این مؤلفه 
تا بدانجاست که درقرآن کریم هم به شایسته سالاری توصیه و سفارش شده و درسوره مبارکه 

یوسف)آیه ۵۵(درجهت مسئولیّتش که شامل توانایی، آگاهی و تخصّص است اشاره شده است. 
ذکر این نکته ضروری است که دریک نطام کارآمد و اثربخش، نیروی انسانی به عنوان  مهمّ ترین و 

اساسی ترین عامل درمیان تمامی عوامل نظام اداری و سازمانی است.
ازسوی دیگر گفته شد که امروزه عصر، عصر شایسته محوری و شایسته سالاری است. عصری 
که بهترین افرادی که دارای تخصّص، مهارت، لیاقت وشایستگی هستندباید به عنوان مدیران 
وکارگزاران برای احراز مسئولیّت سازمانی ونمایندگی مردم درقوه مقننه انتخاب شوند ومسئولیّت 
های مهمّی را عهده دار گردند تا بتوانند منشاء اثر باشند.شایسته سالاری یک فلسفه و نگرش 
مدیریتّی است که درآن منابع انسانی باتوجّه به تلاش وتوانایی ذاتی شان در جایگاه خود درنظر 

گرفته می شوند . 
بحث شایسته سالاری برخلاف تصوّرات موجود مدیریتّی که آن را محصول قرن ۱۹ می دانند 
تاریخ بشریتّ داردودر آموزه های دینی  بااستناد به نصِّ صریح قرآن کریم عمری به درازای 
اصل جدایی ناپذیری از عدالت محسوب می شود . مقوله شایسته سالاری در اسلام ومدیریتّ 
ارتباط دقیق ووثیقی باتخصّص مرتبط باهمان زمینه داشته واجرای آن نتایجی ازقبیل شکوفایی 
استعدادها ، اعتماد افراد به وضع موجود و غیره را درپی دارد. بنابراین باید توجّه داشت که موضوع 
شایسته سالاری برای مشاغل حسّاس مدیریتّی ونمایندگی  از جایگاه بالاتریبرخورداربوده لذا باید 

مورد توجّه ویژه قرار گیرد.
همان گونه که درصدر نوشتار اشارتی رفت یکی از مشکلات مدیریتّی در کشور ما به ویژه در 
شهرهای کوچک وکمتر توسعه یافته انتخاب وانتصاب افراد در جایگاه های مختلف مدیریتّی و 
تقنینی بدون درنظر گرفتن شایستگی ها و لیاقت ها و صرفاً با دخالت وسفارش برخی افراد ذی 
نفود برای نیل به منافع شخصی صورت می گیرد که اگر به این مسئله  مهمّ وحیاتی توجّه نشود 
هرروزه شاهد پسرفت به جای پیشرفت خواهیم بود علاوه بر آن باید نظاره گر نابودی زیرساخت 

ها ازقبیل صنایع، بنگاه های اقتصادی، سازمانها، مراکز فرهنگی وآموزشی و غیره  شویم.

شهرداری زرین آبادشهرداری زرین آباد
شهرداری زرین آباد در نظر دارد نسبت به انجام مزایده فروش ۳ قطعه زمین با مشخصات ذیل و با عنایت به 
مصوبه شورای محترم اسلامی شهر به شماره ۱۰6 مورخ ۱۴۰۲/۰6/۲9 ، ۱۰7 مورخ ۱۴۰۲/۰7/۰7 و ۸۲ مورخ 
۱۴۰۲/۱۰/۲6مطابق قیمت کارشناسی رسمی دادگستری از طریق سامانه ستاد اقدام نماید لذا خواهشمند است پس از درج 
آگهی نوبت دوم، جهت دریافت اسناد و اعلام قیمت پیشنهادی به سامانه ستاد )www.setairan.ir( مراجعه نمایند. 
قطعه شماره ۲۲۲ به متراژ ۲۰۳ متر مربع با قمیت پایه کارشناسی 6,7۵۰,۰۰۰,۰۰۰ریال     * قطعه شماره ۲۲۴ به 
متراژ ۲۰۳ متر مربع با قمیت پایه کارشناسی 6,7۵۰,۰۰۰,۰۰۰ریال   *قطعه شماره 9 به متراژ ۲۳9/۱۴ متر مربع با 

قیمت پایه کارشناسی ۴,۴۴۰,۰۰۰,۰۰۰ ریال 

شهرداری زرین آبادشهرداری زرین آباد
شهرداری زرین آباد در نظر دارد با عنایت به مصوبه شماره 9۱ مورخه ۱۴۰۱/۱۱/۲۸ نسبت 
به انجام زیرسازی و آسفالت ریزی معابر به مقدار ۲9۰۰ تن با تأمین قیر توسط این شهرداری 
از طریق برگزاری مناقصه عمومی اقدام نماید لذا از پیمانکاران محترم درخواست می شود در 
صورت تمایل به شرکت در مناقصه مذکور پس از درج آگهی جهت دریافت اسناد مربوطه از 

تاریخ ۱۴۰۲/۰9/۰۸ به سامانه ستاد )www.setadiran.ir( مراجعه نمایند. 
مهدی بیات نیا شهردار زرین آبادمهدی بیات نیا -شهردار زرین آباد

محمدعلی خالق نژاد

نوبت دوم نوبت دوم نوبت دوم نوبت دوم 

صدای زنجان / سرهنگ آدینه لو با اعلام این خبر اظهار داشت: چندی پیش در پی وقوع یک قتل در 
خیابان توحید بلافاصله عوامل پلیس آگاهی به محل اعزام شدند.

وی افزود: برابر گزارش کارآگاهان، مقتول جوان ۳۲ ساله می باشد که با گلوله اسلحه شکاری در کنار 
خودرو شخصی خود به قتل رسیده است.

این مقام انتظامی تصریح کرد: کارآگاهان در تحقیقات میدانی و جنایی خود متوجه اختلاف قبلی 
مقتول با قاتل شده و با احراز هویت متهم ، وی را در یکی از باغات حومه زنجان دستگیر کردند.

رئیس پلیس آگاهی استان زنجان عنوان کرد: فرد دستگیر شده تحت بازجویی های فنی پلیس بالاخره 
لب به اعتراف گشوده و انگیزه خود از این قتل را اختلاف قبلی با مقتول عنوان کرد.

رئیس پلیس آگاهی استان زنجان:

قاتل متواری در زنجان دستگیر شد
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خبر

ایسنا/ در نشستی خبری که در خانه تئاتر ایران برگزار شد، 
وضعیت  به  نسبت  سراسری  صنفی  انجمن های  نمایندگان 
یادآوری  و  دادند  انجمن ها هشدار جدی  این  فعالیت  مبهم 
کردند که تاکنون ۶ انجمن صنفی سراسری در خانه تئاتر 
از  ولی  می شوند  تلقی  صنف  عنوان  به  و  گرفته اند  شناسه 
برای  وارد شده،  ایراداتی  انجمن ها  آیین نامه  به  بعدا  آنجاکه 
ادامه فعالیت هایشان دچار مشکل شده اند. در حال حاضر دیگر 
انجمن ها هم مراحل لازم را طی کرده اند ولی به دلیل همین 

مشکل، در میانه راه متوقف شده اند. 
به گفته آنان در پاسخ به پیگیری انجمن ها به گفته می شود 
این  از  بعضی  است که  این در حالی  و  باید صبر کنند  که 
انجمن ها ۲ سال از تشکیل شان گذشته و طبق قانون، باید 
دوباره انتخابات برگزار کنند ولی تا زمانی که این موانع برطرف 
نشود، چنین امکانی وجود ندارد. آنان توضیح دادند که طبق 
قانون، بعد از این ۲ سال، یک دوره فترت ۶ ماهه هم در نظر 
گرفته می شود ولی اگر این رویه سرعت پیدا نکند، این زمان 
هم از دست می رود و خطری جدی برای انحلال این انجمن ها 

به وجود خواهد آمد.
 لبو فروشان هم صنف دارند و هنرمندان ندارند

در آغاز این نشست، ایرج راد، رییس هیات مدیره خانه تئاتر، به 
عنوان کسی که شاهد تمام مراحل طی شده توسط انجمن ها 
بوده، توضیحاتی درباره روند این ماجرا ارایه کرد و گفت: در 
سراسری  صنفی  انجمن های  تشکیل  توسعه  چهارم  برنامه 
هنری مطرح شد به این صورت که آیین نامه این انجمن ها 
باید از طرف وزارت ارشاد پیگیری می شد ولی این کار انجام 
نشد تا به برنامه ششم رسیدیم و متاسفانه باز هم از طرف 
ارشاد به تعویق افتاد. به همین دلیل خانه تئاتر دوباره پیگیر 
این مساله شد و در نهایت در دوره وزارت آقای صالحی، با 
وزارت کار هم صحبت و قرار شد برای انجام این کار، از طرف 
همه انجمن های هنری و رسانه کمیسیونی در ارشاد شکل 
بگیرد. بر همین اساس، برای مدتی طولانی جلسات متعدد 
و مستمری، با همراهی وزارت کار و حضور نمایندگان همه 
خانه های هنری و رسانه در وزارت ارشاد تشکیل می شد. او 
ادامه داد: در نهایت طی جلسه ای در تالار وحدت، اساسنامه 
برای تصویب هیات وزیران امضا شد و بعد از تصویب در آنجا، 
به هیات دولت نیز ارجاع داده شد که در آن مرجع هم امضا و 
سپس مقرر شد کمیسیون بند چهار متشکل از نماینده وزارت 
کار و خانه های سینما، تئاتر، موسیقی و نماینده وزارت ارشاد 
و... ظرف دو سال تشکیل انجمن های صنفی و هنری و رسانه 
را در دستور کار قرار دهد. بر همین اساس مقرر شد در مرحله 
اول تقاضای جاهایی که شکل تشکیلاتی پیدا کرده اند مانند 
خانه های سینما و تئاتر و موسیقی بررسی شود و این تشکل ها 

به صورت صنفی سراسری تشکیل شوند.
راد با اشاره به اینکه دو نوع انجمن صنفی خاص و عام داریم، 
اضافه کرد: به این نتیجه رسیدیم که انجمن صنفی عام باشیم 
چراکه تشکیلات آن براساس مجموع عمومی و انتخابات شکل 
می گیرد. یعنی همه اعضا هیات مدیره باید از سوی مجمع 
عمومی انتخاب شوند. او که ریاست کمیسیون بند چهار را 
بررسی  برای  را  پرونده ها  کرد:  اضافه  است،  داشته  برعهده 
وزارت  به  را  تئاتر  خانه  انجمن  پرونده شش  و  کردیم  ارائه 
کار فرستادیم که مجوز گرفتند و پس از آن هم برای گرفتن 
شناسه ملی اقدام کردند و در ثبت شرکت ها هم همه کارها 
انجام شد و در نهایت این شش انجمن شناسه گرفتند اما 
یکباره اعلام شد نسبت به بند یک، سه و چهار کمیسیون بند 
چهار دو شکایت صورت گرفته و این سه بند باید اصلاح شود. 

راد اضافه کرد: این شکایت بعداً از طرف شورای نگهبان هم 
پیگیری شد که عنوان کردند که این سه بند از نظر شرعی 
اشکال دارد و آن را به دیوان عدالت اداری فرستادند که آنجا 
هم این اشکالات را هم تایید کرد و با این وضعیت، تکلیف 
این انجمن ها معلوم نشد یعنی نگفتند اینها قانونی هستند 
و نه برای ادامه کار با آنها همراهی شد. به همین دلیل این 
انجمن ها برای برگزاری مجمع عمومی دچار مشکل شدند و 
نماینده وزارت کار در مجمع عمومی شان حضور پیدا نمی کرد.
نامه نگاری های  به  اشاره  با  تئاتر  خانه  مدیره  هیات  رئیس 
تاسف  ابراز  انجام شده،  این مشکل  برای حل  که  متعددی 
کرد: هنوز این نامه نگاری ها به نتیجه نرسیده و این در حالی 
است که از بعد از دوره قاجاریه حتی لبوفروشان و مارگیران 
به عنوان صنف شناخته می شدند اما هنرمندان چنین امکانی 
نداشتند. تا اینکه بعدها برای هنرمندان ردیف شغلی ایجاد 
کردند و تعدادی از آنها به استخدام اداره تئاتر درآمدند اما باز 
هم با ستاره دار شدن کدهایشان، دچار مشکل شدند. بنابراین 

وضعیت صنفی مشخصی نداریم.
 ما دنبال انحلال نیستیم

راد با بیان اینکه در حال حاضر بعضی از انجمن ها دو سال 
ساله  سه  دوره  دیگر  برخی  افزود:  گذشته،  فعالیت شان  از 
برای فعالیت خود تعریف کرده اند اما اگر این موانع برطرف 
با  انجمن ها هم دچار مشکل می شوند.  نشود، حتی همین 
این شرایط بار عظیمی برهیات مدیره این انجمن ها تحمیل 
انجام داده اند و حالا  را  اساسی  آنها همه کارهای  زیرا  شده 
باید پاسخگوی اداره مالیات هم باشند چون به خاطر دفاتر و 
شناسه ملی، موظف به پرداخت مالیات شده اند  اما وضعیت 
قانونی شان مشخص نیست و اگر بخواهند خود را منحل کنند، 
این روند دست کم یک سال زمان می برد. ضمن اینکه ما به 
دنبال انحلال نیستیم چون تشکیل انجمن صنفی جزء نیاز 
هنرمندان و مطالبه جامعه هنری برای احقاق حقوق شان است. 
ما خواستار آن هستیم که اگر مشکلاتی هست، با برگزاری 
نشست و گفت وگو آن را برطرف کنیم و دوباره انجمن های 

صنفی را راه بیندازیم تا هنرمندان احساس بی هویتی نکنند.
 ما وظیفه خود را انجام دادیم و حالا نوبت دولت است

صنفی  انجمن  نماینده  عنوان  به  پیروز  ساسان  ادامه،  در 
سراسری منتقدان، نویسندگان و پژوهشگران تئاتر با اشاره به 

تشکیل این انجمن صنفی سراسری و دریافت شناسه ملی 
گفت: دو سال است که معلق مانده ایم و معلوم نیست چه 
نتیجه ای بگیریم. ما تمام مراحل لازم و مسئولیت های قانونی 
خود را به انجام رسانده ایم و اینجا دولت است که باید وظیفه 
قانونی خود را در قبال تشکیل این انجمن ها انجام بدهد. اگر 
مشکلی در آیین نامه ها بوده، دولت باید آن را حل می کرده و 
برای این کار ۲۰ ماه فرصت داشته است. هنرمندانی که تمام 
مراحل قانونی را پشت سر گذاشته اند حق دارند که خواستار 
ادامه فعالیت انجمن خود باشند. این حق انجمن هاست که در 
قوانین کشور هم لحاظ شده و حالا هم که بعد از دهه ها انتظار 
به انجام رسیده است، ما بر این حق پافشاری می کنیم تا دوباره 

دچار فترت نشود.
او درباره مشکلاتی که به ایین نامه ها وارد شده،  توضیح داد که 
رای دیوان عدالت اداری در پی شکایت دو شخص حقیقی بوده 
که بعدا یکی از آنها شکایت خود را پس گرفته است. پیروز با 
اشاره به یکی از این مشکلات مطرح شده، تشریح کرد: یکی 
از این اشکالات درباره درج نشدن الازم به دین اسلام است 
که این ابهام را ایجاد می کند که در کشور ما که دیگر ادیان 
الهی هم به رسمیت شناخته می شوند و در مجلس شورای 
اسلامی نماینده دارند، چرا این مساله در انجمن های صنفی، 

مورد توجه قرار نگرفته است.
 این بحران را کوچک نشمارید!

سپس سعید ذهنی، رئیس انجمن صنفی سراسری موسیقی 
تئاتر در تکمیل این توضیحات افزود: در این وضعیت در مقابل 
اعضای خود قرار گرفته ایم که انتظاراتی دارند و ما نمی توانیم 
پاسخگوی آنان باشیم. این شرایط همه را دچار سرخوردگی 
کرده و مساله ای بحرانی است که نباید آن را کوچک بشماریم. 
همچنان که نباید منتظر وقوع فاجعه باشیم. تمام دوستانی 
که انجمن هایشان به ثبت رسیده یا در حین انجام کار متوقف 
شده، اسناد و مدارک خود را دارند. بخشی از این مراحل در 
بحران کرونا که زمان بسیار دشواری بوده است، طی شده و 

این تلاش ها نباید نادیده انگاشته شود.
 اگر می خواهند ما را منحل کنند، باید از راه دادگاه 

وارد شوند
سراسری  صنفی  انجمن  رئیس  جدی کار،  هما  ادامه،  در 
ملی  شناسه  دریافت  به  موفق  که  عروسکی  نمایشگران 

به  را  کارمان  یعنی  ملی  دریافت شناسه  داد:  توضیح  شده، 
پایان رسانده ایم . در ظاهر انجمن صنفی شده ایم ولی عملا 

نمی توانیم به عنوان صنف به اعضای خود متعهد باشیم.
برگزار  را  عمومی خود  هر سال مجمع  ما  کرد:  یادآوری  او 
می کنیم و طی نامه ای به وزارت کار درخواست می کنیم که 
نماینده شان را بفرستند. سال اول به صورت شفاهی و سال 
دوم طی نامه ای مکتوب به ما گفتند که نماینده آنها نمی آید. 
ما یک نهاد حقوقی هستیم و خودمان قصد انحلال نداریم. اگر 
دولت خواهان انحلال ماست، باید از طریق دادگاه اقدام کند. 
بنابراین باید این مشکلات کوچک حل شود تا اینکه کلا ما 

را کنار بگذارند.
 چرا یک مشکل کوچک بعد از دو سال حل نشده؟!

سپس مهدی آشنا، رئیس انجمن صنفی سراسری عکاسان 
تئاتر گفت: دو پهلو بودن نگاه قانونی به ما بسیار تاسف انگیز 
است. در حالی که مراحل مالیاتی ما را کاملا می پذیرند و دفاتر 
ما را قبول می کنند به طوری که ما درگاه پرداخت اینترنتی 
داریم اما آنجا که وزارت کار باید ما را به عنوان انجمن صنفی 
بپذیرد، دچار مشکل می شویم. چگونه است که کل پروسه 
تشکیل انجمن ها یک سال زمان برده اما چگونه ممکن است 
که اصلاح یک مشکل کوچک، بعد از دو سال هنوز به نتیجه 
نرسیده باشد. او یادآوری کرد: سال گذشته دو بار با وزارت کار 
نامه نگاری کردیم که بی پاسخ ماند. امسال برای تشکیل مجمع 
عمومی انجمن مان، آگهی روزنامه دادیم که در نهایت به نامه 
ما پاسخ مکتوب دادند. نکته دیگر اینکه نفرستادن نماینده 
وزارت کار به معنای انجام ندادن کارهای صنفی انجمن هایی 
نیست که به صنف تبدیل شده اند. ما ناگزیر به ادامه راه هستیم 
و هرگز خود را منحل نمی کنیم و به آسانی هم نمی پذیریم 

که ما را منحل کنند.
 هر جا به نفع شان است، ما را به رسمیت می شناسند

سال  دو  تمام  در  گفت:  پیروز  ساسان  او،  ادامه سخنان  در 
قانونی  نظر  از  بوده ایم گفته اند که  پیگیر ماجرا  گذشته که 
مشکلی ندارید ولی ما نمی توانیم در مجمع عمومی تان نماینده 
بفرستیم و این دوگانگی ما را دچار مساله کرده است. موقع 
مالیات گرفتن، ما از نظر دولت به عنوان صنف وجود داریم اما 
در مواقع دیگر نمی توانند ما را به رسمیت بشناسند یعنی آنجا 

که به نفع شان است ما را رسمی می دانند.
 فقط می گویند صبر کنید!

انجمن  فرزانه نشاط خواه دبیر  از نشست،  در بخش دیگری 
صنفی بازیگران تئاتر یادآوری کرد: ما تمام مراحل قانونی را 
از طرف وزارت کار  طی کردیم و اشکالات اساسنامه را که 
مشخص شده بود، برطرف کردیم. در ثبت شرکت ها شناسه 
ملی گرفتیم و همه اینها مراحلی پر زحمت و پررفت و آمد 
بود اما بعد از تمام این مراحل به ما گفتند تشکیل صنف، 
غیرقانونی است در حالی که هیچ جا به طور رسمی نگفته که 
ما یک صنف غیرقانونی هستیم. حالا هم به ما مدام می گویند 
صبر کنید! اما شتاب ما به این دلیل است که مجمع عمومی 
ما تشکیل نشده و همین موضوع اعتراض اعضا را در پی داشته 
است. ما را در حالت تعلیق نگه داشته اند و تا دو ماه و نیم 
دیگر شش ماه دوره فترت هم به پایان می رسد و خود به خود 
صنف منحل می شود. ما فقط یک پاسخ قانونی می خواهیم. در 
تکمیل صحبت های او پیروز گفت: مساله فقط این شش صنف 
نیست که پیش از این مشکلات، تشکیل شدند بلکه تعداد 
زیادی از اصناف مراحل مختلفی را طی کرده اند و در آخرین 
مرحله متوقف شده اند. هر یک از این اصناف برای رسیدن به 

این مرحله یک سال وقت و انرژی و هزینه داده اند. 

هشداری جدی نسبت به بلاتکلیفی هزاران هنرمند
 نمایندگان تعدادی از انجمن های صنفی سراسری هنری، تاکید کردند که وضعیت مبهم فعالیت این انجمن ها سبب بلاتکلیفی هزاران هنرمند شده است

خبر آنلاین / تبلیغات در رسانه ها نه تنها عیب نیست که هنر است! هنر رسانه است که توانسته 
مخاطب خوبی جذب کند و با برخورداری از این سرمایه بزرگ، اوضاع اقتصادی اش را سامان دهد
 مهدی بذرافکن نوشت: برندها برای انتقال پیام خود به مشتریان بالقوه به دنبال رسانه های 
اثرگذارند. رسانه های پربیننده به شرکت ها کمک می کنند تا فروش خود را افزایش دهند و 

روابط طولانی مدت با مخاطبان خود ایجاد کنند.
تبلیغات در رسانه ها برای هر برندی حیاتی است. هر رسانه، واسطه ای بین برند و مشتریانش 
است. یافتن یک کانال عالی به برندها این امکان را می دهد تا محصول خود را با موفقیت ارائه 
کنند، ارزش خود را به اشتراک بگذارند و روابط قابل اعتمادی را با مخاطبان هدف، داشته باشند.
با رسانه مناسب و درست و پیام تبلیغاتی سنجیده شده، شرکت ها به معرفی برند خود می پردازند 
، در اطراف برند خود سر و صدا ایجاد می کنند، مزایای محصولات خود را به نمایش می گذارند 

و حجم فروش و درآمد خود را افزایش می دهند.
برای رسیدن به این اهداف، باید بهترین رسانه ها را با ترکیبی از متنوع ترین تبلیغات متنی و 

بنری،پادکست،ویدیویی،نوتیف و… برگزید.
در رسانه های ایرانی-اینجا منظور خبرگزاری ها و پایگاه های خبری است-تبلیغات مختلفی 

توسط پلتفرم های تبلیغات آنلاین نمایش داده می شود.
تبلیغاتی که در اصل نیازهای مردم است و مخاطبان بر اساس نیازهایشان بر روی تبلیغات 
کلیک می کنند. از این معامله؛ مخاطب،پلتفرم تبلیغات آنلاین و رسانه نمایش دهنده سود می 
برند؛مخاطب به کالای مورد نظرش می رسد،پلتفرم تبلیغات آنلاین و رسانه نمایش دهنده هم به 

میزان مشخص شده در قراردادشان، درصدِ مورد توافق را دریافت می کنند.
برخورداری از تبلیغات برای رسانه ها به میزان اعتبار آنان هم بستگی دارد، به بیانی دیگر وجود 
جایگاه های مختلف تبلیغات در رسانه ها)بنر-ویدیو-تبلیغات متنی و میان متنی- رپرتاژ آگهی 
و…( موجب اعتبار رسانه است زیرا این پیام را به مخاطب می رساند که این رسانه، بیننده خوبی 

دارد که شرکت های مختلف هزینه می کنند و به آن رسانه آگهی می دهند.
ضمن این که کالاهای مختلف و متنوع تبلیغ شده، نیاز مردم است که تبلیغ می شود؛از فرش 
مبل و تلویزیون و یخچال گرفته تا رمز ارز و بلیط هواپیما و قطار و اتوبوس، از انواع گوشی های 
همراه و رزرو آنلاین هتل ها و مسافرخانه ها گرفته تا خرید و فروش و اجاره خودرو و سوپرمارکت 
اینترنتی و… پس تبلیغات این کالاها هم نوعی خبر است. نوعی گزارش است. نوعی اطلاع رسانی 
است و وجود آن در رسانه ها لازم است. لازم است چون نیاز مردم است. لازم است چون درآمد و 
استقلال و استمرار رسانه از آن است و لازم است چون افراد و سازمان های مختلفی به شیوه های 
متفاوتی از آن منتفع می شوند. با این اوصاف تبلیغات در رسانه ها نه تنها عیب نیست که هنر 
است! هنر رسانه است که توانسته مخاطب خوبی جذب کند و با برخورداری از این سرمایه بزرگ، 

اوضاع اقتصادی اش را سامان دهد.
بعضا برخی، به تبلیغات کلافه کننده در رسانه های مبتنی بر وب اعتراض می کنند.

این گفته از آن جهت صحیح است که واقعا بعضی رسانه ها در استفاده از تبلیغات و مشارکت با 
پلتفرهای مختلف تبلیغات آنلاین زیاده روی می کنند و سرتاپای سایت را با انواع تبلیغات می 
پوشانند طوری که وقتی مخاطب وارد آن رسانه می شود با یک »حمله چریکی تبلیغاتی« روبرو 
می شود و به دنبال راهی برای فرار از آن رسانه است! نوتیف های متعدد تبلیغاتی از راست و 
چپ و بالا و پایین رسانه نمایان می شود. بین مطالب انبوهی از تبلیغات میان متنی تصویری 
و غیر تصویری است و داستان طوری می شود که اصل)محتوای مطلب( به حاشیه می رود و 
حاشیه)تبلیغات( به اصلِ منزجرکننده تبدیل می شود. منظور بنده اما چنین تبلیغاتی با چنین 
رویه ای نیست. اما تبلیغات منطقی که »حمله چریکی« نباشد و مخاطب را آزار ندهد همانگونه 
که ذکر آن رفت هنر است و از الزامات رسانه. الان در بسیاری خبرگزاری های معروف و قدیمی 
دنیا مانند رویترز تبلیغات مختلف)بنری،متنی و…( با رویکردی منطقی نمایش داده می شود.

تبلیغاتی که اذیت کننده نیست.به مخاطب برای یافتن کالای مورد نظرش کمک می کند و از 
سویی قدرت رسانه را هم نمایان می سازد.

در رسانه های ایران هم، چنین است. بعضی از آنها اکران تبلیغاتشان آزار دهنده است و مصداق 
تبلیغات  از چیدمان هنرمندانه و منطقی در  اما  تبلیغاتی، بعضی دیگر  همان حمله چریکیِ 

برخوردارند.

تبلیغات در رسانه ها؛ 

از چیدمان منطقی تا حمله چریکی

برابر رای هیات قانون صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای کریم غریبلو فرزند ذکراله نسبت به ششدانگ سه  قطعه زمین مزروعی 
بالسویه در پلاک 22 اصلی روستای شکورآباد بخش 7 زنجان خریداری از آقای دوست علی دوست محمدی به شرح ذیل محرز 
گردید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت 

عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
1-پلاک 1118 فرعی به مساحت 11403/43  مترمربع 2-پلاک 1119 فرعی به مساحت 8294/62  مترمربع

3-پلاک 1117 فرعی به مساحت 6196/82  مترمربع
تاریخ انتشار نوبت اول:1402/09/13

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/28

برابر رای هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای فیروز اسکندری فرزند عیسی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
مزروعی به مساحت 3575/66  مترمربع پلاک 1346 فرعی از 10 اصلی واقع در روستای دیزج بالا بخش 7 زنجان 
خریداری از خانم محبوبه اسکندری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت 

مقرر طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول:1402/09/13
تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/09/28

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

برابر رای هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای سید مصطفی موسوی  فرزند سید رسول نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین مزروعی به مساحت 3931/8  مترمربع پلاک 1657 فرعی از 81 اصلی واقع در روستای ارمغانخانه بخش 7 زنجان 
خریداری از آقای ایمانعلی چراغی نوروزی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول:1402/09/13
تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/09/28

برابر رای هیات قانون صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای مرتضی پرویزی فرزند جانعلی نسبت به ششدانگ دو قطعه زمین مزروعی 
بالسویه در پلاک 60 اصلی روستای کزبر بخش 7 زنجان خریداری از آقای محمد قهرمانی به شرح ذیل محرز گردید. لذا به منظور 
اظلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول 

اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
1-پلاک 635 فرعی به مساحت 925/23  مترمربع
2-پلاک 636 فرعی به مساحت 4658/4  مترمربع

تاریخ انتشار نوبت اول:1402/09/13
تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/09/28

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

ایرنا/ نمایشگاه »لبخند ارمغان« به مناسبت روز جهانی و هفته ملی معلولان با 300 اثر هنری از 
60 هنرجو نوجوانان و جوانان سندرم داون در فرهنگسرای اخلاق برپا شد.

نمایشگاه گروهی صنایع دستی »لبخند ارمغان« به همت فرهنگسرای اخلاق و توان یابان ذهنی 
مرکز توانبخشی ارمغان در نگارخانه کلک خیال این فرهنگسرا برگزار شد.

در این نمایشگاه، 300 اثر و دست ساخته های هنری شامل سفال، معرق، کارهای چوبی، شمع، 
کارت پستال، لوازم نمدی، بافتنی، آینه های کاشیکاری شده از 60 هنرجوی نوجوان و جوان 

سندرم داون به نمایش گذاشته شده است.
مدیر مرکز توان یابان ذهنی مرکز توانبخشی ارمغان درباره این رویداد اظهارداشت: آذرماه سال 
گذشته یک تیم تخصصی توانبخشی کودکان شامل کاردرمان، روانشناس و ... را تشکیل دادیم 
و از این تیم یک گروه هنری ویژه کودکان مبتلا به اختلالات اوتیسم، سندرون داون و بیماری 

MR فعالیت خود را آغاز کردند.
مینا خان محمدی گفت: نمایشگاه »لبخند ارمغان« که این روزها در فرهنگسرای اخلاق برپا شده 
است، نتیجه یک سال زحمات این تیم است و دستاوردهای کودکان مبتلا به این اختلالات را در 

حوزه صنایع دستی به نمایش گذاشته است.
وی افزود: از همان روزی که تصمیم به برگزاری نمایشگاه گرفتیم قرار گذاشتیم که همه بچه ها 
با هر میزان از اختلال و وضعیت روانی و با هر بهره هوشی بتوانند در این نمایشگاه شرکت کنند. 
هدف مان از این کار این بود که همه بچه ها خودشان را در برگزاری این نمایشگاه و نمایش 
دستاوردهای هنری خود سهیم بدانند. در حقیقت، این گونه نباشد که فقط یک گروه کار کنند 
و زحمات آنان دیده شود. خان محمدی تاکید کرد:  در نمایشگاه »لبخند ارمغان« همه کودکان 
عضو گروه ما یک دستاورد هنری دارند. اگر هم توانایی ساخت یک محصول به تنهایی را نداشتند، 

در کنار کسی قرار گرفتند که توانایی بیشتری داشت و به او کمک کردند.
مدیر مرکز توان یابان ذهنی مرکز توانبخشی ارمغان با اشاره به ارایه صنایع دستی در این نمایشگاه 
اظهارداشت: یک اقدام متفاوت نیز انجام دادیم و آن هم این بود که سعی کردیم نوعی نیازسنجی 
از جامعه داشته باشیم و براساس این نیازسنجی سراغ ساخت گونه ای از صنایع دستی برویم که 
برای مخاطبان جذابیت داشته باشد و آن را خریداری کنند. به همین دلیل ساخت صنایع دستی 
را انتخاب کردیم که طرفداران زیادی دارد. وی درباره روند فعالیت های کودکان این مرکز توضیح 
داد و گفت: فعالیت ما با برگزاری کارگاه های آموزشی آغاز شد. سعی کردیم این کارگاه ها به 
روزرسانی شده و مناسب کودکان با اختلالات مختلف باشد. هر کس براساس بهره هوشی خود، 
مسئولیت یک کاری را برعهده گرفت. برای تولید محصولاتی که در نمایشگاه »لبخند ارمغان« به 

نمایش درآمده، بیش از یک سال گذاشته شده است که در نهایت به بیش از 300 اثر رسیدیم.
خان محمدی درباره کیفیت آثار به نمایش درآمده، بیان کرد: سعی کردیم اثری به نمایش گذاشته 
شود که بیننده آن را با رغبت کامل بخرد. گاهی دیده می شود که در چنین نمایشگاه هایی، 
مخاطب محصولی را صرفا از روی ترحم خریداری می کند اما ما تلاش کردیم چنین اتفاقی رخ 

ندهد.

۳00 اثر از هنرمندان سندروم داون به نمایش درآمد

مربوط به درخواست ثبتی شماره C 0914020909123634434 140221727006003648گزارش شماره 
 سند مالکیت ششدانگ یکباب ساختمان با مشخصات ذیل: پلاک 319 فرعی از 25 -اصلي بخش هشت شهرستان طارم 
شهر/روستا:ارشت ، نام و نام خانوادگي مالک:مرضیه زارعي شماره سریال سند: ب0782287/1385صادر و تسلیم گردیده 
است. مالک ملک با ارائه دو فقره استشهاد مصدق ، مدعي مفقود شدن سند مالکیت به علت جابجایی گردیده و تقاضای صدور 
سند مالکیت المثني پلاک فوق را برابر ماده 120 آیین نامه قانون ثبت و تبصره هاي ذیل آن نموده است. لذا در اجراي ماده 
مزبور اعلام میگردد چنانچه هرکس مدعي انجام معامله یا وجود سند مالکیت نزد خود است بایستی از تاریخ انتشار این آگهی 
ظرف مدت ده روز اعتراض خود را به اداره ثبت طارم تسلیم نماید و رسید اخذ نماید در صورت عدم اعتراض و یا عدم 
ارانه سند مالکیت این اداره مطابق ماده 120 - آیین نامه مزبور نسبت به صدور سند مالکیت المثني بنام متقاضي اقدام خواهد 

نمود. تاریخ انتشار : 1402.09.13 

برابر رای شماره 140260327002005196 مورخه 1402/08/01 کلاسه 1401114427002000516 هیات اول/دوم موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ابهر تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای معرفت اله مقدم فرزند نصرت اله بشماره شناسنامه 624 صادره از ابهر در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 
11978/70متر مربع پلاک 89 اصلی واقع در ابهر بخش سه زنجان)ابهر باغ قوم چل - موتور خانه پایین ( خریداری از مالک رسمی آقای 
)خود متقاضی(محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/09/13 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/09/28 

آگهي فقدان سند مالکیت آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت

رئيس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک طارم سید موسی الرضا شفیعیسعید بهرامی رئيس ثبت اسناد و املاک 



دوشنبه   ۱۳   آذر   ۱40۲   *   سال بیست ودوم   *   شماره ۲۵۱۷
۵]  آموزش  [ روز��

خبر معرفی کتاب

اگر این نیز انسان است 

اگر این نیز انسان است اثر پریمو لوِی، نجات یافته ای  از آشویتس 
است که به زبان ایتالیایی نوشته شده است اما این ترجمه از متن 
انگلیسی کتاب با عنوان IF THIs Is a Man ترجمه شده است. 
این کتاب شرحی از دوران اسارت پریمو لوِی در آشویتس است 
و می توان گفت از جمله مهم ترین کتاب هایی است که درباره این 
اردوگاه کار اجباری نوشته شده است. کتاب لوِی احتمالا با تمامی 

کتاب هایی که در این زمینه خوانده اید متفاوت است.
اگر تنها به قسمتی از متنی که در پشت جلد کتاب آمده است 
دقت کنید، متوجه متفاوت بودن این کتاب می شوید. در بیشتر 
کتاب هایی که درباره اردوگاه کار اجباری نوشته شده است، معمولا 
تمرکز نویسنده به یک کورسوی امید است که چطور برخی را 
نجات داده و کتاب آن امید را شرح می دهد. و یا برعکس، به 
خشونت و وحشی گری  نازی ها اشاره می کند که چطور زندانی ها 
را روانه اتاق گاز می کنند. اما در این کتاب، مسئله روندی است که 
در آشویتس اجرا می شود. در کتاب اگر این نیز انسان است اگر 
امیدی وجود دارد، و یا اگر اتاق گازی وجود دارد، به شکل خلاصه 
و کوتاه به آن اشاره می شود. بلکه تمرکز بر روندی که زندانی ها را 

از انسانیت دور می کند. متن پشت جلد کتاب چنین است:
آفریدن  دشواری  به  کمابیش  است،  دشوار  آدمی  کردن  ویران 
آدمی. ویران کردن آدمی نه آسان است و نه کار یک روز و دو 
روز. اما شما نازی ها در این کار پیروز شدید. اینک ما، سربه راه و 
زیر نگاه خیره ی شما. دیگر از ما ترسی ندارید، دیگر هیچ کاری 
از ما سر نخواهد زد، نه عملی قهرآمیز، نه بانگی به اعتراض و نه 

حتی نگاهی کیفرخواه.
مترجم کتاب – سپاس ریوندی – که ترجمه خوبی از کتاب ارائه 
داده است، در مقدمه ای بی نظیر به جنبه های مختلف کتاب اشاره 

می کند. در قسمتی از مقدمه او می خوانیم:
اردوگاه  در  وی  )؟!(  زندگی  تجربه ی  از  که  لوی،  پریمو  روایت 
کار اجباری و مرگ برآمده، گرچه گویی بیش تر با خونسردی 
شیمیدانی نوشته شده که مصالح کارش مواد منفجره است، در 
مسیر خود بارها و بارها به شعر پهلو می زند و از روزمرگی و ابتذال 
می گریزد، زیرا کار وی – همچون کار شاعر – کوششی است 
متهورانه برای گنجاندن واقعیت مهارگسیخته ی اردوگاه مرگ در 

دل زبان، این تنها ظرف و امکان مفاهمه نزد آدمیان.
کتاب اگر این نیز انسان است

تنها 24 سال  زمانی که  لوِی در سیزده دسامبر 1943  پریمو 
داشت دستگیر شد. لوِی در آن زمان به جنبش ضد فاشیستی 
»عدالت و آزادی« پیوسته بود و در کنار آدم هایی به سر می برد 
که تجربه چندانی نداشتند. آن ها حتی روابط، پول و یا اسلحه 
کافی در اختیار نداشتند و خیلی زود توسط اعضای »میلیشای 
فاشیست« دستگیر شدند. طی بازجویی، لوِی خود را یک ایتالیای 
یهودی تبار معرفی می کند که به زندانی شدنش در »بازداشتگاهی 

درندشت« می انجامد.
لوِی اشاره می کند زمانی که به بازداشتگاه رسید، در حدود 150 
ایتالیایی یهودی تبار دیگر آنجا بودند که ظرف چند هفته  نفر 
تعدادشان به ششصد نفر رسید و این یعنی: مقدمه ای برای اعزام 
به اردوگاه آشویتس. در صبح روز 21 فوریه همه یهودیان باید 
بازداشتگاه را ترک می کردند، بلااستثنا. البته آن ها از مقصد خبری 
نداشتند اما مقصد همان آشویتس بود. خشونت در دوران این 
بازداشت موقت به حدی نبود که آن ها متوجه عمق فاجعه شوند 
و حتی در روزهای اول آشویتس هم، زندانی ها درکی از موقعیت 

خود نداشتند.
پریمو لوِی، بعدها که از آشویتس نجات پیدا کرد و این کتاب را 
نوشت، در مقدمه خود ابراز خوشحالی می کند و از بخت بلندی 
با عقل  )!( که در آن زمان داشت صحبت می کند. چیزی که 
که  اتفاقاتی  از  آگاهی  و  کتاب  خواندن  با  مگر  درنمی آید  جور 
در آشویتس رخ داده است. بخت بلند او این بود که زمانی به 
آشویتس منتقل شد که حکومت آلمان تصمیم گرفته بود، با توجه 
به کمبود نیروی کار، میانگین طول عمر زندانی ها را »که قرار بر 
معدوم کردنشان بود« زیاد کند. که این خود یعنی کشتارهای دل 

به خواه کمتر رخ می داد. اما آیا مرگ بهتر نبود؟
که  کتابی  درباره  مقدمه اش  از  دیگری  قسمت  در  لوی  پریمو 
نوشته است می گوید: روایت من از فجایع اردوگاه مرگ چیزی به 
دانسته های پیشین خوانندگان چهارگوشه ی جهان از این موضوع 
آزاردهنده نمی افزاید. بنا نیست این کتاب اتهام نامه ای تازه باشد، 
بلکه بیش تر در پی آن است که درباره ی برخی جنبه های ذهنی 
مطالعه ای  برای  زمینه ای شود  تا  آورد  فراهم  مستنداتی  آدمی 
دوران  از  کتاب شرحی  این  اشاره شد  که  بی هیاهو. همان طور 
که  اردوگاهی  است.  آشویتس  اردوگاه  در  لوِی  پریمو  اسارت 
هیچ چیز در آن تغییر نمی کند مگر آن که بدتر شود! از جمله 
نفس  هنوز  که  آن هایی  بین  در  اردوگاه،  در  نازی ها  اصلی  کار 
می کشیدند، این بود که انسانیت و شرف زندانی ها را از آن ها دور 
کند و به معنای واقعی کلمه آن ها به حیوان تبدیل کنند. به شکلی 
که در اردوگاه دیگر حتی زندانی ها هم ترحمی نسبت به همدیگر 
نداشتند. در واقع، جنگ حالا دیگر بین زندانی ها و نازی ها نیست، 

بلکه جنگ بین زندانی ها با هم است. 

مهر/ براساس برنامه هفتم توسعه، معاونت 
ذیربط  های  دستگاه  همکاری  با  علمی 
یکپارچه در  زیرساخت  تامین  به  مکلف 
حوزه های پیشران و اقتدارآفرین و فراهم 
کردن اشتغال و اقامت نخبگان بازگشته 

به ایران شد.
لایحه برنامه پنج ساله هفتم توسعه 28 
خرداد امسال مشتمل بر 24 فصل، 58 
زیر فصل، 118 ماده، 408 بند، 86 جز و 
55 تبصره تقدیم مجلس شورای اسلامی 
ابتدای  از  شد و فرآیند رسیدگی به آن 
تیر در کمیسیون تلفیق آغاز و در نهایت 
بررسی این لایحه در تاریخ 1 آذرماه به 
ارسال  نگهبان  به شورای  و  پایان رسید 
از  توسعه  هفتم  ساله  پنج  برنامه  شد. 
ابتدای سال 1403 تا پایان سال 1407 

اجرایی می شود.
فصل 20 این لایحه به موضوع ارتقا نظام 
علمی، فناوری و پژوهشی مربوط می شود 
عملکردی  سنجه  چندین  دارای  که 
است و هدف کمی تا پایان برنامه هفتم 

مشخص شده است.
در حوزه علمی و فناوری این سنجه ها 
شامل؛ رتبه جهانی ایران از نظر کمیت 
معتبر  پایگاه های  استناد  به  علم  تولید 
بین المللی، رتبه کشور در جهان از لحاظ 
تعداد اختراعات ثبت شده خارجی، سهم 
از  بالا  به  متوسط  فناوری  با  محصولات 
شاخص  رتبه  داخلی،  ناخالص  تولید 
نوآوری، افزایش سرمایه صندوق نوآوری 
و شکوفایی نسبت به سال پایه 1402 و 
… است که در جدول زیر به طور کامل 

به آن اشاره شده است.
همچنین در ماده 98 لایحه برنامه هفتم 
فعال  منظور  به  که  است  آمده  این طور 
موقعیت  و  قابلیت های سرزمینی  کردن 
راهبردی جمهوری اسلامی ایران و تعامل 
منطقه ای  و  المللی  بین  محیط  با  مؤثر 

اقدامات زیر انجام شود:
ارتباط  اجرایی  نامه  آئین  تدوین   

نخبگان ایرانی خارج از کشور
1- در راستای ارتباط، جذب و بازگشت 
نخبگان و متخصصان و نقش آفرینی آنها 
در چرخه خدمت به کشور معاونت علمی، 
ریاست  بنیان  دانش  اقتصاد  و  فناوری 
جمهوری با همکاری وزارت امور خارجه 
موظف است ظرف سه ماه از لازم الاجرا 

شدن این قانون، آئین نامه اجرایی ارتباط 
تهیه  را  کشور  از  خارج  ایرانی  نخبگان 
کرده و به تصویب هیأت وزیران برساند 
به نحوی که تا پایان برنامه امکان تعامل 
مؤثر با حداقل 20 درصد از جامعه هدف 

فراهم شود.
دانش  اقامت  و  اشتغال  امکان   

آموختگان بین المللی نخبه
2- همچنین معاونت علمی با همکاری 
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی مکلف 
الاجرا شدن  از لازم  است ظرف یکسال 
این قانون، امکان اشتغال، اقامت و دریافت 
تسهیلات کنسولی دانش آموختگان بین 
المللی نخبه ای که تقاضای لازم برای کار 
آنها در کشور وجود دارد را فراهم کند. 
آئین نامه اجرایی این بند توسط معاونت 
امور  وزارتخانه های  همکاری  با  مذکور 
خارجه، کشور، اطلاعات، علوم، تحقیقات 
آموزش  و  درمان  بهداشت  و  فناوری  و 
پزشکی تهیه می شود و به تصویب هیأت 

وزیران می رسد.
گزارش  است  مکلف  علمی  معاونت 
عملکرد این بند را به تفکیک دستگاه های 
مجری به کمیسیون آموزش، تحقیقات و 
فناوری مجلس در 6 ماه یک بار ارسال 

کند.
برنامه هفتم  از لایحه  در بخش دیگری 
اجرای  منظور  به  است؛  آمده  توسعه 
قانون جهش تولید دانش بنیان و توسعه 
خام  از  عبور  و  تولید  ارزش  زنجیره 
فروشی، صادرات کلیه مواد و محصولات 
معدنی و صنایع معدنی فلزی و غیر فلزی 
پتروشیمی  و  گازی  نفتی،  و محصولات 

وزارت  توسط  که  فهرستی  در  مندرج 
صنعت و معدن و تجارت و با همکاری 
و  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزارتخانه های 
اقتصاد  و  فناوری  علمی  معاونت  و  نفت 
تهیه  جمهوری  ریاست  بنیان  دانش 
وزیران  هیأت  تصویب  به  و  می شود 
مشمول  کشور  نقاط  تمام  در  می رسد 
مالیات و درآمد شده و حداقل نیم درصد 
از ارزش صادراتی آنها به عنوان عوارض 
صادراتی اخذ و به حساب خزانه داری کل 

کشور واریز می شود.
و  آلات  ماشین  ورودی  حقوق   
تجهیزات صنعتی در اختیار معاونت 

علمی قرار می گیرد
میزان قطعی این عوارض سالانه توسط 
به  و  می شود  تهیه  مذکور  دستگاه های 
تصویب هیأت وزیران می رسد. کلیه منابع 
حقوق  نیز  و  بند  این  موضوع  درآمدی 
ورودی ماشین آلات و تجهیزات خطوط 
تولید صنعتی، معدنی و کشاورزی با پیش 
بینی در قوانین بودجه سنواتی و با رعایت 
اصل پنجاه و سوم قانون اساسی در اجرای 
قانون جهش تولید دانش بنیان در اختیار 
دانش  اقتصاد  و  فناوری  علمی  معاونت 
می گیرد،  قرار  جمهوری  ریاست  بنیان 
به نحوی که معادل 50 درصد این منابع 
صرف افزایش سرمایه صندوق نوآوری و 

شکوفایی شود.
این معاونت موظف است گزارش عملکرد 
خود را هر 6 ماه یکبار در اختیار مجلس 
معاونت  تکلیف  دهد.  قرار  سازمان  و 
علمی برای تأمین زیرساخت یکپارچه در 

حوزه های پیشران و اقتدار آفرین

فناوری  همچنین دولت )معاونت علمی 
و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری( 
دستگاه های  همکاری  با  است  مکلف 
هدف  با  و  سازمان  و  ربط  ذی  اجرایی 
نیاز  مورد  یکپارچه  زیرساخت  تأمین 
در  فناوری  بوم  زیست  بهبود  جهت  در 
حوزه های پیشران و اقتدار آفرین، جذب و 
توانمندسازی نخبگان و تسهیل دسترسی 
بخش  مشارکت  با  زیرساخت ها  به 
خصوصی و استفاده از ظرفیت های قانون 
بنیان در حوزه های  دانش  تولید  جهش 
زیر در سقف بودجه مصوب اقدامات لازم 
این حوزه ها شامل هوش  انجام دهد؛  را 
مصنوعی، بار الکتریکی )کوانتوم(، زیست 
ریز  پیشرفته،  ساخت  و  مواد  مهندسی، 
فناوری و میکروالکترونیک و فناوری های 

عصبی مغز و علوم شناختی هستند.
آئین نامه اجرای این بند توسط معاونت 
علمی با همکاری سازمان تهیه می شود و 

به تصویب هیأت وزیران می رسد.
 داخلی سازی حداقل هر سال 10 

درصد از اقلام راهبردی دولت
در بند دیگری از این لایحه آمده است؛ 
فناورانه  گلوگاه های  رفع  راستای  در 
دستگاه های اجرایی و داخلی سازی اقلام 
جهش  قانون   1 ماده  موضوع  راهبردی 
طرح های  اجرای  و  بنیان  دانش  تولید 
پیشران، وزارت صنعت و معدن و تجارت 
مکلف است با همکاری معاونت علمی و 
با استفاده از ظرفیت های صندوق نوآوری 
قانونی  ظرفیت های  سایر  و  شکوفایی  و 
اقدامات لازم جهت داخلی سازی حداقل 
راهبردی  اقلام  از  درصد   10 سال  هر 
 1 ماده  موضوع  خود  بخش  نیاز  مورد 
با بهره گیری از ظرفیت  قانون مذکور را 
شرکت ها و مؤسسات دانش بنیان و جهاد 
توانمندی  احراز  صورت  در  دانشگاهی 
این شرکت ها و مؤسسات در تأمین کالا 
و خدمات موصوف توسط وزارتخانه های 
ذیربط به عمل آورند. آئین نامه اجرایی 
اقلام  احراز  نحوه  بر  مشتمل  بند  این 
راهبردی و توانایی شرکت ها و مؤسسات 
تولید  جهش  قانون  رعایت  با  مذکور 
دانش بنیان توسط وزارت صنعت معدن 
و  علمی  معاونت  همکاری  با  تجارت  و 
سازمان تهیه می شود و به تصویب هیأت 

وزیران می رسد.

تکالیف حوزه علم و فناوری در برنامه هفتم توسعه؛

رتبه  جهانی ایران در نوآوری و تولیدعلم تا پایان 
برنامه هفتم توسعه

استاندار زنجان:

روند رشد علم در استان زنجان مثبت است

ایسنا/ استاندار زنجان گفت: رشد علم در کشور در مرحله  بذر پاشی است البته در بعضی بخش ها 
اتفاقات خوبی رخ داده است.

محسن افشارچی در حاشیه آغاز به کار بیست وچهارمین نمایشگاه دستاوردهای پژوهش، فناوری 
و فن بازار استان زنجان و با حضور در غرفه جهاددانشگاهی زنجان، با اشاره به بازدید از نمایشگاه، 
اظهار کرد: در برخی موارد شاهد اقدامات خوبی هستیم که برای ادامه کار، ایجاد انگیزه می کند 
ولی باید بیش از این در حوزه پژوهش، فناوری و فن بازار کار کرد تا به نتایج دلخواه برسیم و 
تاثیرات آن در استان مشهود باشد. وی با بیان اینکه انتظار داریم شرکت های دانش بنیان ظهور 
و بروز بیشتری در استان داشته باشند، افزود: تولید علم در کشور در مرحله بذرپاشی است؛ 
به طوری که سرمایه گذاری های گذشته در حوزه های مختلف به مرحله باردهی رسیده است؛ البته 

وظیفه داریم زیرساخت ها را برای توسعه فعالیت ها فراهم کنیم و در استان این عزم وجود دارد.
افشارچی با اشاره به روند مثبت رشد علم در استان زنجان، تامین زیرساخت ها در ادامه مسیر را 
موثر دانست و اظهار کرد: در واقع رشد علم در مرحله نخست وابسته به دانشگاه و در گام دوم 
مرحله پس از دانشگاه است؛ مشخصا دانشگاه ها خودشان مسئول هستند که چطور به لحاظ رشد 
علمی ارتقا یابند؛ اما پس از دانشگاه را در نظر داریم تا با ایجاد زیرساخت های حمایتی، تغییراتی 

)در بحث رشد علم( ایجاد کنیم که در گذشته بدین شکل نبود.
وی با اشاره به هدف دولت از ایجاد بسترهای حمایتی، اضافه کرد: زیرساخت حمایتی یعنی 
تامین مالی، تامین مکان و انواع پیشتبانی های متفاوت که خوشبختانه طی دو سال گذشته در 
این راستا اتفاقات خوبی رخ داده است.  نماینده عالی دولت در استان زنجان با اشاره به حمایت 
مالی شرکت های فناور و دانش بنیان، بیان کرد: این امر زمان بر است و جزو اهداف اصلی در استان 
به شمار می آید. افشارچی با بیان اینکه حمایت، ساز و کار مشخصی دارد، ابراز کرد: یکی از اقدامات 
در این راستا تشکیل صندوق پژوهش و نوآوری بود. معتقدیم حمایت ارگان های ارشد استانی 

یعنی فراهم کردن زیرساخت که این زیرساخت ها مربوط به مکان و زیرساخت های مالی است.
استاندار زنجان با بیان اینکه حمایت از واحدهای فناور، دانش بنیان و ... طی دو سال گذشته 
متحول شده و اگر مجموعه ای از این حمایت ها بهره نگرفته کم کاری کرده است، تشریح کرد: 
اولین هدف حمایت از واحدهای جدید و نوپا است. وی خاطرنشان کرد: بایستی دانشجویان و 
اساتید را به این سمت سوق داد که اگر ایده ای در ذهن دارند حداقل یک بار آن ایده را اجرایی 
کنند؛ این امر مهم است چرا که به ازای هر فرد مسیر برای تولید ثروت از محل دانش وجود دارد.

برابر آراء هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه ذیل الذکر نسبت به 3 قطعه زمین مزروعی در پلاک 81 اصلی روستای ارمغانخانه  بخش 7 زنجان به 
شرح ذیل محرز گردید.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس          از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت 

مقرر طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
1(ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت محسن افشاری فرزند علی به مساحت 5871/53 مترمربع به پلاک شماره 1647 فرعی خریداری 

از آقای علی افشاری 
2(ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت محسن افشاری فرزند علی به مساحت 4750/5 مترمربع به پلاک شماره 1648 فرعی خریداری 

از آقای علی افشاری 
3(ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت محسن افشاری فرزند علی به مساحت 6505/5 مترمربع به پلاک شماره 1646 فرعی خریداری 

از آقای علی افشاری 
تاریخ انتشار نوبت اول:1402/09/13
تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/09/28

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

ایرنا/ یک تحقیق پرُدامنه حاکی از آن است 
که دانشمندان و مهندسان دچار معلولیت 
طور  به  بلندمدت  جسمی  ناتوانی های  و 
میانگین سالانه ۱۰ هزار و ۵۸۰ دلار کمتر 

از همتایان غیرمعلول خود درآمد دارند.
مدرک  دارای  افراد  مورد  در  تحقیق  این 
دکتری در علوم، فناوری، مهندسی و ریاضی 
)STEM( در ایالات متحده آمریکا انجام 
مشخص  همچنین  محققان  است.  شده 
کردند که افراد معلول شاغل در نقش های 
STEM در مراکز دانشگاهی بطور خاص 
با شکاف درآمدی بزرگتری نسبت به سایر 
افراد شاغل در دیگر بخش های STEM رو 

به رو هستند.
دلار  و ۳۶۰  هزار  میانگین ۱۴  بطور  آنها 
خود  غیرمعلول  همتایان  به  نسبت  کمتر 
درآمد کسب می کنند. این مطالعه به تازگی 
انتشار  انسان«  رفتار  »طبیعت  نشریه  در 
یافته و داده های تحقیقی مربوط به بیش 

رشته های  در  دکتری  با  نفر  هزار  از ۷۰۴ 
STEM و مشغول به کار در مشاغل مرتبط 

با دانش آنها را بررسی کرده است.
»جی دولماج« محقق حوزه حقوق معلولان 
در دانشگاه »واترلو« کانادا گفت: این یک 
زنگ هشدار و بیدارباش است. اینها نتایجی 
است که ما از این سیستم می گیریم. این 
غیرمسئولانه است که ما تحقیقات بیشتری 
در این ارتباط نداریم و این گونه سوالات را 

نمی پرسیم.
پرداخت  در  شکاف  وجود  قبلی  مطالعات 
مشخص  را   STEM حوزه  در  زنان  برای 
کرده است که بطور میانگین ۲۵ هزار دلار 
و  می کنند  کسب  درآمد  مردان  از  کمتر 
همچنین اقلیت های نژادی حدود ۱۵ هزار 
دلار نسبت به همکاران سفیدپوست خود 
در آمریکا درآمد کمتری دارند. اما تاکنون 
کار تحقیقاتی کمتری درباره معلولان انجام 

شده است.

یک  داده های  از  مطالعه  این  مولفان 
ملی  »بنیاد  توسط  تحقیقات سال ۲۰۱۹ 
میلیون  از یک  بیش  آمریکا درباره  علوم« 
نفر از افراد دریافت کننده مدرک دکترا بین 

سال های ۱۹۷۳ و ۲۰۱۷ استفاده کردند.
وجود  افراد  این  از  نفر  هزار   ۵۷ حدود 
ناتوانی های جسمی را در دوره ای از زندگی 
تحقیق  این  مولفان  دادند.  گزارش  خود 
همچنین با مطالعه مجموعه ای شامل بیش 
از ۲۱۹ هزار تن از مشارکت کنندگان که در 
موسسات دانشگاهی کار کرده اند، مشخص 
معلول حضور کمتری در  افراد  کردند که 

مناصب ارشد دانشگاهی دارند.
به  مشغول  افراد  درصد   ۱۰ که  حالی  در 
معلولیت  دارای   STEM مشاغل  در  کار 
و ۵.۹  اساتید  از  درصد  تنها ۶.۵  هستند، 
درصد از روسا و مدیران گفتند که دارای 
معلولیت هستند. محققان می گویند که این 
حضور کمتر در مناصب عالی تا حدی علت 

شکاف درآمدی را توضیح می دهد.
به گفته این محققان، بخشی از مشکل هم 
افشای  از  هنوز  افراد  برخی  که  است  این 
معلولیت خود هراس دارند و هنوز فرهنگ 

افشا در این زمینه وجود ندارد.
روز جهانی معلولان

سوم  سال ۱۹۹۲  در  متحد  ملل  سازمان 
دسامبر مصادف با ۱۲ آذر ماه را به عنوان 

روز جهانی معلولان نامگذاری کرد.
هدف از تعیین این روز ارتقاء رشد اذهان 
به معلولیت  عمومی درباره مسائل مربوط 
افزایش آگاهی هایی بوده  های مختلف و 
است که باید از مساله پیوستن افراد معلول 
اجتماعی،  سیاسی،  جنبه های  تمامی  در 
اقتصادی و فرهنگی زندگی منتج شود. این 
وضع به همین منوال طی شد تا در سال 
۱۹۹۹ شعاری با مضمون »امکان دسترسی 
برای همه در هزاره جدید« برگزیده شد و 

سرلوحه امور قرار گرفت.

شکاف ۱۰ هزار دلاری در پرداخت به دانشمندان معلول

وزیر آموزش و پرورش :

1۴0۴ آغاز پذیرش دانشجو در دانشگاه فرهنگیان 
با شرط سنی ۲۲ سال

اتمام رتبه بندی معلمان تا پایان آذرماه

ایلنا/ وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه از سال 1404 می توانیم پذیرش دانشجو در دانشگاه 
فرهنگیان با سقف سنی 22 سال را آغاز کنیم، گفت: دیوان عدالت اداری هر حکمی کند ما تابع 

هستیم، ولی مصوبه شورای عالی انقلاب فرهنگی مبنای ماست.
»رضامراد صحرایی« وزیر آموزش و پرورش در مورد پذیرش دانشجو در دانشگاه فرهنگیان و 
حواشی مربوط به سقف سنی داوطلبان مجاز برای شرکت در آزمون ورود به این دانشگاه بیان 
کرد: دیوان عدالت اداری هر حکمی کند ما تابع هستیم، اما مصوبه شورای عالی انقلاب فرهنگی 

مبنای ماست.  این مصوبه هرچه باشد ما تابع آن هستیم و تا کنون نیز همینگونه بوده است. 
وزیر آموزش و پرورش تصریح کرد: هم اکنون سقف سنی 22 سال برای ورود به دانشگاه فرهنگیان 
اعلام شده است و سال گذشته این سقف 24 سال بوده و من امسال پیگیری هایی داشتم و حتی 
با دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی و برخی از اعضای ستاد ملی تعلیم و تربیت کشور صحبت 
کردم تا بتوانیم بهترین تصمیم را بگیریم.  صحرایی ادامه داد: با توجه به اینکه فرصت ثبت نام 
در آزمون سراسری محدود است، پیشنهاد می کنم داوطلبان تا سن 24 سال در آزمون دانشگاه 
فرهنگیان ثبت نام کنند و ما نیز تلاش می کنیم مسئله سقف سنی حل شود.  وزیر آموزش و 
پرورش افزود: بر این اساس از سال 1404 می توانیم پذیرش دانشجو در دانشگاه فرهنگیان با سقف 

سنی 22 سال را آغاز کنیم.
لازم به ذکر است؛ بر اساس گفته های »منصور اردستانی« مدیرکل حقوقی وزارت آموزش و 
پرورش هنوز تأیید درخواست آموزش و پرورش برای اعمال ماده 91 به صورت رسمی به واصل 
نشده است، از سوی دیگر مصوبه شورای عالی انقلاب فرهنگی که در اردیبهشت امسال تصویب 
شد و شرایط عمومی و اختصاصی تحصیل در دانشگاه فرهنگیان را مشخص می کند، هنوز ابلاغ 

نشده است و مشخص نیست که در مسیر ابلاغ قرار دارد یا خیر. 
اگر مصوبه شورای عالی انقلاب فرهنگی ابلاغ نشده باشد، وزارت آموزش و پرورش ملزم بود که 

رای هیئت عمومی دیوان عدالت اداری را اجرا کند.

برنا/ معاون برنامه ریزی و توسعه منابع وزارت آموزش و پرورش گفت: رتبه بندی تقریباً به پایان 
رسیده است و حتی می توانیم به نحوی پایان مرحله استقرار رتبه بندی و این اقدام بزرگ را در 

آذر امسال اعلام کنیم.
علی فرهادی معاون برنامه ریزی و توسعه منابع وزارت آموزش و پرورش در گردهمایی مدیران کل 
آموزش و پرورش استان ها و اعضای شورای معاونان وزیر آموزش و پرورش، گفت: به لطف خدا 
رتبه بندی تقریباً به پایان رسیده است و حتی می توانیم به نحوی پایان مرحله استقرار رتبه بندی 

و این اقدام بزرگ را در آذر امسال اعلام کنیم.
وی بیان کرد: در دولت سیزدهم نگاه به آموزش و پرورش، نگاه خوبی است. امسال تا کنون در 
ستاد 41 درصد تخصیص بودجه گرفته شده که افزایش سهم نوسازی در حال پیگیری و رسیدگی 
است. معاون برنامه ریزی و توسعه منابع وزارت آموزش و پرورش خاطرنشان کرد: پاداش پایان 
خدمت موضوعی است که در حال پیگیری و رایزنی با دستگاه ها و افراد مختلف هستیم و به 
زودی احکام بازنشستگان صادر خواهد شد. وی با بیان اینکه مسأله سرانه مدارس به جد در حال 
پیگیری است، افزود: رابطه خوبی بین ما و سازمان برنامه و بودجه برقرار است و ان شاءلله به سمت 

گره گشایی در بسیاری مسائل پیش می رود.
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وزارت  اطلاعات  فناوری  و  آمار  مدیریت  مرکز  رئیس  ایسنا/ 
الکترونیک سلامت  اینکه اجرای پرونده  با اشاره به  بهداشت 
تاکنون آن چیزی نبوده که وزارت بهداشت در نظر داشته است، 
تاکید کرد: ارزش واقعی پرونده سلامت الکترونیک شهروندی 
زمانی مشخص می شود که پیگیری مداوم بیمار اتفاق افتد؛ در 
غیر این صورت پرونده سلامت الکترونیک شهروندی تنها یک 
سیستم آماری است که شاید در مواقعی کمک کننده باشد اما 

غایت آنچه در نظر متولیان سلامت است، نخواهد بود.
قبل  سالیان  از  اینکه  به  اشاره  با  مظهری  سیدرضا  دکتر 
شهروندان و متولیان امور با مفهوم پرونده الکترونیک سلامت 
آشنا شده اند، گفت: تصور غالب این است که افراد اگر بخواهند 
خدمت دریافت کنند؛ در مراجعه به مراکز درمانی برایشان یک 
پرونده تشکیل می شود که شامل اسنادی نظیر آزمایشات،  نتایج 
معاینات، اقدامات پاراکلینیکی، سابقه تزریق واکسن، خدمات 

دریافت شده در بیمارستان و ... است.
به گفته وی، به طور کلی هر مجموعه از نظام سلامت شامل 
بیمه،  بیمارستان، خانه بهداشت و ... با یک تعریف خاص پرونده 
سلامت دارد. وی افزود: زمانی که از پرونده سلامت الکترونیک 
صحبت می کنیم یک مفهوم این است که همان اسناد کاغذی 
تنها به شکل الکترونیک بدل شده باشد، اما مفهوم اصلی این 
پرونده  یک  شهروندی،  سلامت  الکترونیک  پرونده  که  است 
منسجم باشد که تمام خدماتی که یک فرد در حوزه سلامت 
دریافت کرده است کنار هم یک جا تجمیع شده باشد. در نتیجه 
مفهوم مطلوب و مورد نظر ما از این موضوع، وجود یک پرونده 

سلامت الکترونیک جامع است.
 نقطه آغاز شکل گیری پرونده الکترونیک سلامت

رییس مرکز مدیریت آمار و فناوری اطلاعات وزارت بهداشت 

به تاریخچه شکل گیری مفهومی تحت عنوان پرونده سلامت 
که   ۱۳۷۵ سال  از  کرد:  تصریح  و  پرداخت  الکترونیک 
بیمارستان ها به سمت خدمات دیجیتال حرکت کردند، همه 
می گویند که ما پرونده الکترونیک داریم. یا از سوی دیگر نظام 
بهداشتی کشور تقریبا از سال ۱۳۸۵ به بعد می گوید پرونده 
این  بار  چندین  هم  همه  و  است  داشته  الکترونیک سلامت 
طرح ها را افتتاح کرده اند، اما هرکسی از منظر خود این کار 
را کرده است؛ در حالی که هیچکدام از این ها به معنای واقعی 

خود، آن چیزی نبود که وزارت بهداشت درنظر داشت و یا حتی 
روح قانون به آن اشاره کرده بود.

سلامت  جامع  یکپارچه  پرونده  وجود  اهمیت   
الکترونیک

وی با تاکید بر اینکه قوانین از ابتدا به پرونده تجمیع شده و 
یکپارچه جامع سلامت الکترونیک اشاره کرده بود، اظهار کرد: 
موضوع دیگری که باید به آن بپردازیم این است که آیا ما تنها 
به پرونده سلامت الکترونیک شهروندی نیاز داریم یا می توان 

پرونده های سلامت دیگری هم ایجاد کرد؟ مصطلح ترین چیزی 
پرونده سلامت  شده،  ایجاد  هم  قانونی  الزامات  آن  برای  که 
الکترونیک شهروندی است اما در کنار این موضوع، نیاز حوزه 
سلامت به پرونده سلامت الکترونیک در سایر بخش ها هم وجود 
الکترونیک  پرونده  باید  حتی  مثال  عنوان  به  افزود:  دارد.وی 
چه  بدانیم  که  باشیم  داشته  هم  را  بیمارستان  یک  سلامت 
عملکردی دارد، چند بیمار می پذیرد، حجم و نوع خدمات آن به 

چه صورت است، چند نیروی انسانی دارد و...

رویداد۲۴/ این روزها پژوهشگران در زیرگونه ای از ویروس آنفلوانزای پرندگان که بومی چین است، 
جهش هایی را شناسایی کرده اند که احتمال انتقال ویروس به انسان را افزایش می دهد. بنابراین 
نگرانی هایی برای شیوه مجدد بیماری مانند کرونا بین مردم وجود دارد. مطالعه پژوهشگران نشان 
داده است زیرگونه ای از ویروس آنفلوانزای پرندگان H۳N۸ که در مرغداری های چین شایع است، 
درحال جهش هایی است که انتقال از طریق هوا را تسهیل می کند و می تواند موجب عفونت های 
نیاز فوری به نظارت دقیق و مطالعه روی این  بر  نتایج این پژوهش ها  انسان شود.  شدیدی در 
ویروس ها در طیور و انسان تأکید و خاطرنشان می کند حتی جمعیت های واکسینه شده هم ممکن 

است دربرابر سویه جدید آسیب پذیر باشند.
 بیماری شایع شده در چین

تهران در گروه  اسلامی  آزاد  علوم پزشکی  دانشگاه  نوری زاده، عضو هیات علمی  دکتر مصطفی 
بیوتکنولوژی درباره ویروس جدید در چین می گوید در ارتباط با بیماری جدید که در چین شایع 
شده و همه می خواهند بدانند آیا این ویروس هم دوباره می توانددر دنیا شایع شود یا نه باید گفت بله 
در چین واقعاً مراجعه به بیمارستان ها برای ابتلا به این بیماری به صورت بسیار زیاد شده و مخصوصاً 
شمال چین درگیر یک پنومونی یا ذات الریه ای است که نگرانی هایی در چین و کشورهای دیگر 
مخصوصاً در کشور ما ایجاد کرده؛ تا جایی که سازمان بهداشت جهانی از چین به خاطر سابقه ای که 

در ارتباط با شیوع ویروس کووید داشته توضیح خواسته است.
 توضیح چین درباره ویروس جدید

به گفته دکتر نوری زاده چین اعلام کرد که جای نگرانی برای شایع شدن دوباره این بیماری مانند 
کرونا نیست. ضمن آنکه در ایالت های شمالی چین مثلًا در تیان جینگ در یک روز ۱۳ هزار کودک 
ابتلا به این بیماری به بیمارستان مراجعه کرده اند. اکثریت این  و در پکن ۸ هزار کودک براثر 
مراجعات را هم کودکان تشکیل می دادند؛ کودکانی که به عفونت ریوی مبتلا می شوند که می تواند 

باعث نگرانی زیادی شود.
 ویروس جدید ویروس جهش یافته کووید است؟

خبر خوب آن است که تا امروز مورد فوتی ناشی از این بیماری گزارش نشده است. ولی نگرانی هایی 
در این ارتباط وجود دارد که آیا ویروس جدید ویروس جهش یافته کووید است؟ به عقیده این 
استاد دانشگاه، ویروس جدیدی در کار نیست و علت این موضوع هم آن است که در دوران کووید 
در چین »سیاست صفر کووید« وجود داشت؛ یعنی چین به جای اینکه مثل کشورهای دیگر درگیر 
بیمارستان ها باشد و بیماران را در بیمارستان ها درمان کند و منجر به فوت افراد زیادی شود، کنترل 

بیماری را تا اندازه ای بالا برد که اجازه داده نشود حتی یک نفر هم به بیماری مبتلا شود.
 موفقیت چین در مقابله با کرونا

دکتر نوری زاده می گوید: چین در خصوص مقابله با کرونا موفق عمل کرد؛ یعنی طی نزدیک یک 
سال در چین هیچ گزارش ابتلا به بیماری وجود نداشت. حتی زمانی که در اوج شیوع ویروس دلتا 
در کشورهایی مثل ایران روزانه ۷۰۰ -۸۰۰ مورد فوتی وجود داشت؛ در چین حتی یک نفر هم به 
بیماری مبتلا نمی شد. به گونه ای که در طول مدت بسیار زیادی در چین حتی یک فوتی هم گزارش 
نشد. اما بعد از گذشت ۱۵ -۱۶ ماه فقط یک نفر که بالای هشتاد سال داشت فوت کرد. بنابراین چین 
سیاست خوبی در کنترل کووید داشت چون توانست با قرنطینه و ایزوله کردن بچه هایی که در سنین 

کودکی بودند و تازه متولد شده بودند حتی در برابر بعضی بیماری های ساده نیز ایمنی ایجاد کند.
 ابتلای دوباره کودکان به بیماری

اما در حال حاضر که کووید خیلی کمتر شده این بچه ها به سادگی به بیماری های ساده مبتلا 
می شوند و چون قبلًا با بودن در قرنطینه هیچ ایمنی در برابر این گونه بیماری ها برای آن ها ایجاد 
نشده شاید حتی مجبور شوند بر اثر ابتلا به یک ویروس ساده که قبلاً دربرابر آن ایمن نشده اند حتی 
به بیمارستان هم مراجعه می کنند. به این ترتیب اگر بیماری های مشابه در چین و کشورهای دیگر 

هیچ مشکلی برای آن ها ایجاد نمی کند بتواند در چین مشکل ساز شود.
 بیماری های شایع در چین

این استاد دانشگاه می گوید: بیماری هایی که در حال حاضر در چین شایع شده از جمله بیماری هایی 
هستند که با آنتی بیوتیک های ساده هم درمان می شوند یعنی درمان دارند و مانند آنفلوآنزاهای فصلی 
هستند. اما بیماری که می تواند باعث نگرانی شود فقط در ارتباط با شیوع آنفلوآنزای پرندگان است 
که تا حدودی نگران کننده به نظر می رسد. چند مورد هم از این بیماری در چین هم شده که البته 

نمی تواند خیلی خطرناک باشد.
 خطر آنفلوآنزای پرندگان در ایران

دکتر نوری زاده درباره خطر آنفلوآنزای پرندگان در ایران می گوید: در حالت کلی احتمال خطر برای 
ایران وجود ندارد. چون در دوران کرونا ما قرنطینه را چندان رعایت نکردیم و در طول سه سال شیوع 
کرونا؛ با ابتلا به کرونا و بیماری های دیگر در برابر بیماری های زیادی ایمن شده ایم. بنابراین احتمال 

ابتلا به بیماری زیاد به نظر نمی رسد.
 نگرانی از ابتلای افراد پرریسک به آنفلوآنزا

به گفته این استاد دانشگاه از اوایل تابستان، متخصصان نگران افراد پر ریسک در ارتباط با ابتلا به 
آنفلوآنزا هستند. یعنی کودکان و سالمندان بیشتر در معرض خطرند. چون در گذشته یعنی سال های 
اخیر ماسک زده و رعایت کرده بودند کمتر خطر ابتلا به آنفلوآنزا داشتند. اما امسال نگرانی در ارتباط 

با ابتلا به آنفلوآنزا نسبت به سال های قبل بالاتر خواهد رفت.

ویروس جدیدی مانند کرونا در راه است؟

لایحه حمایت از زنان به کجا رسید؟
ایرنا/ ۹ ماه از تصویب کلیات لایحه حفظ کرامت و حفاظت 
از زنان در برابر سوء رفتار در مجلس می گذرد اما مشغله 
کاری نمایندگان در ماههای پایانی سال و در پیش بودن 
انتخابات دوازدهمین دوره مجلس در اسفندماه مانع از آن 
است که این لایحه کلیدی که در جزئیات هم با اشکال ها و 
ابهام هایی روبروست، به سرعت دالان قانونگذاری را طی کند 

و به قانون تبدیل شود.
خشونت علیه زنان یک پدیده قدیمی است که بر اساس 
تعریف سازمان ملل هرگونه رفتار یا حتی تهدید به رفتار 
خشونت آمیز مبتنی بر جنسیت که منجر به آسیب و رنج 

فیزیکی، جنسی و روانی در زنان شود، را در بر می گیرد.
آنطور که از گزارش های سازمان ملل بر می آید، پدیده 
»خشونت علیه زنان« در همه جوامع و حتی مدعیان آزادی 
و برابری حقوق زن و مرد نیز دیده می شود و اگرچه بسیاری 
از کشورها اعلامیه حذف خشونت علیه زنان را امضا کرده اند 
اما تلاش ها برای از بین بردن این پدیده ناکافی بوده است به 
طوری که در گزارش سال ۲۰۲۳ میلادی این سازمان تاکید 
شده است که اگر وضعیت کنونی ادامه یابد، بیش از ۳۴۰ 
میلیون زن و دختر در کره زمین تا سال ۲۰۳۰ کماکان در 
فقر مطلق زندگی خواهند کرد و از هر چهار زن، یک نفر 

ناامنی غذایی شدید را تجربه خواهد کرد.
بر این اساس باید گفت که با گذشت دهه ها از جنبش های 
از جنبش های ضدخشونت در مورد زنان و برابری جنسیتی 
در  زنان  اعتراضات  آن  بارز  نمونه  در کشورهای غربی که 
آمریکا علیه خشونت مردان بوده است، می بینیم که این 
اعتراض ها در باطب به جای تبدیل شدن به مسیر اصلاح 
و کرامت زنان، به ظهور جنبش های فمنیستی و ضد زن با 
شعارهای زنانه تبدیل شده اند و از اهداف خود که اصلاحات 

فرهنگی و زیرساختی است، باز مانده اند.
شاهد مثالی این موضوع مستند »ما کتک نمی خوریم« 
است که به بررسی قوانین ایالات متحده آمریکا در حوزه 
زنان و قتل های خانگی در این کشور می پردازد و به گفته 
فاطمه گودرزی تهیه کننده این مستند، »سالانه حدود ۵۰۰ 
هزار نفر در آمریکا قربانی خشونت های جنسی می شوند که 
۹۰ درصد این افراد زنان بالغ هستند؛ بر اساس آمار از هر سه 
زن در ایالات متحده امریکا، یک زن تاکنون تجربه چشیدن 
خشونت از سوی همسر یا شریک خود را داشته است. روزانه 
حدود بیست هزار تماس با مرکز امدادی خشونت خانگی 
برقرار می شود که آن سوی خط افرادی هستند که توسط 
همسر یا شریک زندگی خود مورد ضرب و شتم قرار گرفته 

یا تهدید به مرگ شده اند«.
با وجود هیاهوهای تبلیغاتی و رسانه ای غرب علیه جایگاه 
زن در جوامع اسلامی، زن از نگاه اسلام جایگاهی ارزشمند 
و رفیع در نهاد خانواده و جامعه دارد؛ این نگاه با رویکرد 
جوامع غربی که در شعار مدعی آزادی زنان و اهمیت دادن 
به جایگاه آنان هستند اما در عمل به تضییع حقوق زنان 
نیست؛  قیاس  قابل  زنند،  آنان دامن می  علیه  و خشونت 
جایگاهی که نیاز است با قوانین متقن و حمایتی تقویت 

شود.
اگرچه وضعیت برخورد و رفتار با زنان در ایران از وضعیت 
اما  است  برخوردار  کشورها  سایر  به  نسبت  تری  مناسب 
نمی توان برخی سوء رفتارها علیه زنان را نادیده گرفت؛ از این 
رو کلیات لایحه پیشگیری از آسیب دیدگی زنان و ارتقای 
امنیت آنان در برابر سوء رفتار بیستم فروردین ماه امسال به 
تصویب مجلس رسید اما به دلیل برخی اشکالات و ابهامات 
در مواد آن، بررسی جزئیات آن هنوز در دستور کار مجلس 

قرار نگرفته و از تصویب نهایی مانده است.
در بررسی این لایحه اگرچه نمایندگان مخالف این لایحه 
شباهت محتوای لایحه با قوانین حقوق بشر و بین المللی 
سازمان ملل متحد به ویژه سند ۲۰۳۰ ، مشخص نبودن 

تعریف آسیب دیدگی زنان در این لایحه را مورد انتقاد قرار 
داده بودند اما کلیات آن ۱۹۰ رای در مجلس کسب کرد و 
آنگونه که از محتوای این لایحه بر می آید، تصویب، ابلاغ و 
اجرای آن می تواند بخشی از سوء رفتار با بانوان را رفع کند 

و جایگاه بانوان در جامعه اسلامی را ارتقاء دهد.
سمانه حضوری کارشناس خانواده در این خصوص به انواع 
سوء رفتار علیه بانوان و زنان جامعه اشاره می کند و می گوید: 
سوء رفتار عاطفی، بدنی، جنسی، کنترل رفتار از مواردی 

است که در سوء رفتار با بانوان با آن مواجه هستیم.
تبعیض های  به  زنان می توان  با  افزود: در سوء رفتار  وی 
جنسیتی، نگاه جنسیتی در ارائه خدمات، خشونت کلامی، 
چند همسری و مواردی مانند آن اشاره کرد که همه اینها 
موجب آزار زنان هستند و باید چاره ای اساسی برای آن و 
برخورد با سوء رفتار کنندگان انجام شود که این امر باید از 

سوی قانونگذار و حاکمان پیگیری و اجرا شود.
وی تاکید کرد: یکی از ریشه های اساسی خشونت علیه زنان 
و آنچه درصد بالایی از همسر آزاری و خشونت علیه زنان 
را در ایران شکل داده است، مساله بیکاری و اعتیاد مردان 
است؛ البته در برخی موارد مساله اعتیاد بانوان نیز موجب 
همسر آزاری شده است که در جایگاه دیگری باید به آن 

نیز پرداخته شود.
حضوری ادامه داد: در کشور ما ۵۵ درصد طلاق ها و ۶۵ 
درصد همسر آزاری از اعتیاد سرچشمه می گیرد که برخورد 
با این عامل و ریشه کنی آن در ارتقای وضعیت زنان نیز 

موثر خواهد بود.
به گفته این کارشناس خانواده، بسیاری از سوء رفتارها علیه 
زنان در کشور ما به دلیل اعتیاد و بیکاری است که باید در 

قانون حمایت از زنان به این دو عامل توجه جدی داشت.
لایحه حمایت از زنان در مقابل سوء رفتار را می توان یکی 
از لوایح مهم در زمینه امور زنان دانست که در دیدار سالیانه 
رهبر انقلاب اسلامی با نمایندگان مجلس نیز رییس مجلس 
از آن یاد کرد؛ لایحه ای که امیدواری ها به کاهش خشونت 
و سوء رفتار علیه زنان را حد بسیار زیادی افزایش می دهد.

زنان نیمی از جامعه را تشکیل می دهند که با گذشت زمان، 
توسعه آگاهی و کنار رفتن موانع چه از سوی جامعه و چه 
از سوی حاکمیت حضور زنان در جامعه فعال تر شده است 
به نحوی که حدود ۶۰ درصد از کرسی دانشگاه ها به زنان 
اختصاص دارداین لایحه در صورت تصویب نهایی و ابلاغ 
به دستگاهها، وظایف و مسئولیت هایی را در حوزه زنان 
بر عهده وزارتخانه های کشور، آموزش و پرورش، فرهنگ 
فناوری، سازمان صدا  ارشاد اسلامی، علوم، تحقیقات و  و 
و  درمان  بهداشت،  وزارت  اسلامی،  جمهوری  سیمای  و 

آموزش پزشکی، وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، سازمان 
بهزیستی کشور، وزارت سازمان بهزیستی کشور وزارت راه 
انتظامی جمهوری  فرماندهی  ها،  و شهرسازی، شهرداری 
اسلامی ایران، سازمان پزشکی قانونی کشور و سایر دستگا 

ها قرار می دهد.
الهه احمدی وکیل دادگستری درباره اهمیت این لایحه می 
گوید: زنان نیمی از جامعه را تشکیل می دهند که با گذشت 
زمان، توسعه آگاهی و کنار رفتن موانع چه از سوی جامعه 
و چه از سوی حاکمیت حضور زنان در جامعه فعال تر شده 
است به نحوی که حدود ۶۰ درصد از کرسی دانشگاه ها به 
زنان اختصاص دارد، اما متاسفانه خشونت علیه زنان همواره 
موانعی را برای ایشان به وجود آورده، این سوء رفتار انواع و 

اقسام متعدد و متفاوتی دارد.
آزار  نوع  بر هر  رفتار مشمول  این سوء  اینکه  بیان  با  وی 
قوانین  روانی است، خاطر نشان کرد:  و  فیزیکی، جسمی 
سازی  محدود  در  سعی  همواره  اسلامی  ایرانی  جامعه 
ایشان  برای  تری  امن  فضای  ایجاد  و  زنان  علیه  خشونت 
بوده است به طور مثال در قانون آیین دادرسی کیفری با 
پشتوانه اسلام مواد متعددی با موضوع حمایت از زنان وجود 
دارد، طبق ماده ۴۲ این قانون شرایطی فراهم شده است تا 
در صورت امکان بازجویی و تحقیقات از زنان و افراد نابالغ 
در صورت امکان باید توسط ضابطان آموزش دیده زن و با 

رعایت موازین شرعی انجام شود.
لایحه پیشگیری از آسیب دیدگی زنان و ارتقای امنیت آنان 
در برابر سوء رفتار به عنوان یکی از مطالبات جدی بانوان 
محسوب می شود که اجرای درست آن، امید را در دل بانوانی 

که قربانی خشونت هستند، زنده خواهد کرد.
احمدی با بیان نمونه قانونی دیگر، ادامه داد: همچنین در 
ماده ۶۶ قانون آیین دادرسی کیفری برای سازمان های مردم 
نهاد با موضوعات مشخص این امکان فراهم شده است تا 
بتوانند در راستای حمایت از حقوق زنان با کسب مجوز از 
مراجع ذی صلاح در خصوص آنان اعلام جرم کنند و البته 
مواد قانونی بسیار دیگری در حمایت از زنان وجود دارد؛ 
اکنون کلیات این لایحه در راستای تکمیل نمودن قوانین 
حمایتی به تصویب رسیده که حفظ کرامت زنان در برابر 

خشونت محور آن است.
به گفته وی، لایحه پیشگیری از آسیب دیدگی زنان و ارتقای 
امنیت آنان در برابر سوء رفتار به عنوان یکی از مطالبات 
جدی بانوان محسوب می شود که اجرای درست آن، امید را 
در دل بانوانی که قربانی خشونت هستند، زنده خواهد کرد.

احمدی گفت: با توجه به افزایش طلاق در جامعه این لایحه 
در کاهش آن و از هم پاشیدگی خانواده ها که یکی از عوامل 

مهم آن سوء رفتار است، موثر خواهد بود.
این وکیل دادگستری تاکید کرد: با توجه به خانواده محوری 
این لایحه می تواند در تحکیم بنای مقدس خانواده و فرزند 
پروری در سبک زندگی ایرانی اسلامی دارای اهمیت زیادی 
باشد تکیه گاهیی برای زنان و کودکان باشد؛ اگر زنان و بانوان 
ایرانی بدانند که از حمایت های قانونی برخوردارهستند به 
بیشتر  اطمینان خاطر  و  بود  تر خواهند  دلگرم  و  زندگی 
فرزندان خود را تربیت خواهند کرد و در جامعه نیز به وظایف 
خود عمل خواهند کرد نقش اجتماعی، فرهنگی، اقتصادی و 
سیاسی موثرتری خواهند داشت و از سویی هم وقتی مردان 
بدانند تبعات سوء رفتار های خود را خواهند دید و براسسا 
قانون باید جوابگو باشند شاهد کاهش و کنترل آسیب های 

اجتماعی نظیر طلاق و اعتید خواهیم بود.
با توجه به خانواده محوری این لایحه می تواند در تحکیم 
بنای مقدس خانواده و فرزند پروری در سبک زندگی ایرانی 

اسلامی دارای اهمیت زیادی باشد.
وی ادامه داد: اگر زنان و بانوان ایرانی بدانند که از حمایت 
های قانونی برخوردار هستند، زندگی دلگرم تر خواهند بود 
و اطمینان خاطر بیشتر فرزندان خود را تربیت خواهند کرد 
و در جامعه نیز به وظایف خود عمل خواهند کرد؛ نقش 
اجتماعی، فرهنگی، اقتصادی و سیاسی موثرتری خواهند 
سوء  تبعات  بدانند  مردان  وقتی  دیگر  سوی  از  داشت؛ 
رفتارهای خود را خواهند دید و براساس قانون باید جوابگو 
باشند، شاهد کاهش و کنترل آسیب های اجتماعی نظیر 

طلاق و اعتید خواهیم بود.
به گفته این وکیل دادگستری؛ خشونت و سوء رفتار از سوی 
جامعه و خانواده بر همه جنبه های زندگی زنان از سلامت و 
امنیت فردی  آنها تا سلامت جسم و روان کودکان شان تأثیر 
می گذارد و ضروری است در بستر های قانونی از این اقدامات 
ممانعت شود و درضمن تدابیر قانونی برای مجازات افراد 

خاطی در نظر گرفته شود.
سرنوشت لایحه

با گذشت نزدیک به ۹ ماه از تصویب کلیات لایحه حمایت 
سخنگوی  گودرزی  حسین  از  را  آن  سرنوشت  زنان،  از 
کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی جویا شدیم؛ وی 
در گفت و گو با خبرنگار جامعه ایرنا اظهار داشت: لایحه 
حمایت از زنان در مقابل سوء رفتار بعد از رفت و آمدهای 
زیاد و کار مشترک کمیسیون تخصصی اجتماعی و سایر 
کمیسیون ها در صحن مطرح شد و به اشکالاتی برخورد که 

بر این اساس به کمیسیون بازگشت.
وی افزود: بر این اساس کمیسیون اجتماعی باید ایرادات و 
اشکالات را رفع کرده و بار دیگر آن را برای بررسی به صحن 
برگرداند. گودرزی درباره این موضوع که چه زمانی لایحه به 
کمیسیون بر می گردد، اظهار داشت: بستگی به این دارد که 
در کمیسیون اشکالات رفع شود و هیات رئیسه در اولویت 
اجتماعی مجلس شورای  قرار دهد. سخنگوی کمیسیون 
کرد:  نشان  خاطر  لایحه  این  اهمیت  بر  تاکید  با  اسلامی 
انتظار داریم این لایحه زودتر برگرد چرا که این لایحه یکی از 
کارهای فاخر و بزرگ مجلس یازدهم است و همچنین یکی 
از مطالبات رهبر معظم انقلاب اسلامی است.انتظار داریم این 
لایحه زودتر برگرد چرا که این لایحه یکی از کارهای فاخر 
و بزرگ مجلس یازدهم و همچنین یکی از مطالبات رهبر 
معظم انقلاب اسلامی است. وی با بیان اینکه رهبر معظم 
انقلاب اسلامی از مجلس شورای اسلامی خواسته اند که 
قانونی قوی در حمایت از زنان با رویکرد فرهنگ ایرانی و 
اسلامی درباره حقوق زنان نوشته شود؛ تاکید کرد: این قانون 
مطالبه رهبر انقلاب است و همه اهتمام داریم که این قانون 
مطابق با موازین فرهنگی ایرانی- اسلامی به نتیجه برسد و 
چقدر خوب است که این لایحه در مجلس انقلابی بررسی 

و تصویب شود.

همشهری آنلاین / سخنگوی سازمان ثبت اسناد و املاک کشور گفت: از ابتدای آبان ماه تاکنون 
۵۷ هزار و ۶۱۶ فقره سند الکترونیکی ازدواج صادر شده است.

صفدر کشاورز سخنگوی سازمان ثبت اسناد و املاک کشور درباره مشکلات فنی سند »الکترونیک« 
ازدواج اظهار کرد: مشکل شروط ضمن عقد را در این زمینه داشتیم که رفع شده است و از روز 

یکشنبه )۱۲ آذرماه( نسخه گذاری جدید سامانه ثبت الکترونیکی ازدواج انجام می شود.
کشاورز افزود: در زمان راه اندازی سامانه ثبت الکترونیکی ازدواج در ابتدا گفته شده بود ضرورتی 
ندارد شروط ضمن عقد در این سند بیاید و باید اشخاص به دفترخانه مراجعه می کردند و بعضا 
مشکلاتی در چاپ این شروط به وجود آمده بود؛ لذا مقرر شد که در نسخه جدید سامانه، شروط 

ضمن عقد هم در اسناد الکترونیکی گنجانده شود.
وی تصریح کرد: یک بخش در سند الکترونیکی ازدواج مربوط به شروط ضمن عقد است و در 
سامانه قبلی ثبت الکترونیکی ازدواج این شروط درج نمی شد و این شروط دوازده گانه ضمن عقد 
در نسخه نکاحیه چاپی و دفترچه ای بود و الکترونیکی نبود. از روز یکشنبه ۱۲ آذرماه مقرر شده 

که این شروط هم در سند الکترونیکی ازدواج درج شود.
کشاورز درباره اختلالات اینترنتی در زمینه صدور سند الکترونیکی ازدواج گفت: چیزی در این 

زمینه گزارش نشده است.
سخنگوی سازمان ثبت اسناد و املاک کشور گفت: از ابتدای راه اندازی سند الکترونیکی ازدواج 
که از دوم آبان ماه امسال انجام شد، تاکنون ۵۷ هزار و ۶۱۶ فقره سند الکترونیکی ازدواج صادر 

شده است.
به موجب شیوه نامه بهره برداری از دفتر الکترونیک ازدواج، از مرداد سال ۱۴۰۰، دفاتر سنتی 
ثبت ازدواج حذف و دفاتر الکترونیک، جایگزین آن شد، اما از آن تاریخ همچنان سند ازدواج به 
صورت دفترچه ای صادر می شد تا اینکه، از تاریخ ۲ آبان ماه ۱۴۰۲، مقرر شد، سند دفترچه ای 
ازدواج حذف و سند تک برگ به همراه کد یکتا برای دریافت سند الکترونیکی جایگزین آن شود.
به این ترتیب، بعد از ثبت ازدواج در دفاتر الکترونیک ازدواج، سند ازدواج به صورت تک برگ و در 
برگه هایی به قطع A۴ به همراه کد شناسه یکتا به زوجین تحویل داده می شود. هریک از زوجین 
می توانند با استفاده از کد ملی و شناسه یکتای سند، به سامانه »ثبت من« مراجعه کنند و به 

اطلاعات و جزئیات سند الکترونیک ازدواج خود دسترسی پیدا کنند.

مشکل شروط ضمن عقد در سند ازدواج الکترونیک حل شد 

شرکت ایران ترانسفودر نظر دارد اقلام و تجهیزات ضایعاتی خود را به شرح ذیل از طریق مزایده به فروش برساند
اقلام و تجهیزات ضایعاتی از قبیل:

۱-آهن آلات، آلومینیوم و استیل ضایعاتی                                        *۲-حلب رنگ پرس شده ، روکش کابل،سیم بکسل و باطری ضایعاتی
۳-گالن پلاستیکی ، پلاستیک ، نایلون ، شیشه و زونکن ضایعاتی        *۴-شن فولادی ، شیر فلکه برنجی و شیر فلکه چدنی 

۵-انواع سنگ فرز و انواع بکس بادی و برقی       

اقلام مازاد شامل: ورق روغنی رولی ، انواع پیچ و مهره ، چراغ سالنی و تابلو روان
لذا متقاضیان می توانند حداکثر ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار آگهی جهت بازدیده و اخذ لیست اقلام و شرایط شرکت در مزایده از ساعت 9 

الی ۱6 به آدرس ذیل مراجعه نمایند. شرکت ایران ترانسفو در رد یا قبول پیشنهادها مختار است. 
آدرس زنجان، کیلومتر ۴ جاده زنجان تهران، شرکت ایران ترانسفو    *تلفن : ۰۲۴-۳۳79۰76۱-6 )۲۳۸6(

www.iran-tansfo.com : وب سایت
آدرس: زنجان، کیلومتر ۴ جاده زنجان تهران، شرکت ایران ترانسفو 

www.iran-tansfo.com : تلفن : 6-۳۳79۰76۱-۰۲۴ )۲۳۸6( * وب سایت *

آگهی مزایده  شماره:1402/4-1

آخرین وضعیت »پرونده الکترونیک سلامت ایرانیان«
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ایرنا/ تکواندو زنجان با بیش از ۴۳ سال فعالیت و گذر از 
فراز و فرودهای فراوان همواره از رشته های ورزشی پر فروغ 
استان و کشور بوده و به افتخارات متعدد بین المللی، آسیایی 
و جهانی دست یافته است و هم اینک تکواندوکاران زنجانی 
در تلاش برای کسب مدال المپیک برای تکمیل مجموعه 

افتخارات خود هستند.
تکواندو که از هنرهای رزمی کره ای و با مهارتهای فیزیکی 
محسوب می شود بیشترین تعداد ورزشکاران ورزش های 
رزمی را در کشور به خود اختصاص داده است و مسابقات 

آن به عنوان یکی از رشته های المپیکی برگزار می شود.
این رشته ورزشی پرتحرک و مهیج که ترکیبی از حمله و 
دفاع است، علاوه بر افزایش توانایی جسمی موجب تقویت 
روحیه و بالا بردن سلامت روان نیز می شود و یادگیری 

مهارتهای حفظ  آرامش و زندگی سالم را به همراه دارد.
تکواندو از سبک ها و زیرشاخه های مختلف تشکیل شده 
است که هر ورزشکاری در هر رده سنی بنا بر علاقه مندی 
های خود می تواند در سبک های مختلف این رشته ورزشی 

فعالیت کند.
این رشته ورزشی سابقه طولانی و بیش از پنج هزار ساله 
در کره دارد و در ایران نیز از سال ۱۳۴۷ جای خود را در 
بین سایر رشته های ورزشی رزمی باز کرد و در سال ۱۳۴۹ 
به عنوان ورزش رزمی رسمی کشور قرار گرفت و با رشد و 
توسعه زودهنگام در سال ۱۳۵۲ به عنوان یک فدراسیون 

رسمی در ایران به کار خود قوت داد.
شروع تکواندو در استان زنجان نیز به سال ۱۳۵۹ باز می 
گردد که از سوی تکواندو استان زنجان از سال ۱۳۵۹ با 
پرویز  شد.شهید  گذاری  پایه  عطایی  پرویز  شهید  همت 
عطایی پایه گذاری شد و قهرمانان بسیاری را پرورش داد 
و امروز پس از ۴۳ سال فعالیت با وجود ورزشکاران،  مربیان 
و داوران توانمند درصدد برنامه ریزهای و تشریک مساعی 
برای کسب مدال المپیک است تا کلکسیون افتخارات خود 

را تکمیل کند.
تکواندو در  از وضعیت ورزش  برای کسب اطلاع  خبرنگار 
زنجان با علی سپهری، رییس هیات تکواندو استان زنجان 

گفت و گو کرده است.
 ورزش تکواندو زنجان هم اکنون در چه جایگاه و 

وضعیتی قرار دارد؟  
هم اکنون ۵۴ باشگاه تکواندو در این استان فعال است و 
بیش از ۲۳ هزار تکواندوکار در این رشته ورزشی فعالیت 

می کنند.
اغلب باشگاههای تکواندو استان مربوط به بخش خصوصی 
است و ظرفیت بالایی در این رشته وجود دارد چراکه فعالیت 
ورزشکاران در این رشته ورزشی بسیار چشمگیر بوده و از 

استقبال بالایی برخوردار است.
از شیوع  بعد  بالا است،    جایگاه تکواندو زنجان در کشور 

ویروس کرونا متاسفانه ارزیابی از سوی فدراسیون این رشته 
زنجان جزو ۱۰  همواره  از گذشته  اما  نشد  انجام  ورزشی 
استان برتر کشور بوده است درحالی که به لحاظ جمعیتی و 
امکانات جزو استان بیستم کشور محسوب می شود بر همین 

اساس نسبت به داشته های خود فراتر هستیم.
در بخش داوری نیز جزو سه استان اول کشور هستیم؛ در 
حال حاضر ۹ داور بین المللی داریم امسال نیز سه مربی تیم 
ملی داشتیم که اینها نشان دهنده وضعیت مناسب رشته 

ورزشی تکواندو در استان است.
  هم اکنون چه فعالتیهایی در رشته ورزشی تکواندو 

زنجان انجام می شود؟
برنامه ریزی هایی که از پنج ماه گذشته برای این هیات انجام 
شده بود یک به یک به منصه ظهور و عمل رسیده است که 

از جمله آنها شرکت ۶ تیم در لیگ های برتر کشوری بود.
۲ هفته بعد اختتامیه لیگ برتر پومسه کشوری و دسته 
یک کشوری را خواهیم داشت که در این بخش بانوان ما 
حضور قدرتمندی دارند. تیم های تکواندو استان در ۲ لیگ 
نیز شرکت خواهند کرد که در هفته های آتی شاهد حضور 
پرفروغ ورزشکاران استان در آنها خواهیم بود که در هر ۲ 

لیگ کسب جایگاه برای ورزشکاران استان محتمل است.
 هیات تکواندو زنجان هم اکنون چه دغدغه هایی 

دارد؟  
از ۲۳ هزار ورزشکار زنجانی در  فعالیت بیش  به  با توجه 
رشته تکواندو، یکی از مشکلاتی که از سالهای دور این هیات 
با آن مواجه بود نداشتن جا و مکان مناسب برای تمرین 

تکواندوکاران بود.
۲۳ هزار ورزشکار زنجانی در رشته تکواندو در ۵۴ باشگاه 
ورزشی فعالیت می کنند.بر این اساس تامین محل مناسب 

با تعداد ورزشکاران و افزایش وسعت مکان های موجود در 
این حوزه همواره یکی از دغدغه های مسولان این هیات 
ورزشی بود که با تشریک مساعی و همت مسوولان ورزشی 
و هیات تکواندو استان این محل افتتاح شد و ۲۶۰ مترمربع 
به زیربنای خانه تکواندو استان که متشکل از پایگاه قهرمانی 
ویژه قهرمانان و تیم های استان است اضافه شد و برای این 

امر ۱۵ میلیارد ریال تخصیص یافت.
از آنجاییکه تیم های قهرمانی استان مکان مناسبی برای 
تمرین نداشتند مجبور بودیم از سانس های آموزشی که اولیا 
و ورزشکاران بابت آن هزینه داده بودند، استفاده کنیم که 
از ابعاد مختلف به مشکل بر می خوردیم گاهی نیز مدرسه 
ای یا باشگاه دیگری را اجاره می کردیم که خوشبختانه با 
افتتاح این پایگاه قهرمانی دغدغه تامین محل برای تمرین 
ورزشکاران رفع شد و کمیته فنی برنامه ریزی های لازم 
را انجام داده است که در روزها و ماه های آتی تیم های 
استان که برای مسابقات برون استانی تلاش می کنند در 

این مجموعه قهرمانی فعالیت کنند.
  اعزام تکواندوکاران استان به مسابقات دانشجویان 

جهان چگونه انجام شد؟  
فستیوال جهانی کشور روسیه برای اولین سال بود که برگزار 
می شد که ۳۵ کشور از همه قاره ها در آن شرکت داشتند.

تیم دانشگاه زنجان نیز به نمایندگی از ایران با چهار ورزشکار 
به این رقابت ها اعزام شد که ۲ ورزشکار از این تعداد هم 
دانشجوی دانشگاه زنجان و هم بومی استان بودند که در 
نفرات اعزامی بومی، یک مدال طلا و یک برنز کسب شد 
مهشید  و  مدال طلا  استان  قهرمان  بختیاری  امیرسینا  و 

صبوری نیا از شهرستان ابهر مدال برنز کسب کردند.
محمدرضا خانی نیز که اصفهانی الاصل و دانشجوی دانشگاه 

زنجان بود در وزن مثبت ۸۸ مدال طلا کسب کرد و در 
مجموع تیمی در بخش آقایان مدال برنز کسب کردیم که 
با چهار شرکت کننده در این فستیوال بسیار سطح بالا، این 
نتیجه بسیار مطلوب است و به عبارتی با دست پر به کشور 

بازگشتیم.
   مشکل هیات ورزشی تکواندو چیست؟

ورزش به خصوص در عصر جدید طوری است که تمام وقت 
هم در آن فعالیت کنیم باز هم کم می آوریم.

جزو  زنجان  تکواندو  اما  دارد  وجود  متعددی  مشکلات 
هیاتهایی است که به معنی واقعی کلمه به صورت هیاتی 
اداره شده و کارها پیش می رود و از پیشکسوتان تا نوظهوران 
این رشته در همه کمیته ها دست به دست هم داده ایم تا 

مشکلات را تقلیل دهیم.
امسال، سال پرفروغی داشتیم و حامیان مالی خوبی را جذب 
کردیم و بر همین اساس امسال، سالی بی بدیل در تاریخ 

بیش از ۴۳ ساله تکواندو استان است.
باید قویتر از گذشته ها عمل کنیم و مشکلات را با عملکرد 
درست خود رفع نماییم، به همین منظور همواره سعی کرده 
ایم به مشکلات نگاه نکنیم بلکه بر اساس برنامه ها و چشم 
اندازهای خوب، با شتاب و تشریک مساعی به دست همه 

فعالان این عرصه بر مشکلات فائق آییم.
 چه افرادی برای فعالیت در رشته تکواندو مناسب 

هستند و استعدادیابی چگونه انجام می شود؟
امروز تکواندو همه قشرها را می طلبد و شعار ما این است که 

هر خانواده یک تکواندو کار داشته باشد.
تکواندو در سه بخش ارایه می شود بخش مبارزه که روحیه 
جنگنده طلبی دارد و هرچه فرد چغر و بد بدن باشد نتیجه 
خوبی گرفته می شود. بخش پومسه این رشته را داریم که 
حرکات دست و پا و فرم ها را شامل می شود که روحیه 
جنگندگی نیاز ندارد و در استان در بخش بانوان این بخش 
حرفی برای گفتن دارد و بسیار پرفروغ است. بخش دیگر 
اجسام  شکستن  و  نمایشی  حرکات  که  است  هانمادانگ 
است. علاقه مندان به فعالیت در این رشته ورزشی و هر 
یک از زیرشاخه های آن می توانند به خانه های تکواندو 
استان مراجعه کنند، راهنمایی شوند و به جمع تکواندوکاران 

بپوندند.
 چه چشم اندازی برای ورزش تکواندو استان زنجان 

ترسیم شده است؟  
بر اساس برنامه ریزی های انجام شده اتفاقات خوبی برای 

این رشته ورزشی در استان رقم خواهد خورد.
چهار ماه دیگر دوره اول فعالیت این هیات تمام می شود.

تنها مدالی که کلکسیون هیات تکواندو استان زنجان ندارد، 
مدال المپیکی است که ورزشکاران ما پتانسیل لازم را برای 
کسب این مدال دارند و تلاش می کنیم آن را نیز کسب 

کنیم.

تکواندوکاران زنجان درصدد کسب مدال المپیک

مهر/ پیشکسوت فوتبال کشورمان با بیان اینکه برنامه ریزی 
و آینده نگری در فوتبال ملی وجود ندارد گفت: نبودن برنامه 
ریزی و آینده نگری مربیان را همیشه تحت فشار گذاشته است.
مهدی پاشازاده در خصوص عملکرد تیم ملی فوتبال کشورمان 
در دو بازی اخیر و توقف مقابل ازبکستان اظهار داشت: با توجه 
به اینکه تیم ملی فوتبال کشورمان دیدارهای تدارکاتی خوبی 
ندارد، رویارویی با تیم هایی که جسور باز می کنند برای تیم ملی 
سخت است. نتیجه ای که تیم ملی مقابل ازبکستان گرفت اگر 
در تهران رقم می خورد قابل قبول بود اما زمانی که تیم ملی در 
خانه حریف ۲ بر صفر پیش می افتد قضیه فرق می کند. پیش 
افتادن تیم ملی در نیمه اول مقابل ازبکستان آن هم در خانه 
حریف انتظارات را از تیم ملی بالا برد و هواداران انتظار داشتند 
در نیمه دوم گل های دیگری را از ملی پوشان ببینیم اما چنین 
ازبکستان  افزود: هر چند تیم ملی مقابل  نیافتد. وی  اتفاقی 
متوقف شد اما نباید این شکست را بزرگ کنیم و باید درس 
بگیریم تا در آینده بتوانیم عملکرد بهتری را مقابل حریفان خود 
به خصوص در جام ملت ها داشته باشیم. تیم های بزرگی مانند 

برزیل و آرژانتین هم شکست خوردند اما به این معنا نیست که 
همه چیز تمام شده است، بلکه باید تجربه کسب کنیم و آماده 

بازی های حساس تر شویم.
 حضور بازیکنان در تیم ملی منوط به انتخاب کادر فنی

پیشکسوت فوتبال کشورمان در خصوص عدم حضور نورالهی 
در ترکیب تیم ملی مقابل ازبکستان و خط خوردن این بازیکن 
عنوان کرد: اینکه می گویند اگر نورالهی در بازی با ازبکستان 
حضور داشت می توانست به جای قدوس نقش آفرینی کند همه 
اما و اگرها است. در آن برهه از زمان کادر فنی تیم ملی چه 
به لحاظ انضباطی و چه به لحاظ تاکتیک تصمیم گرفت این 
بازیکن را خط بزند. مگر می شود وقتی کادر فنی نمی خواهند 

در ترکیب تیم ملی حضور داشت؟
 یک سال و نیم در لیست ۱۸ نفره قرار نگرفتم

پاشازاده در ادامه تصریح کرد: این اتفاق حدود یک و نیم برای 
خود من افتاد به تیم ملی دعوت می شدم و همیشه جزو ۲۰ 
بازیکن تیم ملی بودم اما در لیست ۱۸ نفره خط می خوردم. یک 
سال و نیم هم زمان کمی نیست اما به هر حال هر کسی اخلاق 

خاص خود را دارد و نمی شود خیلی ایراد گرفت. تنها چیزی 
که می توانم بگویم این است که حضور رضا اسدی در بازی 
ازبکستان می تواند تجربه خوبی را برای این بازیکن حاصل کند.
 عدم وجود برنامه ریزی و آینده نگری در فوتبال ملی

مدافع سابق تیم ملی فوتبال کشورمان درباره خط زدن جوانان 
از لیست تیم ملی برای بازی های رسمی گفت: موضوعی که 
آینده  ما  فوتبال  در  که  است  این  دارد  وجود  رابطه  این  در 
نگری و برنامه ریزی وجود ندارد و همیشه مربیانی که به تیم 
ملی آمده اند تحت فشار بوده اند، به همین دلیل نمی توانند از 
بازیکنان جوان استفاده کنند. قرارداد امیر قلعه نویی را نگاه 
را  اینکه یک مربی  او ۲ ساله قرارداد نبستند؟  با  کنید، چرا 
برای تیم ملی انتخاب کنیم و بگوییم ببینیم تا جام ملت ها چه 

نتیجه ای می گیرد درست نیست.
 چاقوی نتیجه گیری بیخ گلوی مربیان

وی در ادامه افزود: با این روش چاقو بیخ گلوی سرمربیان تیم 
اعمال  و  اشتباه  فرهنگ  این  ملی می گذارند، در صورتی که 
فشار الکی بدتر به تیم ملی ضربه می زند. ما صرفاً یک مربی 

با تجربه انتخاب می کنیم که نتیجه بگیرد و برای آینده هم 
می گوئیم ببینیم چه می شود. وقتی به سرمربی فرصت داده 
شود برنامه ریزی و فکری درست پیش می رود تا بتوان برای جام 
جهانی بعدی تیم خوبی را آماده کند. به اصطلاح امروزی جای 

نفس کشیدن به مربیان بدهیم بد نیست.
 ۲۰ ساله هایی که با تجربه هستند

پاشازاده بابیان اینکه امروز بازیکنان ۲۰ ساله ما هم با تجربه 
هستند عنوان کرد: این خیلی مهم است که مربی فضا داشته 
باشد تا بتواند جایگزین خوبی برای شجاع خلیل زاده داشته 
باشد. میدان دادن به بازیکنان ۲۰ ساله کار بسیار خوبی است. 
در حال حاضر بازیکنان ۲۰ ساله ما هم با توجه به حضور در 
تورنمنت های مختلف با تیم های نوجوانان و جوانان تجربه های 
بسیار خوبی را کسب کرده اند و همچنین با حضور در لیگ برتر 
تبدیل به بازیکنان پخته شده اند. فرهنگ میدان دادن به جوانان 
در کشورهای اروپایی جا افتاده است، تیم های باشگاهی مانند 
بارسلونا هم این مسیر را ادامه می دهند که به نظرم وقتش 

رسیده ما هم از این مسیر به درستی استفاده کنیم.

برنامه ریزی وآینده نگری در فوتبال نداریم

ایسنا/ دختر هندبال ایران در دیدار مقابل ژرمن ها در جریان مسابقات قهرمانی زنان جهان به 
عنوان بهترین بازیکن زمین انتخاب شد.

ملی پوشان هندبال ایران در دومین دیدار خود از مسابقات قهرمانی زنان جهان مقابل آلمان با 
نتیجه ۲۲ بر ۴۵ شکست خوردند.

فاطمه مریخ ۱۹ ساله و مدافع چپ تیم ملی هندبال زنان ایران در این دیدار ۸ گل به ثمر رساند. 
او گلزن ترین بازیکن زمین بود و در پایان بازی به عنوان بهترین بازیکن این دیدار معرفی شد.

او پیش از این در دیدار ایران و لهستان نیز به عنوان برترین بازیکن این دیدار انتخاب شده بود. 
قبل از آغاز مسابقات فدراسیون هندبال مریخ را بین ۹ استعداد برتر جهان معرفی کرده بود.

برنا/ فریناز طائرپور درخصوص کیفیت فصل جاری مسابقات سوپر لیگ بسکتبال زنان اظهار کرد: 
با گذشت پنج هفته از مسابقات به اعتقاد من هنوز زود است که بخواهیم ارزیابی درستی از لیگ 
داشته باشیم. تیم ها به دو گروه تقسیم شدند و من خیلی از بازی های گروه مقابل را ندیدم اما می 

توانم بگویم در گروه خودمان بازیهای خوبی را شاهد بودیم.
وی در ادامه گفت: شرایط تیم خودم خوب است و از سه بازی که انجام دادیم دو برد داشتیم. البته 
در یکی از بازیهایمان تیم رقیب دو بازیکن مصدوم داشت که به نظر خودم در مرحله برگشت کار 

دشواری برای تکرار این پیروزی خواهیم داشت.
سرمربی تیم گروه بهمن درخصوص انصراف شهرداری گرگان هم توضیح داد: شهرداری گرگان از 
تیم های خوب لیگ برتری است ولی متاسفانه امسال از ادامه حضور در لیگ انصراف دارد. طبیعی 
است که خروج چنین تیم هایی می تواند کیفیت بازی ها را پایین بیاورد. البته اکثر بازیکن های 
شهرداری گرگان یا در تیم ذوب آهن بازی می کنند و یا در تیم مهرسان هستند بنابراین بازیکن 

های خوب در لیگ فعالیت دارند. 
طائرپور در پایان خاطر نشان کرد: از گروه ما هر چهار تیم به دلیل انصراف شهرداری گرگان به 
مرحله بعدی صعود می کنند اما باید دید از گروه دیگر چه تیم هایی راهی مرحله بعد خواهند شد. 
هدف ما فقط قهرمانی است و از حالا خودمان را برای آن آماده می کنیم. رقبای سختی داریم آنها 

هم در تلاش اند که بتوانند جام را از آن خود کنند.

مسابقات هندبال قهرمانی زنان جهان ؛

انتخاب مجدد فاطمه مریخ به عنوان برترین بازیکن

فقط برای قهرمانی در لیگ برتر بسکتبال زنان می جنگیم

برابر آراء هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه ذیل الذکر نسبت به 2 قطعه زمین مزروعی در پلاک 22 اصلی روستای شکورآباد  
بخش 7 زنجان به شرح ذیل محرز گردید.لذا به منظور اظلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس          از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 1(ششدانگ 
یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت نجفعلی خاصی فرزند فتحعلی به مساحت 4423/24 مترمربع به پلاک شماره 1162 فرعی 
خریداری از آقای نادر شعبانی  2(ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت نجفعلی خاصی فرزند فتحعلی به مساحت 17420 

مترمربع به پلاک شماره 1160 فرعی خریداری از آقای عزیزنجفی 
تاریخ انتشار نوبت اول:1402/09/13
تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/09/28

برابر رای هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه خانم ملوک کریمی فرزند محمدعلی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
مزروعی به مساحت 1497/48  مترمربع پلاک 1335 فرعی از 10 اصلی واقع در روستای دیزج بالا بخش 7 زنجان 
خریداری از آقای علی پاشا عباسی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول:1402/09/13
تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/09/28

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

برابر آراء هیات صدرالعشاره تصرفات مالکانه ذیل الذکر نسبت به 10 قطعه زمین مزروعی در پلاک 81اصلی روستای ارمغانخانه  بخش 7 زنجان به شرح ذیل محرز گردید.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس          از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 1(ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت جمشید افشاری فرزند فیاض  به مساحت 4598/27 مترمربع به پلاک شماره 1662 فرعی خریداری از اداره جهاد کشاورزی. 2(سه دانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت جمشید افشاری فرزند فیاض 
به مساحت 20924/5 مترمربع به پلاک شماره 1649 فرعی خریداری از اداره جهاد کشاورزی. 3(ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت جمشید افشاری فرزند فیاض به مساحت 8459/54 مترمربع به پلاک شماره 1655 فرعی خریداری از اداره جهاد کشاورزی. 4(ششدانگ یک قطعه زمین 
مزروعی در مالکیت جمشید اقشاری فرزند فیاض به مساحت 3110/99 مترمربع به پلاک شماره 1654 فرعی خریداری از اداره جهاد کشاورزی. 5(ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت جمشید افشاری فرزند فیاض به مساحت 6450/84 مترمربع به پلاک شماره 1661 فرعی خریداری از 
اداره جهاد کشاورزی. 6(ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت جمشید افشاری فرزند فیاض به مساحت 5360/33 مترمربع به پلاک شماره 1652 فرعی خریداری از اداره جهاد کشاورزی. 7(ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت جمشید افشاری فرزند فیاض به مساحت 8070/66 
مترمربع به پلاک شماره 1653 فرعی خریداری از اداره جهاد کشاورزی. 8(سه دانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت تقی افشاری فرزند حاجعلی به مساحت 2558/31 مترمربع به پلاک شماره 1651 فرعی خریداری از اداره جهاد کشاورزی. 9(سه دانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت جمشید 

افشاری فرزند فیاض به مساحت 2558/31 مترمربع به پلاک شماره 1651 فرعی خریداری از اداره جهاد کشاورزی. 10(سه دانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت جمشید افشاری فرزند فیاض به مساحت 29017/99 مترمربع به پلاک شماره 1650 فرعی خریداری از اداره جهاد کشاورزی.
11(سه دانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت تقی افشاری فرزند حاجعلی به مساحت 29017/99 مترمربع به پلاک شماره 1650 فرعی خریداری از اداره جهاد کشاورزی. 12(سه دانگ یک قطعه زمین مزروعی در مالکیت تقی افشاری فرزند حاجعلی به مساحت 20924/5 مترمربع به پلاک 

شماره 1649 فرعی خریداری از اداره جهاد کشاورزی.
تاریخ انتشار نوبت اول:1402/09/13
تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/09/28

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

رقابت های  در  آسیایی  تیم های  تعیین  نحوه  داورزنی در خصوص  اعتراض  از  رویداد۲۴/ پس 
قهرمانی مردان جهان در سال ۲۰۲۵، فدراسیون جهانی والیبال با ارسال نامه ای مواضع ایران را 
مورد تائید قرار داد. شورای والیبال فدراسیون جهانی والیبال که امیر طلوع کیان از ایران نیز در 
این شورا حضور دارد، سال گذشته روش حضور و انتخاب تیم های ملی کشور های مختلف با توجه 
به افزایش تعداد تیم های این رقابت ها در هر دو گروه مرد و زن را تعیین کرد و در هیات رئیسه 
فدراسیون جهانی والیبال نیز به تصویب رسید. بر این اساس با توجه به اینکه در این روش تعداد 
تیم ها به ۳۲ عدد رسید و شیوه انتخاب آن ها نیز به صورتی بود که سه تیم برتر مسابقات قهرمانی 
هر قاره بطور مستقیم می توانند به مسابقات قهرمانی مردان جهان راه یابند، محمدرضا داورزنی 
بلافاصله درخواست فدراسیون والیبال ایران را به کنفدراسیون والیبال آسیا ارسال کرد و هیات 

رئیسه، ایران را میزبان این رقابت ها اعلام کرد.
با آغاز مسابقات قهرمانی مردان آسیا به میزبانی ارومیه مورخ ۲۷ مرداد تا ۴ شهریور، کیاتیپونگ 
دبیر کل کنفدراسیون آسیا که در این مسابقات حضور داشت در جلسه مشترک بین میزبان این 
مسابقات و اعضای کمیته کنترل به صراحت اعلام کرد که یکی از مهمترین مسابقات تقویم آسیا، 
مسابقات قهرمانی مردان آسیا است که در ارومیه برگزار می شود. وی یکی از دلایل اهمیت آن را 
نیز انتخابی قهرمان مردان جهان اعلام کرد، اما پس از انتشار این خبر، با رایزنی برخی کشور ها از 
جمله استرالیا که به دلایل کاملا سیاسی از حضور در مسابقات قهرمانی آسیا در ارومیه انصراف 
داده بودند، کمیته مسابقات کنفدراسیون والیبال آسیا اعلام کرد که مسابقات انتخابی قهرمانی 
جهان در سال ۲۰۲۵ به صورت جداگانه برگزار می شود و به یک باره در پیشنویس تقویم مسابقات 

قاره آسیا در سال ۲۰۲۴ مسابقات قهرمانی مردان و زنان آسیا را گنجاندند. 
این درحالی بود که به طور معمول در تقویم آسیا مسابقات قهرمانی قاره در سال های فرد به 

صورت هر دو سال یک بار برگزار می شود.
با توجه به اتفاقات رخ داده، محمدرضا داورزنی رئیس فدراسیون والیبال نسبت به برگزاری مجدد 
مسابقات قهرمانی آسیا در سال ۲۰۲۴ برای تعیین تیم های صعود کننده به قهرمانی جهان ۲۰۲۵ 
اعتراض کرد و خواستار ورود فدراسیون جهانی والیبال به این موضوع و تعیین تکلیف تیم های 
راه یافته به مسابقات قهرمانی مردان جهان در سال ۲۰۲۵ با توجه به مصوبه قبلی هیات رئیسه 
FIVB شد و پس از پیگیری های لازم بالاخره روز گذشته فدراسیون جهانی والیبال با ارسال 
نامه ای تائیدیه حضور ایران به عنوان تیم دوم مسابقات قهرمانی مردان آسیا ۲۰۲۳ را در مسابقات 

قهرمانی جهان در سال ۲۰۲۵ اعلام کرد.
این در حالیست که در نشست سالیانه شورای والیبال فدراسیون جهانی که با حضور امیرطلوع 
کیان عضو ایرانی این شورا و همچنین آری گراسا و فابیو آزودو رئیس و دبیر کل فدراسیون 
جهانی والیبال برگزار شد، این موضوع مطرح و به شدت مورد انتقاد قرار گرفت و فدراسیون 
جهانی با پذیرش موضع ایران اعلام کرد که این تصمیم کنفدراسیون والیبال آسیا خارج از 
برنامه های تصویب شده بوده و نمی توان مسابقه دیگری را در رده بزرگسالان به عنوان مسابقات 
انتخابی یا قهرمانی آسیا برگزار کرد؛ بنابراین مسابقات قهرمانی مردان آسیا به عنوان مسابقات 
انتخابی قهرمانی مردان جهانی به شمار می آید و تیم های ژاپن، ایران و قطر به عنوان سه تیم 
برتر و مدال آور این مسابقات به طور مستقیم به مسابقات قهرمانی مردان جهان در سال ۲۰۲۵ 

صعود کردند.
قاره آسیا در  تیم دوم  به عنوان  ایران در سال ۲۰۲۵  والیبال مردان  تیم ملی  این اساس  بر 
رقابت های قهرمانی مردان جهان شرکت خواهد کرد. گفتنی است ایران به عنوان یکی از نامزد های 
کسب میزبانی این رقابت ها آمادگی خود را اعلام کرده و فدراسیون جهانی با قبول این موضوع 
خواستار ارسال برنامه و پروپوزال میزبانی این رقابت ها از سوی ایران شده است که چندی پیش 
پروپوزال ایران برای میزبانی در معتبرترین مسابقات فدراسیون جهانی والیبال به صورت رسمی 

به اف آی وی بی ارسال شد.

حضور ایران در والیبال قهرمانی جهانی قطعی شد!
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فارس/ جواد امام، سخنگوی جبهه اصلاحات گفت: جبهه 
اصلاحات مقابل نظام نیست، مقابل این ساختار معیوب است. 
شما از امام اسم آوردید چون این جفای در حق امام است، 
باید پاسخ بدهم. در دوره امام چیزی به عنوان  من حتماً 
نظارت استصوابی وجود خارجی نداشته است. در دوره امام 
شورای نگهبان تلاش کرد که همین نگاه را در دوره امام 

عملی بکند و امام اجازه نداد.
آذر  انتخاب  روند  تشریح  در  اصلاحات  جبهه  سخنگوی 
منصوری به ریاست جبهه اصلاحات به روایت های مختلف 
مطرح شده درباره نقش محمد خاتمی، بهزاد نبوی و ... در این 

دوره از فعالیت این جبهه پرداخت.
جواد امام دبیرکل مجمع ایثارگران، مدیرعامل بنیاد باران 
ستاد  مسئول  و  اصلاحات  دولت  در  نیرو  وزیر  معاون  و 
میرحسین موسوی در تهران و رئیس ستاد مصطفی معین در 
سال ۸۴ بوده و از اعضای سازمان مجاهدین انقلاب اسلامی 
به شمار می رود. با امام درباره وضعیت فعلی جبهه اصلاحات، 
انتخابات پیش رو و کارنامه دولت روحانی و رئیسی گفت و 

گو کرده ایم که بخشی از آن را می خوانید؛
شما را بیشتر با بنیاد باران  و قرابت حضرت عالی با آقای 
خاتمی می شناسند، یک مقدار در مورد وضعیت بنیاد باران 
صحبت کنید که چگونه است، اصلاً در آنجا فعالیتی وجود 
دارد؟ جلساتی برگزار می شود؟ آخرین اقدامات و کارهایی که 

در این بنیاد اتفاق می افتد را توضیح دهید؟
بسم الله الرحمن الرحیم بنده هم عرض سلام و ادب دارم 
خدمت جناب عالی و دوستانتان، به نوبه خودم تشکر می کنم 
که این فرصت در اختیار بنده قرار گرفت که چند دقیقه ای 
در خدمت شما باشیم. وضعیت بنیاد باران هیچ تغییر خاصی 
در واقع نداشته است که بخواهیم بگوییم شرایط امروزش با 
گذشته متفاوت است. بنیاد باران یک مجموعه ای هست که 
در قالب »ان جی او« تعریف می شود ولی به جهت قرابتی 
که با آقای خاتمی دارد، اکثراً شخصیت های دوران اصلاحات 
عضو این مجموعه هستند. کارهایی هم که در بنیاد باران 
انجام می شود در درجه اول ثبت تجارب آن دوران است و 
در ادامه، بررسی مسائل اجتماعی، مدیریتی و برنامه ریزی 
کشور است ولی خب به جهت همین نکته ای که من عرض 
کردم که دوستانی هستند که مستقل از عضویت در باران 
در حوزه های دیگر فعال هستند و این یک مقدار موانعی 
برای فعالیت های بنیاد ایجاد کرده است و هر کاری که بنیاد 
بکند اگرچه ربطی به سیاست نداشته باشد به خاطر نقش و 
وجود یک چهره ارزشمندی مثل آقای خاتمی، سیاسی دیده 
می شود و بنیاد کماکان حوزه های تخصصی خودش را دارد.

 بنیاد باران خودش جای مستقل و ملکی ندارد
البته از کرونا به بعد، مدت مدیدی است که تقریباً نشست های 
ماهانه ما که آنجا هم بحث های علمی ارائه می شد تعطیل 
ما  که  ندارد  وجود  ما  برای  امکانی  چون  است؛  شده 
نشست هایمان را برگزار بکنیم. نشست هایمان هم به دلیل 
آنکه بنیاد خودش جای مستقل و ملکی ندارد در سالن دایره 
المعارف و سالن رایزن، برگزار می شد. البته در رسانه ها به اسم 
بنیاد خیلی جاها را معرفی می کنند، خیلی جوسازی هایی 
را علیه بنیاد انجام می دهند که این اماکن مال بنیاد باران 
است حتی همان مرکز دایره المعارف بزرگ اسلامی به خاطر 
همکاری که آقای بجنوردی داشتند و محبتی که نسبت به 
آقای خاتمی داشتند، همه فکر می کردند که آنجا مال بنیاد 
است که خب با فشارهایی که دستگاه های امنیتی آوردند 
و فشارهایی که روی دایره المعارف آمد و موانعی که برای 
دایرالمعارف ایجاد شد، آن همکاری ها قطع شد و ما آن امکان 

را از دست دادیم.
 چرا فشار می آوردند؟

علتش را باید از سیستم های امنیتی بپرسید. عرض کردم که 
به خاطر وجود آقای خاتمی که این بنیاد به هر حال رئیس 
شورای عالی اش آقای خاتمی است و تحت نظارت آقای 
خاتمی است و در جلسات هم ایشان حضور پیدا می کردند. 
البته مطلقا بنیاد هیچ فعالیت سیاسی نداشته است. به هر 
حال کارهای تحقیقی و کارهای پژوهشی است که اساتید 
با توجه به مشکلات جامعه در حوزه های  و مدیران سابق 
مختلف مدیریتی انجام میدهند و در خروجی ها را منعکس 

می کنیم.
  این خروجی ها جایی ارائه می شود؟

بله هم رسانه ای می شود چون چیز پنهانی هم ندارد و هم در 
مراکز تصمیم گیری سعی می کنیم این ها را منعکس کنیم.

 البته متوجه پاسخ شما نشدیم که دستگاه امنیتی 
به چه دلیل فشار آوردند؟ چه مسئله ای در فعالیت 
های شما وجود دارد که این مسائل مطرح شده است؟

توجیهی نبوده است، به آنها اعلام شده است و آنها هم امتناع 
کردند و ما امکان اینکه بتوانیم جلسات را در آنجا برگزار 
کنیم نداشتیم. حتی به خاطر ما بودجه آقای بجنوردی را 
قطع کردند. حالا من رسمی ترش را بگویم. موسسه آقای 
بجنوردی که غیرانتفاعی است. ما در سالن تلاش هم که 
متعلق به وزارت کار در چهار راه پارک وی بود جلساتمان 
هم تعطیل شد. آنجا هم عذرخواهی کردند و گفتند دیگر 

تشریف نیاورید.
 اخیرا اینجور شده یا قبلا در دوره آقای روحانی هم 

همینگونه بود؟
نخیر از دوره آقای روحانی این فضا وجود داشت.

 آقای روحانی هیچ کمکی به این فضا نکردند؟
سیستم های امنیتی خیلی خط آقای روحانی را نمی خواندند 
که بتوانند کمکی بکنند. معمولا دوستانی از همین پلیس 
دایرالمعارف  دوستان  به  یا  می کردند  پیدا  حضور  امنیت 
می گفتند شما لیست مدعوین را باید به ما بدهید، لیست 
سخنران ها را باید به ما بدهید، حتی موضوع سخنرانی را 

بدهید، ما هم اتفاقاً هیچ امتنایی نداشتیم.
 جنس کار در آنجا سخنرانی بود؟

فقط سخنرانی، ارائه بود دیگر. ارائه و میزگردهای تخصصی. 
اصلًا ما یک کمیته ای در بنیاد داریم که کمیته برنامه ریزی 
نشست های تخصصی بنیاد است و بنده هم سعی کردم هیچ 
فعالیت سیاسی را در بنیاد انجام ندهم. دوستان سیاسی در 
بنیاد رفت و آمد دارند ولی فعالیت سیاسی ندارند. خوب 
بعضاً اخباری هم منتشر می شود که بنیاد باران فلان جلسه 
را داشت، فلان تصمیم را گرفت یا مثلًا فلان لیست انتخاباتی 
را در بنیاد تنظیم کردند که این ها همه کذب محض است 
ولی خب متاسفانه این پمپاژ را دائماً انجام می دهند حتی در 
ایامی که ما جلسات تخصصیمان هم به خاطر کرونا تعطیل 

بود این اخبار منتشر می شد.
می شوند  متوجه  می بینند  را  اخبار  این  که  آن هایی  البته 
چون خیلی متناقض پخش می شود و ادبیاتی در آن استفاده 
می شود که ادبیات آقای خاتمی نیست و موضوعاتی مطرح 
می شود که این موضوعات اساساً هیچ ربطی به بنیاد ندارد. 
که  است  ایران  آزادی  و  آبادانی، رشد  موسسه  عبارت  این 
مخفف آن در واقع می شود باران، فکر می کنند که این بنیاد 
یک بنیادی است که کار اقتصادی انجام می دهد، بنیادی 

است که از خودش کلی مایملک دارد، کلی نیرو دارد.
در حالی که نیروهای بنیاد غیر از یکی دو تا کارمند دفتری 
و خدمتکاری که در بنیاد هست همگی اعضای بنیاد هستند 
که خودشان داوطلبانه حضور پیدا می کنند و بنیاد هم از 
اداره می شود و هیچ منابعی  اعضایش  محل حق عضویت 
آن  به  از جایی  بودجه ای  هیچ  نمی کند،  دریافت  از جایی 
تخصیص داده نمی شود، هیچ ساختمانی در اختیار بنیاد قرار 
داده نشده است. یک دوره آقای خاتمی به واسطه مسئولیتی 
که در حوزه موسسه نشر آثار حضرت امام داشتند در یکی 
از ساختمان های این موسسه مستقر بودند که آن را هم به 
بنیاد باران نسبت می دادند که هیچ ارتباطی به بنیاد باران 
نداشت. این هم بارها رسانه ای شد و بنده هم توضیح می دادم 

ولی خب آن بخشی که ما توضیح می دادیم، دیده نمی شد. 
آن بخشی که دوست داشتند دوباره منتشر می کردند.

راه منتشر کرده است  آمار هایی که وزارت   طبق 
در این دو سال دولت سیزدهم بخش قابل توجهی در 
کشور مسکن ساخته شده است، شما این عملکرد را 

قبول ندارید؟
امکانش نیست، ساخته نشده است. الان سال دوم است و باید 
۲ میلیون مسکن ساخته می شد. من اصلًا نه می خواهم علیه 
آقای بذرپاش حرف بزنم و نه شما می خواهید دفاع بکنید، 
اتفاقاً شما آمار بدهید ببینم الان ۲ میلیون مسکن ساخته 
شده است؟ بحثم آن نیست. بحثم این فشار هایی است که 
روی کشور هست. این کمبود منابع است. ببینید از یک طرف 
مسکن را میگویم، از یک طرف راجع به هواپیمایی صحبت 
کنیم. مگر در هواپیمایی ما الان به اندازه کافی هواپیما داریم 
که  دوستانی  امسال  همین  می شود؟  انجام  پروازهایمان  و 
می خواهند برای عتبات و اربعین بروند ۸ میلیون بلیط رفت و 
برگشت گرفتند؛ امروز برای حمل و نقل زائرین برای اربعین 

ما رفتیم اتوبوس از ترکیه اجاره کردیم به خاطر چه؟
 ما که از اجاره اتوبوس های ترکیه ای اطلاعی نداریم.
می دانم که شما می دانید ولی باید بگویید نمی دانم. این یک 
چیز پنهانی نیست) با خنده(. فردا وقتی اتوبوس از ترکیه 
آمد من هم سوارش شدم یا شما سوارش شدید و رفتید 
مشخص می شود. عرض من چیز دیگری است، عرض من 
این است که اتفاقاً بد است؛ نه اینکه اتوبوس برای زائر بگیریم 
بد است، بدش این است که ما چرا باید به اینجا برسیم که 
از خودمان نداشته باشیم. نکته اش این است من می گویم که 
این کشور چرا باید به این روز و به این ضعف بیفتد. عرض من 
این است. من اصلاً دنبال زدن دولت نیستم. دنبال تخطئه 
کاری نیستم. این مشکلات متوجه همه است. اگر همه این 
مشکل را درک کردیم، دست به دست هم دادیم و مشکل 
را رفع کردیم و درصدد رفع این مشکل و تامین نیازهای 
مردم گامی برداشتیم که می توانیم برداریم ولی اگر نکردیم 

خیانت کردیم.
 یک روایتی را آقای کرباسچی در مورد آقای نبوی 
گفتند که ایشان به نوعی از سازوکار فعلی ناراضی بوده 

و قهر کرده است!
جواد امام: آقای مهندس نبوی در ماه های پایانی اتمام دوره 
گذشته، خودشان رسماً اعلام کردند که با توجه به شرایط 
نیست که مسئولیت  مقدور  و وضعیت جسمی من  سنی 
جبهه را ادامه بدهم و این را در دوره قبل اعلام کردند و در 
این دوره هم در ابتدای دوره به صراحت گفتند که با توجه 
به این شرایط، من نمی توانم این مسئولیت را ادامه بدهم 
ولی هرچه از دستم ساخته باشد و هر توانی داشته باشم 
حتماً ارائه می کنم و حتماً در جبهه هم حضور پیدا می کنم 
و ایشان عضو جبهه است و در جلسات جبهه کماکان ادامه 

مسئولیت می کند.
خب در کاندیداهایی که توسط دوستان پیشنهاد شدند، یکی 
از افراد سرکار خانم مولاوردی بودند که سرکار خانم مولاوردی 
با توجه به اصرار خیلی از دوستان و صحبت هایی که با ایشان 
شد ایشان حاضر به پذیرش نشدند و نهایتا پیشنهاد سرکار 
خانم منصوری شد که خانم منصوری همین طور نبوده است 
که یک دفعه مجموعه با یک اسم ناشناخته مواجه شود. خانم 

منصوری سوابقش مشخص است، فعالیت هایش در معرض 
یکی  کل  دبیر  است،  بوده  اصلاحات  جریان  هم  و  جامعه 
از احزاب خوب و فعال جبهه اصلاحات یعنی حزب اتحاد 

هستند، سابقه فعالیت قبل از اتحاد هم داشتند.
خانم منصوری هم حاضر به پذیرش نبود و کلی دوستان با 
ایشان صحبت کردند و ایشان متقاعد شدند و در معرض رای 
قرار گرفتند. وقتی در معرض رای قرار گرفتند فکر می کنم 
که حداقل ۸۰ درصد اعضای جبهه به ایشان رای دادند. اینکه 
شما بفرمایید که دوستانی در واقع نظر نداشتند، خب نظر 
نداشتم ولی آن چیزی که برآیند یک تصمیم در جبهه هست 
آراء اکثریت است. اکثریت آرای جبهه نظرشان سرکار خانم 
منصوری بوده است و کس دیگری هم به رقابت با ایشان 
نپرداخت و روایتی که در واقع شما می فرمایید اگر خلاف 
این هست بفرمایید چیست تا من آن را به شما پاسخ بدهم 
یا آقای قوچانی نکته ای گفته است به خودش برمی گردد 
که این روایت را از کجا خلق کرده است، من نباید پاسخ 
بدهم قوچانی که این روایت را نقل می کند باید پاسخ بدهد 
ولی آنچه که من اطلاع دارم روایت آقای قوچانی را تکذیب 

می کنم.
آن روایت قهر آقای بهزاد نبوی که آقای کرباسچی مصاحبه 
کردند چطور؟ آقای کرباسچی گفتند که در جبهه اصلاحات 
اتفاقاتی افتاد که آقای بهزاد نبوی قهر کردند و با همان فضای 
اینکه من پیر شدم و این ها خواستند که موضوع را پیش 

ببرند!
آقای نبوی رئیس کمیته ۹ نفره ای بودند که باید ۱۵ نفر 
حقیقی را انتخاب میکردند. روایت آقای کرباسچی هم در واقع 
تکلیفش روشن است و در ادامه ایشان عضو جبهه هستند و 
در ادامه ایشان در جبهه حضور دارند و در جلساتشان شرکت 
می کنند. چطور می شود آقای نبوی قهر کرده باشد و خودش 
مجدد بیاید مسئولیت کمیته انتخاب اعضای اشخاص حقیقی 
را عهده دار شود و عضو جبهه شود و حتی در جبهه به خانم 

منصوری رای بدهد و این را رسماً اعلام بکند؟
  آقای امام چرا در جبهه اصلاحات کسی غیر از خانم 

منصوری در انتخابات حضور نداشت؟
اینقدر مشکلات در کشور هست که ما دنبال این نباشیم 
که خودمان با خودمان رقابت بکنیم. شما توصیه می کنید 
که برای ایجاد اختلاف بیشتر می رفتیم به سمت اینکه چند 
تا گزینه دیگر هم می آوردیم که در واقع دیگرانی که دنبال 

بهره برداری هستند یک آش دیگری برای ما بپزند؟
اختیار یک مجموعه ای است دوست دارد این همه احزاب، 
این همه موسسات، یک کسی را می آیند انتخاب می کنند 
این حق انتخاب را به آنها داده اند. آیا شرط گذاشتند که 
حتماً باید دو نفر، سه نفر، ۵ نفر کاندیدا بشوند و در آن رای 

گیری صورت بگیرد؟
خانم  اصلاحات  جبهه  بر  ریاست  اول  اولویت   

مولاوردی بود
پس اولویت اولتان خانم مولاوردی بود؟

ما اولویت اولمان خانم ملاوردی بود که نپذیرفت. آقای نبوی 
هم در دوره خودشان تک گزینه ای بودند. این چیز جدید 

نیست.
درست است که آقای خاتمی خانم ملاوردی مطرح کردند؟

نه آقای خاتمی از ابتدا هم گفته است هر چیزی که جبهه به 
جمع بندی برسد من قبول دارم و آقای خاتمی هیچ مخالفتی 
تا الان با تصمیمات جبهه نداشته است ولی یک عده ای دنبال 
جوسازی هستند که بگویند تصمیمات جبهه توسط آقای 
خاتمی دیکته می شود. پیشنهاداتی است که آقای خاتمی 
به جبهه می دهد. حزب اتحاد اگر قرار بود فارغ از ساز و کار 
جبهه تصمیم بگیرد باید برود برای خودش تصمیم بگیرد. 
حزب اتحاد هم مانند سایر احزاب پذیرفته است یک کار 

جمعی بکند و در یک جمعی قرار گرفته است.
این است که سایه  کارگزاران   ظاهرا گلایه جریان 
جریان اتحاد در جبهه اصلاحات بیشتر از دیگر احزاب 

اصلاح طلب شده است!
در واقع شاید یک نظرات و پیشنهاداتی کارگزاران یا حزب 
گلایه ،  این  که  می  رسد  نظرم  به  اما  باشد  داشته  اتحاد 
بحثی است که بیشتر از بیرون به آن دامن زده می شود و 
با هدف اینکه اختلاف ایجاد شود و به اختلاف را دامن بزنند. 
کارگزاران هم در واقع بعد از رای گیری خانم منصوری به 
عنوان ریاست جبهه کماکان عضو جبهه است و در جلسات 

جبهه شرکت می  کند.

سخنگوی جبهه اصلاحات: 

در دوره امام چیزی به عنوان نظارت استصوابی 
وجود خارجی نداشت

www.sedayezanjannews.ir@ sedaye   zanjan
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شرق/ رسیدگی به گزارش کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی درباره طرح تأسیس حفاظت 
و اطلاعات قوه  قضائیه، در دستور کار نمایندگان در جلسات هفته جاری در مجلس است. تأسیس 
حفاظت و اطلاعات قوه  قضائیه، طرحی است که سبب نگرانی از ایجاد سازمانی امنیتی موازی  با وزارت 

اطلاعات و اطلاعات سپاه شده است.
قوه قضائیه جمهوری اسلامی در حال حاضر »مرکز حفاظت و اطلاعات« را دارد که ریاست آن بر 
عهده حجت الاسلام علی  عبداللهی است؛ اما با تصویب این طرح، این »مرکز« به »سازمان حفاظت و 
اطلاعات قوه قضائیه« ارتقا خواهد یافت و این »سازمان« در کنار وزارت اطلاعات، سازمان اطلاعات 
سپاه پاسداران و سازمان اطلاعات فراجا، به چهارمین دستگاه اطلاعاتی و امنیتی جمهوری اسلامی 

تبدیل می شود.
بنا بر این، تلاش برای دریافت مجوز قانونی برای ارتقای این مرکز به سازمان، با نقدهایی مواجه است. 
البته جوکار در پاسخ به این نقدها به فرارو گفته است: »همین الان هم دستگاه های زیادی در کشور 
دارای بخش هایی تحت عنوان حفاظت اطلاعات هستند. بعضی ها هم بخش حراست دارند که امورات 
مربوط به کارمندان بر عهده آنان است. قوه قضائیه دستگاهی است که با مردم ارتباط دارد و از سوی 
دیگر قضات و کارمندان اداری نیز دارد. بنابراین چنین دستگاهی نیازمند یک سازمان مشخص با 
ساختار حفاظتی است؛ یعنی سازمانی مانند وزارت اطلاعات یا اطلاعات سپاه )از نظر ساختاری(. به 
همین دلیل هم ما موافقت کردیم که چنین طرحی در دستور کار کمیسیون امنیت ملی قرار بگیرد«. 
وی درباره تشابه برخی وظایف این سازمان با وزارت اطلاعات و اطلاعات سپاه عنوان کرد: »آنچه در 
سازمان حفاظت اطلاعات قوه قضائیه مدنظر و توجه قرار گرفته، این است که این سازمان صرفا عملکرد 
داخلی داشته باشد؛ یعنی حیطه اقدامات آن محدود به داخل قوه قضائیه است. آنچه در خصوص 
اطلاعات سپاه یا وزارت اطلاعات وجود دارد، کاملا فرانهادی است و حتی رویکرد های بین المللی هم 
در حیطه وظایفشان است؛ بنابراین هیچ گونه موازی کاری میان این سازمان ها رخ نخواهد داد و هر کدام 
وظیفه خودش را انجام خواهد داد«. جوکار تأکید کرد: »حیطه وظایف و اختیارات سازمانی که مدنظر 
ماست، صرفا محدود به داخل قوه قضائیه می شود. آنها حق انجام هیچ گونه اقدامی در خارج از این قوه 
را ندارند. به همین دلیل هم نگرانی برای موازی کاری این سازمان با سازمان اطلاعات سپاه یا وزارت 
اطلاعات وجود ندارد. بیشتر هدف ما این است که مسائل داخل قوه قضائیه رصد بیشتری شود. مثلا در 
طرح آمده است که یکی از وظایفش، حفاظت و مراقبت فیزیکی و سایبری از اماکن، تأسیسات، اسناد، 
پرونده ها، دارایی و اموال دولتی و غیردولتی در قوه قضائیه است. یا شناسایی آسیب ها، انحراف های 
فکری، نفوذ بیگانگان و رفتار خلاف اخلاق حرفه ای در جامعه کارکنان قضائی و مقابله با آن بر عهده 
این سازمان است. بنابراین قرار نیست هیچ گونه تداخلی میان سازمان های اطلاعاتی- امنیتی داخل 
ایجاد شود«. پیش از این، جوکار درباره تأسیس سازمان حفاظت و اطلاعات قوه قضائیه گفته بود: 
»حیطه وظایف و اختیارات سازمانی که مدنظر ماست، صرفا محدود به داخل قوه قضائیه می شود. آنها 
حق انجام هیچ گونه اقدامی در خارج از این قوه را ندارند. بیشتر هدف ما این است که مسائل داخل قوه 

قضائیه رصد بیشتری شود«.
البته با دقت در متن این طرح متوجه می شویم در بند »پ« ماده یک آمده است: »پیشگیری، کشف، 
شناسایی و مقابله با توطئه ها و فعالیت های جاسوسی، خرابکاری، براندازی و ایجاد عوامل نارضایتی در 
بین مردم و اقدامات علیه امنیت ملی در سطح قوه قضائیه و پرونده های مورد رسیدگی در آن قوه «. 
در بند »ذ« ماده یک این طرح نیز آمده است که هدف از تشکیل »سازمان« حفاظت و اطلاعات قوه 
قضائیه، »فراهم آوردن اطلاعات و گزارش های پرونده های قضائی مهم و حساس« به منظور »مقابله با 
تبلیغات استکباری جهانی و شبهه افکنی معاندان و مخالفان« است. در بخشی از این طرح حتی به 
مأموریت های فرامرزی »سازمان حفاظت و اطلاعات قوه قضائیه« نیز اشاره و عنوان شده است که 
این سازمان اطلاعاتی و امنیتی می تواند در »همکاری با دیگر نهادهای امنیتی، پلیس بین الملل و 
دستگاه های اجرائی ذی ربط، برای دستگیری مجرمان و متهمان متواری در پرونده های قضائی ملی و 

فراملی« اقدام کند.
زمانی که طرح تأسیس سازمان حفاظت و اطلاعات قوه قضائیه در مجلس اعلام وصول شد و ۷۴ 
نماینده در نامه ای خواستار بررسی این طرح شده و اعلام کردند »با توجه به گذار بر فرایندهای قضائی 
در سراسر کشور، با عنایت به اساسنامه مرکز حفاظت و اطلاعات قوه قضائیه مصوب ۱۳۷۹.۱۱.۲۰ 
رئیس قوه قضائیه، پیچیدگی روزافزون عملیات های سرویس های اطلاعاتی بیگانه، تنوع اشکال جرائم 
نوپدید، حملات گسترده سایبری، جنگ روانی مخالفان و معاندان نظام جمهوری اسلامی ایران علیه 
نظام قضائی کشور، تأمین سلامت ارکان قوه قضائیه، با تأکید بر استقلال قوه قضائیه در نظارت و 
پایش نسبت به کارکنان، ضرورت پاسخ گویی، مقابله همه جانبه با آنان به منظور ایجاد امنیت قضائی 
برای عموم مردم و کارکنان این قوه، حفظ شأن و منزلت قضائی، افزایش سطح رضایتمندی مردم و 
پیشبرد اهداف قوه قضائیه در پرتو اصل ۱۶۷ قانون اساسی و سند تحول قضائی با توجه به حجم انبوه 
پرونده های قضائی و مراجعان به مراجع قضائی و تعدد سامانه های قضائی و موافقت مقام معظم رهبری 
)مدظله العالی( با ضابط قضائی بودن کارکنان این مرکز در تاریخ ۱۷/ ۰۵/ ۱۳۹۴  »طرح تأسیس سازمان 

حفاظت و اطلاعات قوه قضائیه« تقدیم می گردد«.
در حالی که هدف اولیه » حفاظت از دستگاه قضا« برای سازمان مذکور در صورت تشکیل ذکر می شود، 
اما نقدهای کارشناسی نیز وجود دارند که می توانند موجب تقویت جوانب اجرائی این اتفاق شوند. مثلا 
مرحوم نعمت احمدی در زمان حیات خود در نقد این طرح به فرارو گفته بود: »روزی که آقای مهرداد 
بذرپاش برای رأی اعتماد به مجلس رفتند، اعلام کردند حدود ۸۰ درصد بودجه کشور صرف هزینه های 
اجرائی می شود و تنها ۲۰ درصد به عمران اختصاص داده می شود. دلیلش هم این است که ما تعداد 
زیادی نهاد و سازمان موازی داریم. خیلی از وظایف میان این دستگاه ها مشترک است و اگر یکی از 
آنها تأسیس هم نمی شد، مشکلی پیش نمی آمد«. با توجه به نقدهایی که به تشکیل این سازمان وجود 

دارد، باید دید در بررسی نهایی این طرح، ایرادها رفع شده اند یا خیر.

چهارمین نهاد امنیتی در راه است؟


